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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – РАЗГРАД 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 46 

 

От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 
28.12.2010 г.  /вторник/ от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха 31 
общински съветници. 

По уважителни причини отсъстваха общинските съветници:  
Валентин Вълчев и Стоян Димитров. 
 Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 31 
общински съветника.  
  

/Приложение №1 към Протокола/ 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – Кмет на 
Община Разград, г-жа Кина Дякова – зам. кмет на Община Разград, 
г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград, г-н Любомир 
Цонев – зам. кмет на Община Разград, служители от общинска 
администрация, кметове на населени места, журналисти. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Добър ден на всички. 

 Уважаеми колеги общински съветници, 
 Уважаеми г-н Бояджиев кмет на Община Разград, 
 Уважаеми представители на общинска администрация и 
кметове на населени места, 

Уважаеми представители на средствата за масова 
информация, 
 Скъпи съграждани, 
 Предвид присъствието на  31 общински съветници в залата и 
съгласно чл. 53 ал.1 от Правилника за организацията и дейността 
на Общински съвет - Разград обявявам заседанието на Общински 
съвет Разград за открито. 
 
 Секретар на днешното заседание ще бъде общински 

съветник Стоянка Курдова. 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Използвам тази трибуна, за да Ви поздравя с отминалите 
коледни празници и настъпващите новогодишни. Да пожелая здраве 
и щастие на Вас и Вашите семейства. Нека през настъпващата 
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2011г. да бъдем по-мъдри и с нашите ползотворни дела да 
спомогнем за добруването на жителите на община Разград. 
 И днес ще спазим традицията да поздравим колегите 
общински съветници, които са имали рожден ден през този месец. 
 
  /Председателят поздрави г-н Иво Илиев празнувал  своя 
рожден на 12 декември и г-жа Станка Ангелова празнувала  на 22 

декември.  

 
 Ще дам думата и на г-н Бояджиев. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Уважаеми г-н Добрев, 
 Уважаеми дами и господа общински съветници, 
 Позволете ми и на мен от името на общинската 
администрация и лично от мое име, да Ви честитя Коледата, и да Ви 
пожелая весело и добро настроение при предстоящите 
новогодишни празници. 
/Г-н Бояджиев подари новогодишни подаръци на общинските 

съветници/  

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Колеги, икономиите са си икономии, за Председателят тази 
година подарък няма да има. Явно не си е свършил работата. Нищо 
това е една оценка и означава, че през следващата година ще се 
стараем повече. Това е в кръга на шегата, г-н Бояджиев.  
 Колеги, с поздравленията ще продължим. Желание има г-н 
Красимир Янев – представител на фондация „Приятели за България 
София” да каже няколко думи като поздрав към нас и към 
ръководството на общината в лицето на г-н Бояджиев. 
/Г-н Бояджиев подари подарък на г-н Добрин Добрев/ 
 

 Г-н Красимир Янев –Фондация „Приятели на България” София 
 Добър ден и честито Рождество на всички. 
 От името на проф. Дечко Свиленов, който е Председател на 
Фондация „Приятели на България” Ви приветствам с това, че Ви 
виждам живи и здрави и нашето желание е в цяла България всички 
общински съветници и кметове да получат по един подарък за 
Рождество Христово, луксозно издание на Библията. Така, че ще се 
радвам ако можем да Ви я подарим, да я приемете и съответно ще 
се радвам ако я четете. 
 Бог да благославя по нататък цялата Ви работа и да бъде с 
Вас в трудните дела, които има общината и да ги решавате по най-
добрия начин. Благодаря Ви. 
/Представители на Фондация „Приятели на България” подариха 

Библия на общинските съветници./ 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Колеги, продължаваме към деловата част от нашата работа. 
 Предстои разглеждането на Дневния ред, с който съгласно 
нашия правилник предварително сте запознати. 
 1. Докладни записки. 
 2. Разглеждане на Решение № 820 по Протокол № 45 от 
проведено заседание на Общински съвет – Разград на 30.11.2010 г., 
върнато за ново обсъждане  от Областен Управител на Област 
Разград. 
 3. Текущи. 
 Предложения за изменение по така прочетения Ви  Дневен 
ред имате ли? Няма. Аз правя едно предложение. В звеното към 
общинска администрация е постъпило питане от общинския 
съветник Пейчо Георгиев и предлагам да внесем една нова точка 
под номер 3 и съответно номер 3 Текущи да бъде 4. 
 Още веднъж питам има ли други предложения по  Дневния 
ред? 
 Няма. Подлагам на гласуване моето предложение. Моля 
гласувайте. 
 
 С 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, се 
приема Предложението  за допълнениее към Дневния ред. 
 
 Подлагам на гласуване Дневния ред в цялост. Моля 
гласувайте. 
 
 С 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, се 
приема Дневния ред на сесията на Общински съвет- Разград. 
 
 
 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 
 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 
 

СТАТИЯ 1 
 

 Докладна записка от Добрин Добрев  – Председател на 
Общински съвет Разград 
 Относно: Промяна в състава и ръководството на Комисия за 
предотвратяване и установяване на конфликт на интереси към 
Общински съвет Разград. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 На кратко ще Ви запозная с докладната записка тя касае  
промяна в състава и ръководството на Комисия за предотвратяване 
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и установяване на конфликт на интереси към Общински съвет 
Разград  
 Със свое Решение № 308 по Протокол № 19 от 27.01/ 
09.г.Общински съвет Разград е създал като свой помощен орган 
Комисия за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси. 
Съгласно т.1.3 от решението ръководството на комисията се избира 
от различни групи общински съветници на ротационен принцип на 
шест месеца с решение на общинския съвет. Посочените 
обстоятелства налагат да се избере нов член  на комисията на 
мястото на напусналия Камен Воденичаров, който депозира молба 
във връзка с това, че не е вече общински съветник. Молбата 
касаеше да бъде освободен съответно и от членство от комисията.  
 На това основани предлагам следното решение: Първо 
освобождава от състава на Комисия за предотвратяване и 
установяване на конфликт на интереси към Общински съвет 
Разград  общински съветник Камен Димитров Воденичаров. 
 Второ избира за член на Комисия за предотвратяване и  
установяване на конфликт на интереси към Общински съвет 
Разград общински съветник  Валентин Колев Вълчев. 
 Трето избира за председател на Комисията за 
предотвратяване и установяване на конфликт на интереси  към 
Общински съвет Разград на ротационен принцип с мандат шест 
месеца общински съветник Калоян Руменов Монев. 
 И четвърта точка избира за заместник председател на 
Комисия за предотвратяване и установяване на конфликт на 
интереси  при Общински съвет Разград общински съветник 
Музаффер Мустан Хамид с мандат шест месеца. 
 Колеги, тази докладна записка беше разгледана в ПК по 
законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации. Ще помоля г-н Монев, да ни 
запознаете с решението на комисията. 
 
 Г-н Калоян Монев – член на ПК  
 Благодаря г-н Председател, 
 На свое заседание на 20 декември ПК по законност разгледа 
внесената докладна записка и с 5 гласа „За”, без „против” и 
„въздържали се” подкрепя проекта. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси. Заповядайте. 
Няма. Мнения и предложения по така предложения Ви проект за 
решение? Няма. Процедура по гласуване. Моля гласувайте.  
 

Общинският съвет взе следното  
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РЕШЕНИЕ 

           № 843 
 

 Със свое Решение № 308 по Протокол № 19 от 27. 01/ 09 г. 
Общински съвет Разград, в изпълнение  разпорежданията на 
ЗПРКИ/сега ЗПУКИ/, е създал като свой помощен орган Комисия за 
предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси/ СЕГА 
Комисия за предотвратяване и установяване на конфликт на 
интереси/, определил е състава и е регламентирал статута й. 
Съгласно т.1.3 от решението ръководството на комисията се избира 
от различни групи общински съветници на ротационен принцип на 
шест месеца с решение на общинския съвет. Настоящият 
председател е избран с Решение № 428 по Протокол № 
27/28.07/2009г., а заместник председателя – с Решение № 523 по 
Протокол № 29/ 20.10/2009.г., след което не е правен нов избор. 
 С молба вх.№ 563/23.11/2010.г. общинският съветник Камен 
Димитров Воденичаров  моли да бъде освободен от състава на 
комисията, чийто член е, поради предсрочно прекратяване на 
пълномощията му като общински съветник. 
 Посочените обстоятелства налагат да се избере нов член  на 
комисията на мястото на напусналия Камен Воденичаров и да се 
определи ръководството й, състоящо се от  председател и 
заместник председател, за следващия шестмесечен период. 
 Предложенията за актуализиране състава и ръководството на 
комисията са съгласувани с ръководителите на групите общински 
съветници. 

С  оглед гореизложеното и на основание чл. 21 ал.1 т.1 
ЗМСМА, във вр. с чл. 25 ал.2 т.3 ЗПУКИ и молба № 563/23.11/2010г. 
Общински съвет Разград,  с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, 
„въздържали се” – 2, 
  

РЕШИ : 
 

1. Освобождава от състава на Комисия за предотвратяване и 
установяване на конфликт на интереси към Общински съвет 
Разград  общински съветник Камен Димитров Воденичаров поради 
предсрочно прекратяване на мандата му. 
 2. Избира за член на Комисия за предотвратяване и  
установяване на конфликт на интереси към Общински съвет 
Разград общински съветник  Валентин Колев Вълчев. 
 3. Избира за председател на Комисията за предотвратяване и 
установяване на конфликт на интереси  към Общински съвет 
Разград на ротационен принцип с мандат шест месеца общински 
съветник Калоян Руменов Монев. 
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 4. Избира за заместник председател на Комисия за 
предотвратяване и установяване на конфликт на интереси  при 
Общински съвет Разград общински съветник Музаффер Мустан 
Хамид с мандат шест месеца. 

5. Настоящото решение да се изпрати на кмета на Община 
Разград и на областния управител на област с административен 
център Разград в седемдневен срок от приемането му. 
 

СТАТИЯ 2 
 
 Докладна записка от Денчо Бояджиев  – Кмет на Община 
Разград 
 Относно: Удостояване с „Почетен знак за принос към 
икономиката на Община Разград”.   
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Г-н Бояджиев, имате думата. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Уважаеми г-н Председател, 
 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

В Община Разград е получено предложение от Инициативен 
комитет от 6 разградски общественици за удостояване с „Почетен 
знак за принос към икономиката на Община Разград” Дом  на 
науката и техниката.  

През тази година се навършват 125 години от създаването на 
Българското инженерно-архитектурно дружество, поставило 
началото на Федерацията на Научно-техническите съюзи у нас и 50-
годишната организирана дейност на разградските инженери, 
архитекти и техници. Показателен принос на хилядите специалисти 
за разкриване резервите в икономиката, за изучаване и практическо 
прилагане на новостите в науката и техниката, за повишаване на 
квалификацията и следдипломно обучение на специалистите със 
средно и висше образование.  

По линия на 646 РМС са проектирани повече от 750 обекта в 
сферата на промишленото, селскостопанското и жилищното 
строителство и услугите.  

През периода са проведени 5 научно-технически конференции 
с международно участие и 32 – национални конференции. Съюзните 
членове са приложили своите знания и опит чрез хилядите 
творчески колективи за изобретателска и рационализаторска 
дейност.  

През всичките години, териториалната организация на НТС в 
гр. Разград е била стожер на творческите изяви на научно-
техническата мисъл. Реалните потребности на икономиката 
предопределиха през последните години засилване на 
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направлението – обучение и квалификация. Домът на науката и 
техниката е лицензиран за обучението по 30 професии със 72 
специалности, в резултат на което ежегодно се квалифицират над 
900 специалисти.  
 Получено е предложение от УС на Регионална търговско-
промишлена и земеделска камара – Разград за удостояване с 
„Почетен знак за принос към икономиката на Община Разград” на 
дамите и господата Теменуга Иванова Газдова, Светлозар Петров 
Караджов, Димитър Йосиф  Папазов, Васил Цонев Петров.  

Теменуга Иванова Газдова е управител на „Биовет” АД – клон 
Разград.  

Родена на 8 март 1955г. в гр. София. Завършва немска 
езикова гимназия и висше образование в УННС – София. 
Последователно работи като експерт в Министерството на 
финансите, изпълнителен директор и член на УС на Индустриален 
холдинг България, изпълнителен директор и член на Съвета на 
директорите на банките: ТБ „България инвест” АД, Корпоративна 
търговска банка, Американска кредитна банка.  

От 2000г. до началото на 2004г. е Изпълнителен директор и 
член на Управителния и надзорен съвет на „Биовет” АД – Пещера. 
От месец юли 2005г. е член на УС на „Биовет" АД – пещера и 
Управител на „Биовет” АД – клон Разград.  

Под нейно ръководство, за периода 2006/2010г. основното 
производство на активни субстанции е нараснало с 63 на сто. 
Обемът на продукцията в стойностно изражение е нараснало с 62 
на сто. Продуктовата листа непрекъснато се обновява и допълва с 
нови актуални на международния пазар продукти. 

Във фирмата работят над 400 човек. Предвижда се 
разширение на производствените мощности и увеличение на заетия 
персонал с над 200 човека. 

Благодарение на умелото ръководство и съвременното 
високотехнологично производство, световната финансова и 
икономическа криза не се отразява на положителните резултати на 
фирмата.  

Светлозар Петров Караджов е председател на УС „ Амилум” 
ЕАД. 

 Роден на 21 януари 1963г. в гр. Разград. Завършва средно 
образование в ТМТ „Шандор Петьофи” със специалност 
„Автомобили и кари”. Висшето си образование завършва в 
Технически университет в гр. София със специалност „Биотехника”. 

От 1988г. работи в завода за преработка на царевица (сега 
„Амилум ЕАД), като участва активно в изграждането на основните 
производствени мощности. След приватизацията на завода и 
пускането му в експлоатация работи последователно като механик, 
началник смяна. От 1996г. до 2000г. е в „Амилум Холандия” и 
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„Амилум Словакия”. От 2000г. до 2005г. е технически директор в 
„Амилум България”. 

Светлозар Караджов става Председател на Управителния 
съвет на дружеството през 2005г. Под негово ръководство за пет 
години „Амилум България” ЕАД се доказа като едно от най-бързо 
развиващите се предприятия в региона и страната.  

С годишен оборот 200 млн.лв. дружеството е в десятката на 
най-големите компании в сектор храни и напитки. В последните 
години са инвестирани над 70 милиони лева. Капацитетът на завода 
беше удвоен и сега „Амилум България” ЕАД изкупува и преработва 
една трета от царевичното производство в България. Продукцията 
на завода се изнася за много страни от Европа, Азия и Америка. 
Клиенти са световни известни мултинационални компании. 
Дружеството е носител на награди за най-добър завод в 
групировката.  

В завода работят над 200 работници и служители. Въведена е 
изключително добра система за управление на производство, за 
подбор и квалификация на кадрите и ефективни системи за 
здравословни и безопасни условия на труд. Дружеството се 
проявява и като щедър дарител на редица прояви в Община 
Разград. 

Димитър Йосиф  Папазов е изпълнителен директор на 
„Балканфарма- Разград” АД. 

Роден на 25 юни 1967г. в гр. Разград. Завършил е ВИНС в гр. 
Варна със специалност „Икономика и управление на търговията”. 
Работи във фирмата от 1991г. като последователно заема 
длъжностите стоковед, началник на отдел „Покупки”, директор 
„Управление на материалите”. От 2004г. е изпълнителен директор 
на „Балканфарма- Разград” АД. 

Димитър Папазов умело продължава традициите за 
възходящото развитие на производството на висококачествени 
лекарства, ценени на вътрешния и международния пазар. Само 
през последните две години са внедрени над дванадесет нови 
лекарствени продукта.  

В завода работят над 300 работници и служители. 
Дружеството участва и подпомага голяма част от инициативите на 
общинската управа и спонсорира някои от местните клубове и 
младежки мероприятия.  

Васил Цонев Петров е директор на „Семпе 2” ООД. 
Роден на 12 август 1954г. в гр. Разград. Завършил е 

селскостопански техникум „Ангел Кънчев” – Разград със 
специалност „полевъдство”. Висшето си образование получава във 
ВСИ „Васил Коларов” гр. Пловдив – агроном полевъд.  

От 1980г. до 1993г. последователно работи като агроном на 
различни длъжности в АПК-  Разград, семеконтролна инспекция 
„Агромодел” – Разград и др. От 1993г. е частен земеделски 
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производител. За периода 1997г. до 2000г. е директор на „Зърнени 
храни” ЕАД – Варна, след това отново става земеделски 
производител и търговец на зърно.  

Трите фирми които управлява Васил Петров „Аграком” ЕООД, 
„Семпе 2” ООД и „Семпекс” ООД извършват мащабна дейност по 
производство, изкупуване, обработка, съхраняване и търговия със 
зърно. Обработват се над 20 000 дка земеделска земя със 
съвременни, високотехнологични машини. Трите зърнобази 
обработват и съхраняват собствена продукция и продукция на над 
80 земеделски производители. 

Във фирмите,  ръководени от Васил Петров са заети 90 човека.  
Със своя опит, знания и дейност  поддържа високото ниво на 

селскостопанското производство в Община Разград.  
Предвид гореизложеното, предлагам Общинският съвет да 

вземе следното решение:  
Първо Общински съвет- Разград удостоява с „Почетен знак за 

принос към икономиката на Община Разград” Дом на науката и 
техниката– по случай 50-годишнината от създаването  на 
Разградската организация на НТС, за своята многообразна и високо 
ефективна научна- техническа дейност.  

Второ Общински съвет- Разград удостоява с „Почетен знак за 
принос към икономиката на Община Разград” Теменуга Иванова 
Газдова - за дългогодишна работа и заслуги като ръководител на 
фирма с високотехнологично производство, което оформя облика 
на местната икономика и осигуряват устойчиво развитие на Община 
Разград.  
  Трето Общински съвет- Разград удостоява „Почетен знак за 
принос към икономиката на Община Разград” Светлозар Петров 
Караджов - за дългогодишна работа и заслуги като ръководител на 
фирма с високотехнологично производство, което оформя облика 
на местната икономика и осигуряват устойчиво развитие на Община 
Разград.  

Четвърто Общински съвет- Разград удостоява с „Почетен знак 
за принос към икономиката на Община Разград” Димитър Йосиф 
Папазов - за дългогодишна работа и заслуги като ръководител на 
фирма с високотехнологично производство, което оформя облика 
на местната икономика и осигуряват устойчиво развитие на Община 
Разград.  

Пето Общински съвет- Разград удостоява „Почетен знак за 
принос към икономиката на Община Разград”  Васил Цонев Петров -  
за дългогодишна работа и заслуги като ръководител на фирма с 
високотехнологично производство, което оформя облика на 
местната икономика и осигуряват устойчиво развитие на Община 
Разград.  
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
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 Благодаря Ви, г-н Бояджиев. 
Колеги тази докладна записка беше разгледана в ПК по 

култура, културно - историческо наследство и духовни ценности. Ще 
помоля нейния Председател да ни запознае със становището на 
комисията.  Заповядайте, г-н Атанасов 

 
Г-н Георги Атанасов – Председател на ПК 
Г-н Председател, 
Уважаеми колеги общински съветници, 

 На свое заседание проведено на 21 декември ПК по култура, 
културно - историческо наследство и духовни ценности разгледа 
докладната записка и с 6 гласа „За” от шестима присъствали 
общински съветници подкрепя докладната записка във всичките й 
проекти за решение. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви,  г-н Атанасов. Колеги, имате думата за въпроси 
към вносителя. Заповядайте. Няма. Мнения и предложения. Няма. 
Процедура по гласуване. Моля гласувайте.  
 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 
           № 844 

 
Получено е предложение от Инициативен комитет от 6 

разградски общественици за удостояване с „Почетен знак за принос 
към икономиката на Община Разград” ДОМ  НА НАУКАТА И 
ТЕХНИКАТА.  
 Получено е предложение от УС на Регионална търговско-
промишлена и земеделска камара – Разград за удостояване с 
„Почетен знак за принос към икономиката на Община Разград” 
ТЕМЕНУГА ИВАНОВА ГАЗДОВА, СВЕТЛОЗАР ПЕТРОВ КАРАДЖОВ, 
ДИМИТЪР ЙОСИФ ПАПАЗОВ, ВАСИЛ ЦОНЕВ ПЕТРОВ.  

Предвид гореизложеното, както и на основание чл. 21, ал. 1, т. 
23 от ЗМСМА, чл. 10, ал. 2 и чл. 19, ал. 3 от Правилника за 
символите, почетните звания, наградите и паметните знаци на 
Община Разград, Общински съвет – Разград, с 28 гласа „ЗА”, 
„против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 
РЕШИ: 

 
1. Общински съвет- Разград удостоява с „ ПОЧЕТЕН ЗНАК ЗА 

ПРИНОС КЪМ ИКОНОМИКАТА НА ОБЩИНА РАЗГРАД” ДОМ НА 
НАУКАТА И ТЕХНИКАТА – по случай 50-годишнината от 
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създаването  на Разградската организация на НТС, за своята 
многообразна и високо ефективна научна- техническа дейност.  

2. Общински съвет- Разград удостоява с „ ПОЧЕТЕН ЗНАК ЗА 
ПРИНОС КЪМ ИКОНОМИКАТА НА ОБЩИНА РАЗГРАД” ТЕМЕНУГА 
ИВАНОВА ГАЗДОВА - за дългогодишна работа и заслуги като 
ръководител на фирма с високотехнологично производство, което 
оформя облика на местната икономика и осигуряват устойчиво 
развитие на Община Разград.  
  3. Общински съвет- Разград удостоява с „ ПОЧЕТЕН ЗНАК ЗА 
ПРИНОС КЪМ ИКОНОМИКАТА НА ОБЩИНА РАЗГРАД” 
СВЕТЛОЗАР ПЕТРОВ КАРАДЖОВ - за дългогодишна работа и 
заслуги като ръководител на фирма с високотехнологично 
производство, което оформя облика на местната икономика и 
осигуряват устойчиво развитие на Община Разград.  

4. Общински съвет- Разград удостоява с „ ПОЧЕТЕН ЗНАК ЗА 
ПРИНОС КЪМ ИКОНОМИКАТА НА ОБЩИНА РАЗГРАД” ДИМИТЪР 
ЙОСИФ ПАПАЗОВ - за дългогодишна работа и заслуги като 
ръководител на фирма с високотехнологично производство, което 
оформя облика на местната икономика и осигуряват устойчиво 
развитие на Община Разград.  

5. Общински съвет- Разград удостоява с „ ПОЧЕТЕН ЗНАК ЗА 
ПРИНОС КЪМ ИКОНОМИКАТА НА ОБЩИНА РАЗГРАД”  ВАСИЛ 
ЦОНЕВ ПЕТРОВ -  за дългогодишна работа и заслуги като 
ръководител на фирма с високотехнологично производство, което 
оформя облика на местната икономика и осигуряват устойчиво 
развитие на Община Разград.  

6. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на 
Община Разград и Областен управител на Област Разград в 7-
дневен срок от приемането му. 

Настоящето  решение подлежи на оспорване в срок по АПК 
пред Административен съд Разград.  

 
СТАТИЯ 3 

 
 Докладна записка от Денчо Бояджиев  – Кмет на Община 
Разград 
 Относно: Приемане на годишна програма за развитие на  
читалищна   дейност в Община Разград през 2011г.  
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Заповядайте, г-н Бояджиев. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Уважаеми г-н Председател, 
 Уважаеми дами и господа общински съветници, 
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Законът за народните читалища урежда учредяването, 
устройството, управлението, дейността, имуществото, 
финансирането, издръжката и прекратяването на народните 
читалища. Съгласно чл. 26а, ал. 2  от Закона кметът на общината е 
оправомощен да внася в Общинския съвет годишната програма за 
развитие на читалищната дейност на база постъпилите 
предложения на председателите на народните читалища на 
територията на общината.  

Програмата за развитието на читалищната дейност в община 
Разград през 2011г.  е съобразена със стратегическите документи за 
развитие на общината, с политиката на местната власт за укрепване 
и утвърждаване на читалищата като уникални духовни и културни 
средища, съхраняващи националната култура и идентичност. 
Основните направления и приоритети са регламентирани и 
произтичат от ЗНЧ.  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от 
ЗМСМА и чл.26а, ал.2 от Закона за народните читалища, предлагам 
Общинският съвет да вземе решение с което да приеме годишната 
програма за развитие на читалищната дейност в община Разград за 
2011г., която представлява и приложение към току що докладваната 
докладна записка. 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви, г-н Бояджиев. 

Колеги и тази докладна записка беше разгледана в ПК по 
култура, културно - историческо наследство и духовни ценности. Ще 
помоля г-н Атанасов да ни запознае със становището на комисията.  

  
Г-н Георги Атанасов – Председател на ПК 

 Уважаеми колеги, 
 На същото заседание на комисията докладната записка беше 
разгледана и подкрепена  с 6 гласа „За” без „против” и „въздържали 
се”. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви.  
 Колеги, имате думата за въпроси.  Заповядайте г-н Георгиев. 
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, 
ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
 Аз имам един въпрос към вносителя. Счита ли той, че 
програмата е изпълнима след като в предоставения ни материал и 
по - скоро дейностите по направление, последната колонка източник 
на финансиране от повече от 60 вида дейности в 99% пише 
собствени средства, собствени средства, тук - там Национален 
фонд култура, спонсори. Та въпроса ми е изпълнима ли е тя или е 
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само една програма, която по задължение трябва да приеме на 
основание чл.26 от ЗНЧ? 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Заповядайте г-н Бояджиев. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Благодаря. 
 Г-н Георгиев, това е програма, която действително е 
съобразена с всички приоритети, които читалищата трябва да 
реализират през 2011г. На нас ни предстои само след два месеца 
да приемем бюджета на община Разград. Отделно всяко едно от 
читалищата си има и собствени източници на финансиране и считам, 
че това, което е заложено я и нашето мнение като изпълнителна 
власт е, че е реално възможно и осъществимо през 2011г. дали сме 
я изпълнили в края на годината като се прави отчет за изтеклата и 
се приема новата ще се направи анализ. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви г-н Бояджиев.Заповядайте. 
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, 
ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
 Един въпрос. Да разбирам ли, че когато приемаме бюджета 
тази програма ще бъде на вниманието ни, така поне разбрах в едно 
от изреченията. И ще има възможност за финансиране на 
читалищната дейност. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Г-н Георгиев, тя тази програма е на Вашето внимание от това 
заседание. Дали Вие ще я имате предвид, като участвате в 
комисиите и се обсъждат приоритетите, това вече е Ваше право. Да 
ги отстоявате и да ги защитавате. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. Други въпроси, колеги? Няма. Мнения и 
предложения по материала. Няма. Процедура по гласуване. Моля 
гласувайте.  
 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 
           № 845 

 
В изпълнение на чл.26а, ал.1 от Закона за народните 

читалища, в Община са постъпили предложения от председателите 
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на народните читалища на територията на Община Разград за 
тяхната дейност през 2011г.  

На основание на постъпилите предложения, кметът на 
Община Разград е изготвил годишна програма за развитие на 
читалищната дейност в Община Разград, която е съобразена с 
политиката на местната власт за укрепване и утвърждаване на 
читалищата като уникални духовни и културни средища.   

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от 
ЗМСМА и чл.26а, ал.2 от Закона за народните читалища, Общински 
съвет Разград, с 29 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 
няма, 

Р Е Ш И: 
 

1. Приема годишната програма за развитие на читалищната 
дейност в община Разград за 2011г., съставляваща Приложение №1. 

2. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на 
Община Разград и Областен управител на Област Разград, в 7-
дневен срок от приемането му.  

 
ГОДИШНА ПРОГРАМА 

ЗА РАЗВИТИЕ НА ЧИТАЛИЩНАТА ДЕЙНОСТ В ОБЩИНА 
РАЗГРАД 

ЗА 2011 ГОДИНА 
 

 
Годишната програма за развитие на читалищната дейност в 

Община Разград е разработена в изпълнение на чл. 26а(2) от 
Закона за народните читалища  на базата на  подготвените от 
читалищата предложения за дейността им през 2011 година. 

През 2010г. в община Разград има 24 действащи регистрирани 
в Министерството на културата читалища /три в гр. Разград и 21 - в 
малките населени места/, чиято дейност се развиваше според 
утвърдената от ОбС – Разград годишна програма. Според 
изискванията на чл.26а, ал. 4 от ЗНЧ до края на м. март 2011 г. 
председателите на читалищата трябва да представят пред кмета на 
общината и общинския съвет доклад за осъществените дейности по 
програмата за 2010 г. 

Основните направления и приоритети в читалищната дейност 
са регламентирани и произтичат от ЗНЧ, от общинската културна 
политика, осъществявана на основата на съществуващата 
нормативна уредба и чрез изпълнението на културния календар. 

Новият облик на българските читалища се свързва със 
съчетаването на тяхната традиционност и териториална 
обособеност на дейността им с модерността при използването на 
новите технологии и неограничения достъп до информация  
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Изготвянето на Годишната програма за развитие на 
читалищната дейност в Община Разград за 2011 г. цели 
обединяване на усилията за по - нататъшно развитие и 
утвърждаване на читалищата като важни обществени институции и 
цели да подпомогне годишното планиране и финансиране на 
читалищните дейности.  
 
 

ДЕЙНОСТИ ПО НАПРАВЛЕНИЯ   

 
№ Дейност Отговорник/ 

изпълнител 
Срок Източник на 

финансира
не 

 
1. 

 
Библиотечна и 
информационна дейност 
 

   

1.1 Уреждане и поддържане на
библиотеки, читални, фоно
фото-   филмов фонд и 
видеотеки, както и 
създаване и поддържане  
на електронни 
информационни  мрежи и 
услуги  според 
възможностите и 
потребностите  
на населението 

 Текущ 
 
 

Собствени 
средства 
Донорски 
организаци

и 
Спонсори 

1.2 
Организиране на 

мероприятия с цел 

възпитаване, 

привличане и 

стимулиране на 

населението –

литературни четения и 

клубове, участие в 
кампании „Четяща 

България” и Маратон на 

четенето, творчески 

портрети и срещи с 
творци и др. 

 

Читалища 
община 
Разград 

Текущ Собствени 
средства 

1.3 Разширяване на Читалища Текущ Собствени 
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знанията на гражданите 
и приобщаването им към 
ценностите и 
постиженията на науката, 
изкуството и културата 
чрез различни 
инициативи 
 

община 
Разград 

средства 

1.4 Обогатяване и 
актуализиране на  
библиотечния фонд на 
читалищните библиотеки 
чрез закупуване на нова 
литература и абонамент 
 

Читалища 
община 
Разград 

Текущ Собствени 
средства 

Министерст
во на 

културата 

1.5 Създаване на читателски 
– библиотечни клубове с 
цел привличане и 
увеличаване броя на 
младата аудитория 
читатели в населените 
места 

НЧ „Св.Св. 
Кирил и 
Методий 1929” 
 – с. Ясеновец 
НЧ „ Слънчев 
лъч 1902” 
– с. Островче 
НЧ „Съгласие 
1891” – с. 
Осенец 
НЧ „Светлина 
1928” 
- с. 
Мортагоново 
НЧ 
„Прозрение 
1927” 
 – с.Киченица 
 

Текущ  Собствени 
средства 

1.6 Подготовка за 
кандидатстване по 
програма „Глобални 
библиотеки –– място за 
достъп до информация и 
комуникация за всеки” за 
третия етап 

НЧ”Извор1936
” – с. Липник 
НЧ „Съгласие 
1891” – с. 
Осенец  
НЧ „Наука 
1929” – с. 
Радинград  

Текущ  Собствени 
средства  

1.7 Продължаване на 
дейностите по програма 
„Българските библиотеки 
– място за достъп до 

НЧ „Напредък 
1901”– гр. 
Разград 
НЧ„Просвеще

... Собствени 
средства 
Фондация 

„Бил и 
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информация и 
комуникация за всеки” 
одобрени на първия етап 
 
 

ние 1911”- с. 
Дянково 
НЧ „Просвета 
1883” – с. 
Гецово 

Мелинда 
Гейтс” 

1.8 Продължаване на 
дейностите  на 
читалищата  програмата 
„Българските библиотеки 
– място за достъп до 
информация и 
комуникация за всеки” 
одобрени от втория етап  

НЧ „ Пробуда 
1919” –  
с. Раковски 
НЧ „ Просвета 
1919” – 
 с. Пороище 
 

... Собствени 
средства 
Фондация 

„Бил и 
Мелинда 
Гейтс 

1.9 Експониране на изложби 
и кътове с литература в 
библиотеките, витрини и 
др. във връзка с 
дейностите на 
библиотеките 

Читалища 
община 
Разград 

Текущ Собствени 
средства 

 

1.1
0 

Видеозаснемане на три 
възстановки  на народни 
обичаи за обогатяване на 
архивния фонд 
 

НЧ „Съгласие 
1891” – с. 
Осенец  

Текущ  Собствени 
средства 

1.1
1 

Подържане на  интернет 
услугите и  изготвяне на 
информационни табла с 
актуална информация за 
потребностите на 
населението 

Читалища 
община 
Разград 

Текущ  Собствени 
средства 

 

1.1
2 

 Изработване на 
интернет страница на НЧ 
„Просвета 1883” – с. 
Гецово, НЧ „Пробуда 
1919” -с. Раковски, НЧ 
„Слънчев лъч 1902”-  с. 
Островче 
 

НЧ „Просвета 
1883” – с. 
Гецово 
НЧ „Пробуда 
1919” -с. 
Раковски 
НЧ „Слънчев 
лъч 1902 
”-  с. Островче  
 

Текущ Собствени 
средства 
Финансира

щи 
организаци

и 
Спонсори 

1.1
3 

Изработване на 
електронна картотека и 
подържане на виртуална 
читалня 

НЧ „Просвета 
1883” – с. 
Гецово 
 

Текущ Собствени 
средства 
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2. Любителско творчество 
 

2.1 Документиране и 
съхраняване на 
фолклорните традиции с 
цел опазване на 
фолклора като част от 
националната ни култура  
 

Читалища 
община 
Разград 

Текущ Собствени 
средства 
Програми 
на НФ 

„Култура” 
Програми 

за 
любителско 
творчество 

на МК 
2.2 

Популяризиране на 

традициите и 

културните ценности 

на различните етноси в 
региона чрез 
различните форми на 

любителското 

творчество и участия 

на престижни културни 

събития в страната и 

чужбина 

 

Читалища 
община 
Разград 

Текущ Собствени 
средства 
Програма 

„Мобилност
” на МК 
Община 
Разград 

2.3 Участие в IV „Фестивал 
на фолклорната носия „ – 
Жеравна 
 

НЧ „Просвета 
1895” - с. 
Топчии 
 

м. 
август  
2011 г. 

Собствени 
средства 
Спонсори  

 
 
2.4 

 
Участие на хор „Железни 
струни” в Панорама на 
българското хорово 
изкуство – София 

 
НЧ „Развитие 
1869”– гр. 
Разград 

 
м. 

април 
2011 

 
Собствени 
средства 

2.5 
Подготовка и участие 

във национален преглед 

на фолклорните 

ансамбли, организиран 

от НС на ЦИОФФ – 

България 

 

НЧ „Напредък 
1901”– гр. 
Разград 
НЧ „Просвета  
1883”- с. 
Гецово 
НЧ „Съгласие 
1891” – с. 
Осенец 

м. май 
2011 г. 

Собствени 
средства 
Спонсори 

2.6 Повишаване качеството 
на предлагания от 

Читалища 
община 

Текущ Собствени 
средства 
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читалищата художествен 
продукт.  
 

Разград Средства 
от 

финансира
щи 

програми 
2.7 Постановка на ново 

музикално – танцово 
произведение във връзка  
с предстоящия 50 
годишен юбилей на ДТС 
„Капанче”  

НЧ „Напредък 
1901”- гр. 
Разград  

Съобра
зно 

датите 
на 

провеж
дане на 
събити
ето 

Собствени 
средства 

2.8 Създаване на ателие за 
приложни дейности – 
изработване на 
мартеници, сурвакници, 
боядисване на яйца, 
плетива, апликации и др. 

НЧ 
„Просвещение 
1911” – с. 
Дянково 

Текущ  Собствени 
средства 
Спонсори 

2.9 Организиране на 
творчески срещи, 
разменни гостувания, 
създаване на творчески 
контакти  
 

Читалища 
община 
Разград 

Текущ Собствени 
средства 

 

2.1
0 

Създаване на 
средношколска танцова 
формация към ФТА 
„Абритус” 
 

НЧ „Бузлуджа 
2010” –гр. 
Разград  

Текущ  Собствени 
средства  

2.1
1 

Организиране на 
кинопрожекции – два 
пъти месечно 
 

НЧ „Развитие 
1869”– гр. 
Разград 

Текущ Собствени 
средства 

2.1
2 

Продължаване на 
дейностите в ателието за 
изработване на 
камилчени китки в с. 
Оесенец  

НЧ „Осенец 
1891” – с. 
Осенец  

Текущ  Собствени 
средства 
Програми 
на НФ 

„Култура” 
2.1
3 

Обогатяване на  
дейността на кръжока по 
приложни изкуства при 
НЧ „Напредък 1901” – гр. 
Разград 

НЧ 
„Напредък190
1” – гр. 
Разград 

Текущ Собствени 
средства 
Програми 
на НФ 

„Култура” 
Програми 
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на 
Министерст

во на 
културата 

 
 
2.1
4 
 

 
 
Възстановка на обичаи и 
празници от народния 
календар в с. Осенец 

 
 
НЧ „Съгласие 
1891”- с. 
Осенец  

 
 

Текущ  

 
 

Собствени 
средства 
Спонсори 

 
2.1
5 

Подготовка на проекти за 
обновяване на реквизит и 
гардероб на формациите 

Читалища 
община 
Разград 

Текущ Допълваща 
субсидия 
на МК 

Програма 
за 

любителско 
творчество 

на МК 
Програма 

„Живо 
наследство

” 
3. Културно – просветна 

дейност  
Организиране на 
културни прояви 
 

   

3.1 
Организиране на 

тематични вечери, 

културно – просветни 

мероприятия, конкурси, 

изложби, творчески 

вечери и др. 

 

Читалища 
община 
Разград 

Текущ Собствени 
средства 

3.2 
Организиране на: 

- прояви, посветени на 

национални и 

международни празници; 

- инициативи, свързани 

българския обреден 

календар; 

Читалища 
община 
Разград 

Текущ Собствени 
средства 
Средства 

от 
спечелени 
проекти 
Спонсори 
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тематични вечери, 

дискусии, викторини 

 

3.3 Организиране и 
провеждане на 
Националния конкурс за 
млади пианисти 
„Димитър Ненов” - 
Разград 
 
 

НЧ „Развитие 
1869”-гр. 
Разград 
 
 
 

8-10 
април   
2011г. 

Собствени 
средства 
Община 
Разград 

Финансира
не от други 
източници  

3.4 Участие в „Панаира на 
киселото мляко и 
Фестивал на народните 
традиции и художествени 
занаяти”  

Читалища от 
община 
Разград  

21-23 
юли 

2011г.  

Собствени 
средства  

3.5 Организиране и 
провеждане на II 
Национален фестивал на 
клубовете за народни 
хора „Капанска китка” – 
Разград 2011 
 

НЧ „Бузлуджа 
2010”- 
гр.Разград 

Съобра
зно 

датите 
на 

провеж
дане на 
събити
ята 

Собствени 
средства 
Спонсори 

3.6 Съдействие с 
Туристическо дружество 
«Буйна гора» при 
провеждането на Похода 
«По стъпките на Таньо 
войвода»  
 

НЧ „Просвета 
1884”  
– с. Балкански 

30 май 
– 2 юни  
2011г.   

Собствени 
средства 

 

3.7 Честване на 110 години 
Народно читалище  
«Напредък 1901» - 
Разград, 50 години ДТС 
«Капанче», 55 години 
ФТА «Разград», 55 
години Коллектив за 
изворен фолклор  

НЧ „Напредък 
1901”– гр. 
Разград  

Съобра
зно 

датите 
на 

провеж
дане на 
събити
ята 

Собствени 
средства  
Спонсори 

3.8 Юбилеен концерт по 
случай 50 години 
организирана читалищна 
самодейност в с. Осенец  

НЧ „Съгласие 
1891” – с. 
Осенец  

Съобра
зно 

датите 
на 

провеж

Собствени 
средства 
Спонсори 
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дане на 
събити
ята 

3.9 Честване на 92 
годишнината от 
възстановяването на  
Народно читалище 
„Просвета 1919” – с. 
Пороище и селищен 
празник 

НЧ „ Просвета 
1919” –  
с. Пороище 

Съобра
зно 

датите 
на 

провеж
дане на 
събити
ята 

Собствени 
средства 
Спонсори 

3.1
0 

Активно участие в 
събитията по Културния 
календар на община 
Разград за 2011г.  

Читалища от 
община 
Разград  

Текущ  Собствени 
средства 

 

4. Образователна дейност  
 

   

4.1  Провеждане на 
образователни дейности 
за ограмотяване, 
възпитание и развитие  
на  местното население 
чрез различни способи: 
курсове, кръжоци, 
лекции, уроци, викторини 
и др.  

Читалища от 
община 
Разград  

Текущ  Собствени 
средства  

4.2 Организиране на курс за 
компютърна грамотност и 
курсове за чужди езици  
 

НЧ „Развитие 
1869”-гр. 
Разград 
НЧ „Пробуда 
1919” – 
 с. Раковски  
НЧ „Просвета 
1883” – с. 
Гецово 
НЧ „Наука 
1929” – с. 
Радинград  

Текущ  Собствени 
средства 

4.3 
 

Организиране на 
изложби, витрини и 
кътове, свързани с 
бележити личности, дати 
и събития от местен, 
регионален и национален 
характер 

НЧ „Наука 
1929” – с. 
Радинград  
НЧ „Съзнание 
1927” –  
с. Недоклан  

Текущ  Собствени 
средства  
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4.4 
 

Провеждане на 
информационни лекции 
за развитие на 
образованието в 
населеното място  

НЧ 
„Прозрение 
1927” – с. 
Киченица  
НЧ „Слънчев 
лъч 1902” –  
с. Островче 
 
НЧ 
„Просвета187
1” – с. 
Благоево  

Текущ  Собствени 
средства  

4.5 Създаване на 
обучителен клуб за 
работа с интернет 
пространството  

НЧ”Светлина1
928” – с. 
Мортагоново 
НЧ „ Св. Св. 
Кирил и 
Методий 1929” 
– 
с. Ясеновец 

Текущ  Собствени 
средства 

4.6 Провеждане на кръжоци 
за опознаване и 
изучаване на културно – 
историческото 
наследство на родния 
край и село Липник  
 

НЧ „Извор 
1936” – с. 
Липник 

Текущ Собствени 
средства  

5. Краеведческа дейност 
 

   

5.1 Осъществяване на 
дейности, свързани с 
развитие на 
краеведческата и 
издирвателската дейност 
във всяко читалище 
/описване на музикалния 
и танцов фолклор, 
обичаи, предания, 
събиране на предмети от 
традиционния бит, 
снимки и други подобни 
значими за населеното 
място/; 

Читалища 
община 
Разград 

Текущ Собствени 
средства 

 

5.2 Събиране и съхранение НЧ „Напредък Текущ  Собствени 
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на данни за родовете на 
първите заселници в 
Доброшката махала; 
 

1901”– 
гр.Разград  

средства  

5.3 Събиране на материали - 
спомени, снимки, 
документи от 
Регионалната 
библиотека, Регионален 
исторически музей- 
Разград и др. институции 
свързани с местни 
събития и личности  

НЧ „Просвета 
1919” – 
с. Пороище 
НЧ” Нов живот 
1909” – с. 
Ушинци  
НЧ „ Слънчев 
лъч 1902” – 
 с. Островче 
 

Текущ  Собствени 
средства 
Спонсори 
Програми 
на НФ 

„Култура 

5.4 Проучване на местното 
културно- историческо 
наследство и местните 
родови фамилии  

НЧ 
„Прозрение 
1927” –  
с. Киченица 

Текущ Собствени 
средства 
Спонсори 
Програми 
на НФ 

„Култура” 
5.5 Актуализиране на 

музейната експозиция в 
Етнографския капански 
комплекс в с. Топчии 
 

НЧ „Просвета 
1895” – с. 
Топчии 

Текущ  Собствени 
средства 

6. Спортни и младежки 
дейности 
 

   

6.1 Стимулиране на 
талантливи деца и 
младежи от школите и 
творческите колективи 
чрез участия в конкурси, 
фестивали и  концерти 

Читалища 
община 
Разград 

Текущ Собствени 
средства 
Спонсори 

 

6.2 Организиране на спортни 
мероприятия - походи, 
ориентиране, спортни 
турнири и състезания и 
др. с цел подобряване 
физическото здраве на 
подрастващите  

НЧ „Пробуда” 
1919” –  
с. Раковски 
НЧ „Пробуда 
1947” –  
с. Стражец 
НЧ 
„Просвещение 
1911” – с. 
Дянково 
НЧ „Просвета 

Текущ Собствени 
средства 
Програми 
на МОН, по 
които могат 

да 
кандидатст
ват или да 
партнират  
читалища 
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1884” – 
 с. Балкански  
НЧ „Просвета 
1919” – 
 с. Пороище 
НЧ „Просвета 
1883” – с. 
Гецово 
 

6.3 Създаване на Младежки 
клуб за оползотворяване 
на свободното време на 
младежите от селото 
носечен към културни, 
спортни и 
информационни 
дейности 
 

НЧ „Св. Св. 
Кирил и 
Методий 1929” 
– с. Ясеновец  
НЧ „Светлина 
1928 „ – с. 
Мортагоново 
 

Текущ  Собствени 
средства 
Спонсори 

6.4 Организиране на 
представление под 
мотото «Децата на село 
Дряновец танцуват, пеят 
и се забавляват»  
 

НЧ „Напредък 
1895” –  
с. Дряновец 

Текущ  Собствени 
средства 

6.5 Организиране на лятна 
читалня 
за младежите от селото и 
гостуващите деца 
  

НЧ „Слънчев 
лъч 1902” –  
с. Островче 
НЧ „Просвета 
1919” –  
с. Пороище 
НЧ 
„Прозрение 
1927” –  
с. Киченица 
НЧ „Съзнание 
1927” –  
с. Недоклан 

м. юни 
м. 

август  
2011г. 

Собствени 
средства 

 
6.6 

 
Създаване на детска 
видеотека за младежите 
в селото 
 

 
НЧ „Съзнание 
1927” –  
с. Недоклан 

 
Текущ 

 
Собствени 
средства  
Спонсори 

 
6.7 Организиране на клуб 

«Весело лято» / есен, 
зима и пролет/ 
 

НЧ „Просвета 
1883” – с. 
Гецово 

Текущ Собствени 
средства 



 26

6.8 
 

Информационни 
кампании за превенция 
на наркоманията сред 
подрастващото 
население съвместно с 
Основното училище в с. 
Мортагоново  

НЧ „Светлина 
1928” –  
с. 
Мортагоново 

Текущ  Собствени 
средства  

 

7. Дейности в полза на 
туризма  
 

   

7.1 Участие в  туристически 
борси съвместно с 
Община Разград в 
анимирани продукти на 
базата на бита и 
обичаите на местните 
етнически и етнографски 
групи 

Читалища от 
община 
Разград 

Съобра
зно 

датите 
на 

провеж
дане на 
събити
ята 

Собствени 
средства 
Община 
Разград 

7.2 Популяризиране 
дейността на 
Етнографски комплекс в  
село Побит камък чрез 
изработване  на 
рекламни материали и 
обогатяване на 
предлагана 
туристическата анимация 
 

НЧ 
„Самообразов
ание 1894” -  
с. Побит камък 

Текущ Собствени 
средства 
Средства 
от проекти 

8. Социална дейност 
 

   

8.1 Реализиране на 
инициативи със  
социална насоченост с 
цел социална и   
културна интеграция на 
различни социални 
общности,                                
включително такива в 
риск, неравностойно 
положение,                                 
етнически групи и др.  
 

Читалища 
община 
Разград 

Текущ. Собствени 
средства 
Средства 
по проекти 

 

8.2 Организиране на 
посещения, 
благотворителни акции и 

НЧ 
„Съгласие189
1”- с. Осенец   

Текущ Собствени 
средства 
Средства 
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провеждане на 
съвместни мероприятия 
на НЧ „Съгласие”- с. 
Осенец  и социалните 
институции от община 
Разград 
 

по проекти 
 

8.3 Организиране на 
посещения и на НЧ 
„Просвета 1884”- с. 
Балкански в социалните  
институции в община 
Разград 
 

НЧ 
„Просвета188
4”- с. 
Балкански 

   1 
март 
2011г. 
1 юни 
2011г. 

25 
декемв

ри 
2011г.  

Собствени 
средства 
Средства 
по проекти 

 

 
8.4 

 
Организиране на 
инициативи за оказване 
на помощ на възрастни 
хора, деца  в 
неравностойно 
положение и съвместна 
дейност със социалните 
домове  в община 
Разград  

 
Читалища от 
община 
Разград  

 
Текущ  

 
Собствени 
средства 

8.5 Организиране на 
информативни 
периодични срещи по 
социални въпроси със 
специалисти от общинска 
администрация, 
областна администрация 
и специалисти от 
Дирекция „Социално 
подпомагане”  

НЧ „Извор 
1936” – с. 
Липник 

Текущ Собствени 
средства 

8.6 Организиране на 
посещения и на НЧ 
„Пробуда 1919”- с. 
Раковски  в социалните 
институции в община 
Разград 
 

НЧ „Пробуда 
1919”- с. 
Раковски 

Текущ Собствени 
средства 
Средства 
по проекти 

 

8.7 Предоставяне на 
информация и 
подготовка на проекти 

РЕКИЦ 
„Читалища” 
Разград 

Текущ Собствени 
средства 
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със социална насоченост 
 

8.8 Благотворителни 
кампании за събиране на 
средства за подпомагане 
на деца, деца от 
малцинствата и социално 
слаби семейства 

НЧ „Пробуда 
1947” –  
с. Стражец 

Текущ  Собствени 
средства  

9. Организационна дейност 
 

   

9.1 Утвърждаване и 
укрепване на връзки с 
институции, учебни 
заведения, културни 
институти и организации 
от неправителствен 
сектор 

Читалища 
община 
Разград 

Текущ Собствени 
средства 

 

9.2 
Оказване на текуща 

методическа и 

консултантска помощ 

 

РЕКИЦ 
„Читалища” - 
Разград 

Текущ Собствени 
средства 

 

9.3 
Активно включване в 
обявени от МК сесии за 

подкрепа на 

любителското 

творчество, 

подпомагане на 

библиотечното дело, 

технологичното 

обновление, ремонти и 

др.  

Читалища 
община 
Разград 

Текущ Собствени 
средства 

 

 
9.4 

 
Подготовка за 
кандидатстване  по 
проекти и програми  с 
цел набавяне на 
финансов ресурс  за 
дейността на читалищата 
 

 
Читалища от 
община 
Разград  

 
Текущ  

 
Собствени 
средства 

 
10. Повишаване 

квалификацията на 

кадрите 
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9.1 
Организиране на 

дейности за повишаване 

квалификацията на 

читалищните 

служители 

 / обучителни семинари, 
кръгли маси, курсове, 
работни срещи/, 

по посока на 

иновационни методи на 

управление  и  

повишаване на  

квалификацията на 

читалищните кадри  

 

РЕКИЦ 
„Читалища” 
Разград 

Текущ Собствени 
средства 

 

9.2 Организиране на 
обучителни семинари, 
кръгли маси, дискусии, 
работни срещи по 
проблемите на 
читалищата с цел 
повишаване 
компетенциите и 
развитие на читалищата.  

 

 
РЕКИЦ 
„Читалища” 
Разград 

 
Текущ 

 
Собствени 
средства 

 

 
 

СТАТИЯ 4 
 
 Докладна записка от Денчо Бояджиев  – Кмет на Община 
Разград 

Относно: Изменение на Наредба № 14 за определянето и 
администрирането на местните такси и цени на услуги на 
територията на Община Разград. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Заповядайте, г-н Бояджиев. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Уважаеми г-н Добрев, 
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 Уважаеми дами и господа общински съветници, 
Съгласно Закона за местните данъци и такси /ЗМДТ/ 

Общинските съвети определят с наредба размера на местните 
такси и цени на услуги при условията и по реда, определени в този 
закон. При определяне на размера  следва да се имат предвид 
регламентираните в чл.8 от закона и чл.4 от Наредба № 14 за 
определянето и администрирането на местните такси и цени на 
услуги на територията на Община Разград принципи, които ние сме 
приемали 
 Самото предложение с настоящата  докладна записка цели 
наредбата да се приведе в съответствие с промените в 
нормативната база в образованието и здравеопазването, самите 
принципи за определянето и администрирането на местните такси и 
цени на услуги на територията на Община Разград  и заявените 
искания за промени от ръководителите на бюджетните звена, които 
организират услуги, за които се събират „цени на услуги”. 
 С изменение на ЗМДТ/ДВ бр.98/2010 г./ се въведе нов местен 
данък- туристически данък, като се делегират права на Общинския 
съвет с наредбата си да регламентира размера на данъка, в 
резултат на което е необходимо да бъдат заличени съответните 
текстове относно туристическите такси в наредбата и да се 
направят допълнения в Наредбата, регламентираща размерите на 
местните данъци. 
 Настъпилите промени в Закона за народната просвета, 
възможността за прилагане на адекватни методи, регламентирани в 
Наредба № 26/2008 г. на Министерство на здравеопазването за 
устройството и дейността на детските ясли и детските кухни и 
здравните изисквания към тях,  регламентират необходимостта от 
промяна на таксите и цените на предлаганите услуги  в детските 
градини и млечните кухни в детските ясли. 
 Една част предложените изменения тук са съобразени с 
инфлационните процеси, които бяха в страната и сме се постарали 
този вариант, който се предлага на днешната сесия на практика да 
отрази реалностите  свързани с икономическата даденост на 
страната и свързани с промяната в съответните нормативни актове. 
И преди да приключа искам само да си отворите на стр. 8, това е 
42д, т.2. Дневни паркинги, където е записано лв./час 0,50 да си го 
заличите, тъй като това нещо беше регламентирано за безплатно 
ползване на паркингите в размер на 30 мин. още на сесията през 
месец юли, ако не ме лъже паметта. В останалите си параметри 
предлагам да я разгледате и при Ваше одобрение тя да стане факт 
с тези изменения за 2011г. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

Благодаря Ви, г-н Бояджиев. Колеги, тази докладна записка 
беше разгледана в 6 от нашите постоянни комисии. Ще ги изреждам 
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и ще помоля Председателите на комисиите да ни запознаят с 
решенията, които са взети. В комисията по  култура, културно - 
историческо наследство и духовни ценности, г-н Атанасов. 

 
Г-н Георги Атанасов – Председател на ПК 
Уважаеми колеги,  

 На свое заседание комисията по култура разгледа докладната 
и по обстойно в раздел услуги, във функция „Почивно дело, култура, 
религиозни дейности”. След направената дискусия и доуточняване 
на някои такси, които се заплащат в Художествената галерия, 
комисията с 6 гласа „За” подкрепя настоящата докладна записка. 
Благодаря. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Г-жо Монева,  да ни запознаете с решението на  ПК по 
образование и наука. 
 
 Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 
 Уважаеми колеги, на 21 се проведе заседание на постоянната 
комисия и беше разгледана докладната записка за изменението на 
Наредба 14 и в частта, която касае работата на ПК по образование 
и наука чл.21, ал.1 за таксите в детските ясли и детските градини и 
чл. 57, ал. 1 за услугите във функция „Образование”. С 7 гласа „За” 
без „против”, без „въздържали се ” беше подкрепена докладната 
записка в тази й част. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

Благодаря Ви. Г-н Захариев, ще Ви помоля да ни запознаете с 
решението на ПК по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол. 

 
Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 
Уважаеми колеги,   
Комисията разгледа докладната записка и по – специално 

касаещите се въпроси от компетенцията на комисията и с 6 гласа 
„ЗА”, 1 „против”, комисията приема предложението   за решение. 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

Благодаря Ви. Г-н Илиев, ще Ви помоля да ни запознаете с 
решението на ПК по устройство и развитие на територията, 
транспорт на общината. 

 
Г-н Иво Илиев – Председател на ПК 
Благодаря Ви г-н Председател, 
Нашата комисия с 5 гласа „За”, 1- „против” и 2 - „въздържали 

се” докладната беше одобрена. 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. Г-н Монев решението на ПК по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени 
организации 
 
 Г-н Калоян Монев – член на ПК  
 На свое заседание комисията по законност на 20 декември 
разгледа докладна записка. Бяха направени предложения, част от 
които са приети от вносителя и са отразени в настоящия текст на 
докладната записка. Единственото решение, което  не е отразено 
това е решение на комисията в същата тази точка 42д освен 
безплатно ползване до 30 мин. на двата дневни паркинга такова да 
има и на централния дневен паркинг до джамията „Ибрахим паша”, 
като се въведе нова т.а до 30мин. безплатно а останалите да 
следват тази номерация.  

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. Г-жо Ангелова, решението на ПК по бюджет, 
финанси и икономическа политика, която разгледа последно 
докладната. 
 
 Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 
 На 21 декември комисията разгледа проекта за решение. Бяха 
направени някои предложения, които са отразени и тези 
предложения бяха гласувани както следва заедно с целия проект за 
решение разбира се  „За” - 7, „против” - няма, „въздържали се” - 4. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. Колеги ще дам думата за въпроси, но преди 
това искам да Ви кажа, че в комисията по законност беше възприета 
и бе разгледана заедно с промените, които се предлагат по 
Наредба 14 и писмото на областния управител, защото знаете, че в 
частта си, която той връща касаеше именно предходна промяна, 
която ние направихме във връзка с чл.21, ал.2, т.1 и сега с 
предложената промяна в чл.21, ал.1, подточка 4 този казус, който 
беше поставен на нашето внимание се решава. Така, че ако не 
изказвате друго мнение бих предложил едновременно да 
разглеждаме тези два въпроса, за да не се връщаме отново на тази 
Наредба. Имате думата за въпроси към вносителя. Заповядайте г-н 
Христов. 
 
 Г-н Божинел Христов - независим общински съветник 
 Благодаря Ви г-н Председател. 
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 Аз имам въпрос в т.1.19. предложението, се прави 
предложение в чл. 47 ал.1 да се създаде нов раздел „Общинска 
администрация” с наименование, в раздел „Общинска 
администрация”, да се създаде нов раздел с наименование  
„Общински предприятия” и е изредено съдържанието. Въпросът ми 
към вносителят е примерно в т.164 посочено, че за засаждане на 
храсти – собствено производство, предполагам, че става за 
производство, което го произвежда ОП „Паркстрой”, но не е 
посочено какъв вид храсти. Значи засаждането на храсти бива на 
гол корен, контейнерно производство, двугодишни храст, 
тригодишни храсти. Освен това има храсти, които са доста по-скъпи, 
а се вижда тук, че се предлага една цена от два лв. та въпросът ми 
е за какви храсти става въпрос в т.164? Освен това в т.154 е 
посочено, че ще се плаща за обработка и озеленяване с тревна 
смеска. Не е посочено каква е тревната смеска. Значи има различни 
тревни смески с различна стойност. Посочено е, че има резитба на 
дърво с автостълба, но не е посочено за какъв диаметър на дървото 
става въпрос. Освен това се пише, че в т.159 има събиране и 
извозване на окосена трева. Извозването до къде става, до депото 
ли, включена ли е и цената на такса депониране? 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви г-н Христов. Заповядайте г-н Бояджиев. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Аз мисля, че тия въпроси ги коментирахме и на постоянната 
комисия. Аз също трудно мога да Ви отговоря в момента. 
Представител на „Паркстрой” мисля, че няма, г-н Цонев ще Ви 
отговори. Истината е, че това са цените на услугите. Не е възможно 
примерно обработка с тревна смеска, да се посочат различните 
видове тревна смеска. Това е цената на услугата. Тревната смеска 
може да бъде различна. Цонев ще вземе отношение. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Заповядайте г-н Цонев. 
 
 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 
 Мисля, че г-н Бояджиев почти отговори на въпроса. Тук 
материала го няма, затова е записано специално за храстите 
собствено производство, тези храсти са производство на заявителя. 
Това е. Зацветяване на терени със собствен материал на заявителя, 
пише, долу просто не е записано със материал на заявителя. Значи 
т.163 е видно за какво става въпрос. По отношение на дърветата 
това е осреднена цена, ние го коментирахме тогава. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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 Няма как да заложиш диаметър 10, 15, 30, 50 или 60. 
 
 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 
 По отношение на извозването. Ами ние имаме едно депо за 
отпадъци и го знаем къде е, така че е предвидено извозването на 
събрания материал от окосената трева да отива там. 
/Г-н Божинел Христов пита г-н Цонев без микрофон/ 

Таксата за депониране не е включена, защото този материал се 
използва не като отпадък за депониране а като отпадък, с който се 
извършва обработка на депото и освен това в момента, да като 
запръстяване, защото е бързогниещ се. Освен това в момента 
разработваме един проект, който е свързан с изграждане на една 
инсталация за компостиране и този материал ще бъде извозван там 
и ще се използва за производство на компост и затова няма да се 
заплаща като цена. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви г-н Цонев. Други колеги желаещи да зададат 
въпроси. Заповядайте г-н Братованов. 
 
 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 
 Имам един въпрос, относно чл.51 във връзка с регистрацията 
и плащането на кучетата. В чл.51 б ал.1, че всички собственици, 
притежаващи кучета са длъжни да ги декларират в тримесечен срок 
от датата на придобиването им. Веднага в следваща подточка в) 
таксата се заплаща в едномесечен срок от датата на придобиване 
на кучето. Имам предвид, че става малко разминаване, хем да ги 
декларираме в тримесечен срок, хем  да платим в едномесечен срок 
от придобиването. Не е ли по-добре да се запише в чл.51 в) ал.1, че  
такса се заплаща в едномесечен срок от подаване на декларация за 
придобиване на кучето. След 31 март. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Честно казано то и в двата случая е едно и също. 
 
 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 
 Не е едно и също, защото в тримесечен срок имам да го 
декларирам в същото време следващия член ме задължава в 
едномесечен срок от придобиването му да платя таксата. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Но ти ги връзваш нещата примерно до 31 март. 
 
 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 
 След 31 март. 
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 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Аз кучето мога да го декларирам и ноември месец, мога да го 
декларирам и май месец. Там е заложен три месеца срок от датата 
на придобиване да го декларираш, а месечен е срока вече от датата 
на… 
 
 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 
 Ама не е записано, не е записано. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Едното се допълва с другото. Не от датата на придобиването, 
а от датата на декларирането би трябвало да бъде според мен. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Г-ца Миткова иска да внесе яснота по зададения въпрос. 
 
 /Г-ца Савина Миткова отговаря без микрофон, че така е по 

ЗМДТ/ 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Прехвърляне на правна норма от действащ вече нормативен 
акт. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви колеги. Други въпроси? Заповядайте г-н Илиев. 
 
 Г-н Иво Илиев – ПП „ДПС” 
 Благодаря Ви г-н Председател. Аз искам да попитам за чл. 21 
т.3. На едно обсъждане попитах, мисля че г-жа Дякова беше там, за 
деца на 5 и 6г. в групи за предучилищна подготовка към детска 
градина за предоставяне на допълнителни услуги, които не се 
включени в стандарта. За деца на 5 и 6г. в групи за предучилищна 
подготовка в ЦДГ за предоставяне на допълнителни услуги, които 
не са включени  в стандарта. Тогава попитах дали изрично пише в 
този стандарт, защото тези допълнителни услуги става въпрос за 
такси за храна, доколкото го коментирахме. Дали пише изрично, че 
няма такса за храна. Вторият ми въпрос е и училищата имат право 
да организират предучилищна подготовка. С тези делегирани 
бюджети ако даден директор каже аз няма да вземам такса за храна 
какво става със съпоставимостта едните групи в детските градини и 
в училищата. Как реагираме от там на татък. Благодаря Ви. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви г-н Илиев. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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 Имаме специално писмо на министъра. Г-жа Дякова ще вземе 
отношение и ще Ви запознае. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Заповядайте г-жо Дякова. 
 
 Г-жа Кина Дякова – зам.- кмет на Община Разград 
 Уважаеми г-н Председател, 
 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 
 Това е тема по която водим дебат вече дълго време, знаете, 
че имаше и съдебно решение, но новото и мотива да предложим 
отново промяна за таксите на децата, които са на 5 и 6 годишна 
възраст и следва да бъдат в предучилищните групи е промяната в 
Закона за народната просвета. В текста на промяната вече там 
където е записано, че децата които са в предучилищна възраст до 
сега текста гласеше не заплащат такса. Сега текстът гласи не 
заплащат такса за обучение. След промяната на този закон ние 
направихме доста сериозна кореспонденция с Министерството на 
образованието и последно получихме на 21 във формата на факс, 
след това дойде специално писмо подписано от министъра на 
образованието в което е записано, че съгласно Закона за народната 
просвета децата за училище постъпват задължително в 
подготвителните групи, освободени са от такси, които включват 
само разходи за създаване на условия за подготовка на детето за  
училище преди постъпване в първи клас. Няма да чета цялото 
писмо. Последния абзац гласи, че според чл.6, ал.1, т.в) и чл. 81 от 
ЗМДТ за ползване на детските градини се събират месечни такси  
от родителите и настойниците. В случая таксите следва да се 
определят въз основа на разходите за предоставяне на 
допълнителни услуги, които не са включени в единните разходни 
стандарти. Аз зачетох преди малко, че в разходите са записани 
таксите, които касаят обучението. Това е всъщност отговора от 
Министерството на образованието а по повод на втория въпрос 
дали могат децата да в предучилищна група в училищата, да, 
закона и правилника са го уредили. Записано е, че по желание на 
родителите предучилищната подготовка може да бъде 
организирана в детските градини  или в учебните заведения. Но 
след този абзац са изредени доста условия, които трябва да бъдат 
осигурени за пълноценното обучение и възпитание на децата 
съобразени с техните възрастови особености и ако тия условия са 
на лице в учебното заведение могат да се разкрият такива групи. 
Ние в нашата община имаме в две учебни заведения такива групи в 
с. Ясеновец и с. Раковски. Там подготовката е до обяд и затова 
няма да има нужда от допълнителни заплащания, тъй като няма да 
се предоставят допълнителни услуги, защото държавата осигурява 
включително и учебните помагала. 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви г-жо Дякова. Г-н Анастасов, заповядайте. 
 
 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
 Г-н Бояджиев, Вие в изявлението, което направихте за 
актуализацията на местните данъци и такси и промяна на цените, 
т.е. увеличаване на цените, цитирате увеличаване на 
консумативните разходи. В чл. 43, т.3 за презаверка на скица, на 
която изтекла шестте  месеца, съществуващо положение 8 лв. Вие 
предлагате цената да стане 10лв., а това става с една проверка в 
компютъра, еди печат и един подпис на самата действаща скица, 
ако няма промени. Направих си труда да проверя в Търговище. За 
същата услуга се плаща 3лв. Следваща т. 7, която произволно съм 
избрал за издаване на разрешение за поставяне на преместваем 
обект било е 18 лв. Вие предлагате 30лв, в Търговище за тази 
услуга плащат 15 лв. И ако можете да ми кажете как се формира 
цената за одобряване на ПУП със заповед, Ваша заповед от 50лв. 
До сега нямаше такава точка. И за да не вземам думата повторно 
защо, пет месеца след като сме приели решение за изменение 
таксите за паркиране и престояване на платените паркинги в града 
няма указателни табели? Завърших. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Указателни табели в смисъл, че е безплатно първите 30 мин. 
 /Г-н Наско Анастасови и г-н Денчо Бояджиев  говорят без 
микрофон/ 

 Сега минаха сесиите и долу-горе ние си кореспондираме и си 
уточняваме какви са разходите поради, които се налагат и тези 
корекции. Аз Ви казах най-различни са причините, сега не мога за 
всички без изключение да взема, услуга по услуга на които се 
предлагат увеличения  евентуално да коментирам, но това е въпрос 
на преценка, която ние сме направили в нашите служби на база на  
обем, който се поставя, разходи, които реално се правят  и това ни е 
мотивирало когато предлагаме на Вашето внимание тези 
допълнителни цени. Дали ще ги приемете това си е Ваше право тъй 
като органа, който ги приема е ОбС. За табелите честно казано сега 
го констатираме във Вашата забележка ще го проверим и ако 
наистина това нещо не сме го сложили е наш пропуск. Недопустимо 
е наистина пет месеца след като има такова решение хората да не 
знаят да ги ползват. Но те между другото разбраха и без табелите и 
ги ползват най-рационално и ги ползват до 25 мин. и след 25 мин. 
отиват на следващия паркинг, където отново ползват екстрата за 
трийсетте безплатни минути. Това мога да Ви отговоря. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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 Благодаря Ви г-н Бояджиев. Колеги други въпроси към 
вносителя. Няма. Преминаваме към мнения и предложения. 
Заповядайте. Заповядайте г-жо Ангелова. 
 
 Г-жа Станка Ангелова – ПП „БСП” 
 Искам да направя едно предложение във връзка с  
предложените такси от чл.21 на стр.3 от докладната. Чл. 21, ал.1, 
т.1 за децата в детските ясли и яслени групи към ЦДГ в колоната 
други населени места. За т.2 се получава една минимална разлика, 
но все пак увеличаване на таксите а това беше казано, че няма да 
се получи с промяната на подхода за образуване на таксата затова 
правя предложение  в т. 2 17% от МРЗ да бъде заменено с 16%, и 
за да се запази тази разлика от 2% между в гр. Разград и другите 
населени места също и в т.1 за първо дете предложените 20% от 
МРЗ за други населени места да стане 19%. Или по този начин 
всички такси ще бъдат с по 2% разлика в по-малко за другите 
населени места и няма да допуснем променения механизъм  в 
изчислението на таксата да доведе макар и минимално увеличение 
на тези такси, а навсякъде ще има някакво минимално намаление. 
Това е моето предложение. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви г-жо Ангелова. Други колеги желаещи. 
Заповядайте г-н Монев. 
 
 Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 
 Благодаря г-н Председател. Като общински съветник и като 
представител на комисията по законност правя предложение в т.1.13. 
от решението, в чл.57, ал.1 от Наредбата т.42 д) относно платения 
паркинг до джамията „Ибрахим паша” да се създаде нова т. а)  до 30 
мин. безплатно а следващите текстове да приемат номерация б), в), 
г) и д) точки, т.е. да се запази старата на наредбата приета от нас на 
предходно заседание на ОбС.  
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви г-н Монев. Други колеги? Заповядайте г-н 
Христов. 
 
 Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
 Благодаря г-н Председател. Аз предлагам т.1.19. да отпадне от 
подточка 154 до 164. Мотивите ми за това мое предложение, че в 
ЗМДТ в нашата наредба е казано, че всички разходи по 
предоставянето на определена услуга, а това е видно, че е 
определена услуга да включват всички разходи за работни заплати, 
осигуровки, материални, режийни, консултантски, по управление и 
контрол, по събиране на такси, които имат отношение към 
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формиране на тази цена на услугата. В отговора на моите въпроси 
се видя, че нито вносителя, нито г-н Цонев отговориха еднозначно на 
моите въпроси. Напротив, в така предложените цени на услугите се 
получава и двусмислие, като например обработка и озеленяване с 
тревна смеска. Вие казахте, че това е с тревна смеска на заявителя, 
обаче ето никъде няма такова предложение. Освен това 
икономическата логика сочи, че това предприятие съвсем резонно 
трябва да си има един ценоразпис и ако някой гражданин иска да 
отиде да му бъде извършена някаква услуга, нали, запознава се с 
ценоразписа и така могат да се сключат споразумения за 
извършване на тази услуга. По цената, която ние поставяме 
означава, че никаква икономическа логика няма да има в това 
общинско предприятие. Напротив, то може да работи и на загуба. 
Обаче загубата тогава трябва да се поеме от общинския бюджет. Аз 
като данъкоплатец примерно не се съгласявам да дотирам едно 
било то и общинско предприятие, затова защото считам, че моите 
средства внесени като данъци би трябвало да отиват за нещо по – 
целесъобразно. Аз пак ще Ви посоча един такъв пример: резитба на 
дърво с автостълба чрез отрязване на секции, едно дърво 77лв. ами 
само малко по-надолу сте посочили, да приемем, че едно дърво ще 
го отсекат за два часа, нали. Ето само долу сте посочили, че 
автовишката за еди час е 37лв. а за два часа стават 74лв. и трима 
човека работника, ами 77лв. няма как да струва тогава отрязване на 
едно дърво. Да не говорим, че дървото може да е дебело ф. 15, 
може да е дебело и ф.100. Така е и с изкопа на канал с Бобкат на 
линеен метър, ами ако аз отида и кажа искам да ми изкопаете един 
канал, който да е 3м. широк и 5м. дълбок, извинявайте ама няма как 
да бъде на линеен метър. Затова, това предложение винаги можете 
да го вкарате, затова аз правя предложение т.1.19. от подточка 154 
до 164 да отпадне от настоящата сесия поради не спазване на 
принципите на ЗМДТ и Наредба 14. Благодаря. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви. Други колеги, желаещи да вземат отношение? 
Няма. Колеги преминаваме към гласуване на постъпилите 
предложения. Първото постъпило предложение е от г-жа Станка 
Ангелова. Минаваме към гласуване. Моля гласувайте. 
 
 С 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, се 
приема предложението  на г-жа Ангелова. 
 
 Второто предложение което стои на Вашето внимание е от 
колегата Монев. Моля гласувайте. 
 
 С 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, се 
приема предложението  на г-н Монев. 
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 Трето предложение стоящо на нашето внимание е 
предложението на г-н Христов. Моля гласувайте. 
 
 С 14 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 13, не се 
приема предложението  на г-н Христов. 
 
 Подлагам на гласуване в цялост докладната записка по 
промяна на Наредба 14 с направените и гласувани току що 
изменения, като съответно вътре имаме и текст, който  касаеше 
върнато наше решение от Областния Управител. Моля, гласувайте.  
 Г-жо Курдова, ще имаме поименен вот. 
 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
28. 12. 2010 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържа

л се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
2. Божинел Василев Христов   + 
3. Валентин Колев Вълчев Отсъств

а 
  

4. Валентина Маркова 
Френкева 

  + 

5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов +   
7. Джемиле Мехмедова 

Махмудова 
+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   
1
0. 

Иво Борисов Димитров  +  

1
1. 

Иво Бориславов Илиев +   

1
2. 

Иво Иванов Хаджииванов   + 

1
3. 

Калоян Руменов Монев +   

1
4. 

Миле Димитров Милев +   

1
5. 

Михаил Милев Гигов Не 
участва 
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1
6. 

Музаффер Мустан Хамид +   

1
7. 

Наско Стоилов Анастасов   + 

1
8. 

Неждет Мехмедов Хасанов +   

1
9. 

Пейчо Добрев Георгиев   + 

2
0. 

Пламен Иванов Братованов   + 

2
1. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

2
2. 

Радиана Ангелова 
Димитрова 

  + 

2
3. 

Радостин Георгиев Киров +   

2
4. 

Румен Адриянов Славев +   

2
5. 

Селиме Касимова 
Карагьозова 

 +  

2
6. 

Симеон Асенов Захариев +   

2
7. 

Станка Владова Ангелова +   

2
8. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

2
9. 

Стоянка Иванова Курдова +   

3
0. 

Стоян Костадинов Стоянов   + 

3
1. 

Тодор Симеонов Крушевски   + 

3
2. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

3
3. 

Янка Трифонова Георгиева +   

     
 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 846 
 

 С Решение № 544 от 17.02.2003 г. по Протокол № 38 на 
Общински съвет  Разград е приета Наредба № 14 за определянето 
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и администрирането на местните такси и цени на услуги на 
територията на Община Разград. Тази наредба определя размера 
на местните такси и цени на услуги за физически и юридически лица, 
които постъпват в бюджета на Община Разград, както и реда и 
срока за тяхното събиране. 
 С изменение на ЗМДТ/ДВ бр.98/2010 г./ се въведе нов местен 
данък - туристически данък, като се делегират права на Общинския 
съвет с наредбата си да регламентира размера на данъка, в 
резултат на което е необходимо да бъдат заличени съответните 
текстове относно туристическите такси в наредбата и да се 
направят допълнения в Наредбата, регламентираща размерите на 
местните данъци. 
 Настъпилите промени в Закона за народната просвета, 
възможността за прилагане на адекватни методи, регламентирани в 
Наредба № 26/2008 г. на Министерство на здравеопазването за 
устройството и дейността на детските ясли и детските кухни и 
здравните изисквания към тях,  регламентират необходимостта от 
промяна на таксите и цените на предлаганите услуги  в детските 
градини и млечните кухни в детските ясли. 
 Актуализацията на местните такси и цените на предлаганите 
технически и административни услуги  се налага от увеличените 
цени на консумативните разходи, прилагане на трудовите норми в 
строителството и извършването на много справки, проверки и 
проучвания на значителен обем архивна документация, в 
изпълнение на чл.8 от ЗМДТ, както и в съответствие с 
регламентираните в ЗМДТ и Наредба № 14 за определянето и 
администрирането на местните такси и цени на услуги на 
територията на Община Разград основни принципи. Направеното 
предложение за актуализация е изготвено след извършен анализ на 
прилаганите такси и цени на услуги, като е извършена оценка на 
потребностите от предоставяне на услугите и такава относно 
доколко съществуващите такси и цени отразяват измененията в 
разходите. Пълните разходи са определени при спазване 
изискванията на Закона за счетоводството и актовете, свързани с 
неговото прилагане и с включване на всички разходи по 
предоставянето на определена услуга за работни  заплати и 
осигуровки на персонала, материални, режийни, консултантски, за 
управление и контрол, по събиране на таксите и други разходи, 
имащи отношение към формирането на размера на таксата или 
цената на услугата. 
 Във връзка с промяна на нормативната уредба и изискванията 
на Закона за защита на животните и Закона за ветеринарно-
медицинската дейност, общините се задължават да събират в 
приюти бездомни животни, след което те се кастрират, ваксинират, 
чипират, обезпаразитяват и се връщат по местата на обитаването 
им. Тези манипулации са скъпоструващи, а и непрекъснато расте 
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броят на бездомните кучета. Това довежда до необходимостта от  
увеличаването на таксите, което  от една страна ще доведе до  
увеличаване средствата в общината за тази дейност, а от друга- 
голяма част от собствениците ще преценят кое е по-изгодно 
икономически: дали да заплащат такси или да си кастрират кучетата. 
 С чл.5, б.”М” от Закона за държавните такси, се освобождават 
от заплащане на държавни такси всички видове молби, 
заявления,именници, свидетелства, удостоверения за образование 
и други, както и дубликати от тях,  които се издават от учебните 
заведения за получаване на основно и средно образование. На тази 
база и във връзка с писмо с изх. № 9105-271/19.11.2010 г. на 
заместник министъра на образованието, младежта и науката е 
предложено отпадането на някои цени на услуги, осъществявани 
във функция”Образование”.  
 Във връзка с изменението на Закона за частните съдебни 
изпълнители, от 01.01.2011 г. следва да се въведат цени за 
предоставяне на информация, изискана от частните съдебни 
изпълнители, което обуславя необходимостта за създаване на 
необходимите текстове в наредбата. 
 Основни цели, които се поставят: 

• наредбата да се приведе в съответствие с промените в 
нормативната уредба; 

• подобряване качеството на предоставените услуги; 

• разширяване обхвата на предлаганите услуги. 
 Финансови и други средства за прилагане изискванията на 
наредбата не са необходими. 

 Очаквани резултати – увеличаване приходната база за 
общинския бюджет за осигуряване на поетите отговорности. 
 Съответствие с правото но Европейския съюз – 
предложеното изменение и допълнение на Наредба № 14 е в 
съответствие с разпоредбите на Европейската харта за местно 
самоуправление. 
 Всичко това налага Общинският съвет да извърши корекции на 
Наредба № 14 за определянето и администрирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на Община Разград. 
 Изготвеният проект в съответствие с изискванията на чл. 26, 
ал. 2 от Закона за нормативните актове е публикуван на интернет 
страницата  на Община Разград на 13.12.2010 г. 
 Предвид гореизложеното и на основание чл.79 от 
Административно процесуалния кодекс /АПК/,  чл.37, ал.3 от Закона 
за нормативните актове /ЗНА/, Указ № 883 за прилагане на ЗНА, 
чл.8, ал. 6 от ЗМДТ, чл. 19, ал. 2 и чл. 20, ал. 2 от Закона за 
народната просвета, чл. 5, т. „м”  от Закона за държавните такси, 
Наредба № 26/2008 г. на Министерство на здравеопазването за 
устройството и дейността на детските ясли и детските кухни и 
здравните изисквания към тях и чл.11 от Наредба № 14 за 



 44

определянето и администрирането на местните такси и цени на 
услуги на територията на Община Разград, Общински съвет Разград, 
след поименно гласуване, с 19 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали 
се” – 9,  
 

РЕШИ: 
 

 1. Приема изменение и допълнение на Наредба № 14 на 
Общински съвет Разград за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територията на Община Разград, 
както следва: 
 1.1. В чл. 18а ал. 4 става ал. 5 и се създава нова ал. 4 със 
следното съдържание: 
 /4/ Не се освобождават от таксата по ал. 1 собственици на 
имоти, които имат задължения за местни данъци и такси за 
предходни години. 
 

1.2. Чл.19 ал.4 т.2  придобива следната редакция: 
 

 2. Такси за места, върху които се организира търговия на открито 
на територията на община Разград  
 
 

№ Населено място Мярка ТАКСА 
/лв./ 

 
ЗОНИ 

І ІІ ІІІ ІV 

1 Разград     

1.
1 
 

Продажба на 
сладолед и 
др.стоки от 
автомати 

м2/месец 18,0
0 

14,00 8,00 4,00 

1.
2 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Летни градини: 
а/ за периода 
м.май-
м.септември 
б/ за м.април и 
м.октомври – 
50% от таксите 
за периода 
м.май-
м.септември  
в/ за 
непремахнати 
съоръжения от 
летни градини – 

м2/месец  
8.00 

 
 
 

4,00 
 
 
 
 

1,60 

 
7,00 

 
 
 

3,50 
 
 
 
 

1,40 

 
5,00 

 
 
 

2,50 
 
 
 
 

1,00 

 
4,00 

 
 
 

2,00 
 
 
 
 

0,80 
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20% от таксите 
за периода 
м.май-
м.септември 

1.
3 
 

Разполагане на 
цветя пред обекти 

за цветя: 
а/ за периода 
м.март-
м.ноември 
б/ за периода 
м.декември-
м.февруари 

м2/месец  
 

6,00 
 
 

3,00 

 
 

4,00 
 
 

2,00 

 
 

3,00 
 
 

1,50 

 
 

2,00 
 
 

1,00 

2. 
 

Други насeлени 
места 

За всички населени места извън общинския 
център са валидни таксите за IV градска зона 

 
1.3. Чл.21 придобива следната редакция: 
 
Чл.21 (1) За ползване на детски ясли и детски градини 

родителите или настойниците дължат месечни такси, както следва: 
1. За децата в детска ясла и яслени групи в ЦДГ: 
 

№  Гр.Разгр
ад 

Други 
населени 
места 

1 За първо дете 21% от 
МРЗ 

19% от МРЗ 

2 За второ дете, ползващо същото 
или друго детско заведение 

18% от 
МРЗ 

16% от МРЗ 

3 За трето и всяко следващо дете, 
ползващо същото или друго 
детско заведение  

не се 
дължи 

не се дължи 

 
2. За  децата на 3 и 4 г. в детска градина: 
 

№  Гр.Разгр
ад 

Други 
населени 
места 

1 За първо дете 23% от 
МРЗ 

21% от МРЗ 

2 За второ дете, ползващо същото 
или друго детско заведение 

20% от 
МРЗ 

18% от МРЗ 

3 За трето и всяко следващо дете, 
ползващо същото или друго 
детско заведение  

не се 
дължи 

не се дължи 
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Забележка:  
За полудневни детски градини с осигурена храна, таксата е 50 % 

 
3. За  децата на 5 и 6 г. в групите за предучилищна подготовка в 

детска градина, за предоставяне на допълнителни услуги, 
които не са включени в единните разходни стандарти: 

 

№  Гр.Разгр
ад 

Други 
населени 
места 

1 За първо дете 15% от 
МРЗ 

13% от МРЗ 

2 За второ дете, ползващо същото 
или друго детско заведение 

12% от 
МРЗ 

10% от МРЗ 

3 За трето и всяко следващо дете, 
ползващо същото или друго 
детско заведение  

не се 
дължи 

не се дължи 

4 За децата, чиито родители са 
регистрирани като трайно 
безработни в Дирекция „Бюро по 
труда” и не получават парично 
обезщетение, за  този период се 
заплаща процент от месечните 
помощи за деца, както следва : 
4.1. за първо дете 
4.2. За второ дете, ползващо 
същото или друго детско 
заведение 
4.3. За трето и всяко следващо 
дете, ползващо същото или друго 
детско заведение 

 
 
 
 
80% 
 
65 % 
  
не се 
дължи 

 
 
 
 
70 % 
 
60 % 
 
не се дължи 

Забележка:/ 
За полудневни детски градини с осигурена храна, таксата е 50 % 

 
(2) Не се заплаща такса за: 

1. децата, на които единият или двамата родители са починали или 
единият или двамата родители са с намалена работоспособност 
над 50 %; 

2. децата с тежки хронични заболявания, посочени в списък, 
утвърден от министъра на здравеопазването, настанени в 
санаториални (оздравителни) детски заведения или групи; 

3. децата с призната група инвалидност от ТЕЛК. 
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(3) / При отсъствие на децата таксата по ал.1 не се заплаща за 
неприсъствените дни, при условие, че родителите предварително 
са уведомили директора на детското заведение. 

 
 (4) За деца, отглеждани от самотен родител, извън хипотезата 

на ал.2, т.1, таксата по ал.1 се заплаща 50 %.  
1.4. Раздел ІV – Туристическа такса, чл.25 – се отменя. 
 

 1.5. Чл. 43 придобива следната редакция: 
Чл. 43 Размерът на таксите за технически услуги се определя, 

както следва: 
1. за издаване на скици за недвижим имот /УПИ/ - 25,00 лв., а 

за всеки следващ имот в скицата по 5,00 лв.; 
2. за издаване на скица с указан начин на застрояване/виза за 

проектиране по чл. 140 ЗУТ/ - 35,00 лв.;   
3. за презаверяване на скици, от издаването на които са 

изтекли 6 месеца – 10,00 лв.; 
4. присъствие при откриване на строителна площадка и 

определяне на строителна линия и ниво – 25.00 лв.; 
5. за издаване на удостоверения за факти и обстоятелства по 

териториалното и селищното устройство:  
5.1. удостоверение за търпимост по § 16 от ПР на ЗУТ – 50 лв.; 
5.2. удостоверение по § 21 от ПР на ЗУТ – 30 лв.; 
5.3. удостоверение /протокол по чл. 181, ал. 2 ЗУТ /завършен 

груб строеж/ - 30 лв.; 
6. за заверяване на преписи от документи и на копия от 

планове и документацията към тях – 5,00 лв. за първата страница, 
за всяка следваща страница по 1,00 лв.; 

7. за издаване на разрешение за поставяне на преместваеми 
обекти по чл. 56 ЗУТ – 30 лв.; 

8. за издаване разрешения за строеж по одобрен проект – 
50.00 лв. ; 

9. за издаване разрешения за строеж по чл.147 ЗУТ – 60.00 
лв. ; 

 
1.6. Чл. 44 придобива следната редакция:  
 
Чл. 44 (1) Срокът за извършване на технически услуги по чл.43, 

т.1, 2 и 3 е 7 дни , по т. 10 е съгласно разпоредбите на Закона за 
устройство на територията – 7 дни, а за останалите е 14 
/четиринадесет/ дни.  

(2) За извършване на бърза услуга до 3 /три/ работни дни 
таксата се удвоява, а за експресна – 24 часа – се заплаща в троен 
размер. 

 
1.7. Чл.51 а ал.1 придобива следната редакция: 
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/1/ За притежаване на куче собственикът заплаща годишна 
такса в размер, както следва:  
 а/ за град Разград- в жилищна сграда в режим на етажна 
собственост – 30,00 лв., а в останалите случаи- 20 лв.; 
 б/ за другите населени места от общината- 10,00 лв. 
 

1.8. Чл. 51 б ал.1 се изменя така: 
 /1/ Всички собственици, притежаващи кучета са длъжни да ги 

декларират в тримесечен срок от датата на придобиването им. 
 
1.9. Чл.51 в ал.1 придобива следната редакция: 
/1/ Таксата се заплаща ежегодно до 31 март на съответната 

година или в едномесечен срок от датата на придобиване на кучето, 
когато то е придобито след 31 март. За кучета, придобити през 
текущата година, таксата се дължи в размер на една дванадесета 
от годишния й размер за всеки месец до края на годината, 
включително за месеца на придобиването. 

 
1.10. Създава се нов чл.51 г със следното съдържание: 
Чл. 51 г За улавяне, престой и пансион на куче се заплащат 

такси, както следва: 
1. Еднократна такса за улавяне на куче – 30,00 лв.  
2. Такса за престой на куче за 1 /един/ ден – 3,00 лв.  
3. Такса за пансион на куче за 1 /един/ ден – 5,00 лв.  
 
 1.11. Чл.54 се изменя както следва:  
(2) Сроковете за извършване на услугите са: 

1. обикновена – в рамките на нормативно определения срок за 
определената услуга; 
2. бърза – в рамките на 50% от условията определени в т.1, но не 
повече от 3 работни дни; 
3. експресна – до 24 часа от момента на поръчването и при 
възможност за изпълнението й; 

(4) Услугите се заплащат, както следва: 
1. за услуги, без тези, извършвани от дирекция”Местни данъци и 

такси”, бързата услуга се заплаща с 50% увеличение, а експресната 
– в двоен размер спрямо обикновената услуга; 

2. за услуги, извършвани от дирекция”Местни данъци и такси”, 
бързата услуга се заплаща със 100% увеличение, а експресната – в 
троен размер спрямо обикновената услуга. 

  

1.12. Чл.57 ал.1 раздел І  придобива следната редакция: 

№ 
Основание 

Мярка Размер 

1 2 3 4 



 49

І За техническо обслужване   

1 За издаване на скица от предходни планове 
/срок 14 дни/: 

           

 1.1 .за един имот лв./бр.         15.00 
 1.2. за имот и съседните му имоти лв./бр.          25.00 

2 За издаване виза за проектиране от главния 
архитект /срок 14 дни/ 

          
лв./бр. 

         30.00  

3 За издаване на  актове за узаконяване  
/срок 14 дни/ 

лв./бр.          
60.00 

4 За издаване на удостоверение по чл. 52 ЗКИР лв./бр.          20.00 

5 За издаване удостоверение за идентичност на 
имот /срок 14 дни/ 

лв./бр.          20.00 

6 За издаване на удостоверение за: нов 
административен адрес; за идентичност на 
административен адрес и за актуален 
административен адрес /срок 14 дни/ 

лв./бр.      20.00 

7 За издаване на удостоверение за степен на 
завършеност на строеж /срок 14 дни/ 

лв./бр.      30.00 

8 За издаване на разрешения за поставяне на 
рекламно-информационни елементи /РИЕ/ 
/срок 14 дни/ 

 
лв./бр. 

 
15,00 

9 За издаване на разрешения за прокопаване  
/срок 14 дни/ 

лв./бр. 15,00  

10 За даване идентификатор на недвижим имот 
и за нанасянето му в кадастралния регистър 
/разписен списък/ на идентификаторите и 
промените им  /срок 14 дни/  

лв./бр.             
12.00 

11 Проверка границите на недвижим имот за 
приложена регулация /срок 14 дни/ 

лв./бр. 20.00 лв 

12 За трасиране на имотни граници /срок 14 дни/ 
 

лв./бр. 100.00 лв. 
и 20.00 лв. 
за всяка 
точка 

13 За изготвяне становище относно допускането 
на изработване на проект за ПУП или 
изменение на ПУП – чл. 124, ал. 3 и чл. 135 
ЗУТ /срок 14 дни/: 

13.1. За имоти в строителните граници 
13.2. За имоти извън строителните граници 

 
 
 

лв./бр. 
лв./бр. 

 
 
 

30,00 
50,00 

14 За разглеждане и процедиране на проекти за 
ПУП от ОЕСУТ /срок съгласно ЗУТ/: 

14.1.до 3 имота 
14.2.над 3 имота 

 
 

лв. 
лв. 

 
 

40,00 
60,00 

15 Одобряване на ПУП  със заповед от Кмета на 
Общината и съобщаването й на 

 
лв./бр. 

 
50,00 
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заинтересованите лица /срок съгл.ЗУТ/ 

16 Одобряване на ПУП  с решение на 
Общинския съвет и обнародването му в 
Държавен вестник /срок съгл.ЗУТ/ 

 
лв./бр. 

         
 100,00 

17 Разглеждане искане за издаване на заповеди 
по чл. 192 и чл. 193 ЗУТ /срок 14 дни от 
влизане в сила на определената цена по чл. 
210 ЗУТ/ 

 
 

лв./бр. 

 
 

50.00 

18 Разглеждане за съгласуване  и одобряване на 
инвестиционни проекти, по които се издава 
разрешение за строеж с доклад оценка от 
консултант или за делба на реално обособени 
части /срок съгл.ЗУТ/ 
 
 

лв./бр. по 0,50 лв. 
на кв.м 
разгъната 
застроена 
площ, и 
1.00лв. на 
м.л. за 
обекти на 
техническ
ата 
инфрастр
уктура но 
не по-
малко от 
тези по 
категории
те от І до 
V 

18.1 За строежи,  попадащи в първа категория 
 

лв./бр. не по-
малко от 
600,00 лв 

18.2 За строежи, попадащи във  втора категория  
 

лв./бр. не по-
малко от 
500,00лв. 

18.3 За строежи  попадащи в трета категория лв./бр. не по 
малко от 
400,00 лв. 

18.4 За строежи  попадащи в четвърта категория 
 

лв./бр. не по 
малко от 
300,00лв. 

18.5 За строежи,  попадащи в  пета категория 
 

лв./бр. не по 
малко от 
100,00 лв. 

18 а За процедиране при одобряване на 
комплексен инвестиционен проект  

лв./бр. цената по 
т.18 + 
30 % 

18 б При мотивиран отказ за съгласуване и лв./бр. за всички 
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одобряване и при повторно внасяне на 
инвестиционните проекти 
 

категории  
100лв. 

18 в За пресъгласуване и преодобряване на 
проекти с изтекъл срок 

лв./бр. 0,1% 
върху 
проектнат
а стойност 

18 г Заверка на разрешение за строеж след 
изтекъл срок /срок 7 дни/ 

лв./бр. 50 % от 
предвиде
ната 

18 д За съгласуване на проекти за доброволна 
делба по чл.202 от ЗУТ /срок 7 дни/ 

 
лв./обект 

 
50,00 

18 е За извършване на действията в чл.175 ал.2 от 
ЗУТ, за заверка на екзекутивна  документация 
/срок 7 дни/,  както следва:  

  

 1. на строежи І – категория лв./бр. 150.00 
 2. на строежи ІІ – категория лв./бр. 120.00 
 3. на строежи ІІІ-категория лв./бр. 30,00 
 4. на строеж ІV – категория лв./бр. 20,00 
 5. на строеж V-та категория  лв./бр. 15,00 

18 ж Ползване на проектно-сметна документация 
от техническия архив на общината 

 
лв./бр. 

 
20,00 

18 з За извършване на проверка за установяване 
на съответствие на строежа със строителни 
книжа и относно прилагане на подробния 
устройствен план  по отношение на 
застрояването /срок 14 дни/ 

лв./бр. 50.00  
 

18 и За издаване на удостоверение за въвеждане 
в експлоатация по реда на чл.177 ал.3 от ЗУТ 
- в зависимост от категорията /срок съгл.ЗУТ/, 
както следва: 

  

 1. За строежи  от четвърта категория /При 
наличие на окончателния доклад по чл.168 
ал.6 от ЗУТ от лицето, осъществило надзор в 
строителството/, както следва: 

  

 1.1. частни пътища, улици от 
второстепенната улична мрежа V и VІ клас и 
съоръженията към тях  

 

лв./км 150.00 лв. 
за км., но 
не повече 
от 3000.00 
лв. 

  1.2. жилищни и смесени сгради със средно 
застрояване 

лв. 150,00 

    1.3. сгради и съоръжения за обществено 
обслужване с разгъната застроена площ от 
1000 до 5000 кв.м. или с капацитет от 100 до  

лв. 400,00 
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200 места за посетители 
 1.4. производствени сгради с капацитет от 

50 до 100 работни места и с съоръженията 
към тях  

лв. 400,00  

 1.5. паркове, градини и озеленени 
площи до 1 хектар 

1.6. паркове, градини и озеленени 
площи над 1 хектар 

лв. 80,00 
160.00 

      1.7.реконструкции, преустройства, основни 
ремонти и смяна предназначението на 
строежите от тази категория 

лв. 80 % от 
съответна
та цена по 
букви “а”, 
“б”, “в”, “г”, 
“д” 

 2. За строежи от пета категория  /Въз основа 
на служебна проверка на обстоятелствата по 
чл.168 ал.1 от ЗУТ по документацията и 
съответствието на строежа с нормативните 
изисквания/, както следва: 

  

       2.1. жилищни и смесени сгради с ниско 
застрояване, вилни сгради 

лв./бр. 100,00 

       2.2.сгради и съоръжения за обществено 
обслужване с разгъната застроена площ: 

а/ до 500 кв.м. или с капацитет до 
50 места за посетители 

б/ от 500 до 1000 кв.м. или с  
капацитет от 50 до 100 места  за 
посетители 

. 
 
 

лв. 
 

лв. 

 
 
 

150,00 
 

300,00 

  2.3.производствени сгради с капацитет до: 

а/ 20 работни места 

б/ от 20 до 50 работни места и 
съоръженията към тях 

 
лв./бр. 

 
лв./бр. 

 
150,00 

 
300,00 

 2.4.строежи от допълващо застрояване, 
извън тези по шеста категория 

лв./бр. 80,00 

 
 
 

2.5.реконструкции, преустройства, основни 
ремонти и смяна предназначението на 
строежите от тази категория 

лв./бр. 80 % от 
съответна
та цена по 
букви “а”, 
“б”, “в” и 
“г” 

 3. Мрежи и съоръжения на техническата 
инфраструктура, както и основните им 

лв./км 150.00 лв. 
за км., но 
не повече 
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ремонти и реконструкции от 3000.00 
лв. 

18 к За извършване  на оценка в случаите по 
чл.142 ал.6 /т.1 и т.4/ от ЗУТ, както следва:  

  

 1. за  строежи ІІІ категория по чл.137, ал.1, 
т.3 от ЗУТ 

лв./бр. 350.00 

 2. за  строежи ІV категория по чл.137 ал.1, 
т.4 от ЗУТ 

лв./бр. 250.00 

 3. за  строежи V категория по чл.137 ал.1, 
т.5 от ЗУТ 

лв./бр. 150.00 

18 л За регистрация на технически паспорт /срок 7 
дни/ 

лв./бр. 20.00 

18 м За попълване техническата страница на 
декларациите по чл. 14 ЗМДТ /срок 4 дни/ 

 
лв. 

 
5.00 

18 н Копие  на одобрен инвестиционен проект: 
1. до 10 страници 
2. над 10 страници 
3. за чертежи от проектите 

 
лв. 
лв./1 
стр.А4 
лв./кв.м 

 
50,00 
1,00 
3,00  

18 о Заверка на копие от протокол, заповед, 
кореспонденция и друга документация, 
съхранявана от дирекция “ТСУ” 

 
лв. /1 стр. 

А4 

 
5,00 

    

             1.13. В чл.57 ал.1 раздел ІІ се правят следните изменения и 
допълнения: 
 
ІІ. За административно обслужване   

26 
 

Изготвяне на удостоверение за това дали 
имот е общинска собственост 
 

лв./бр. 10,00 
 

42в 
 

1. Платено кратковременно паркиране в синя 
зона-до 30 (тридесет) минути   

2. Платено кратковременно паркиране в синя 
зона-до 1 (един) час и за всеки следващ 
час   

3. Платено кратковременно паркиране в синя 
зона-със SMS-съобщения до 1 /един/ час и 
за всеки следващ час   

 
лв./час 

 
лв./час 

 
лв./час 

 
0.50 

 
1,00 

 
1,00 

42 г 
 

Регистрация на ППС с животинска тяга   
 

лв. 20.00 
лв.като в 
цената се 
включва 
регистрац
ионен 
талон и 
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регистрац
ионна 
табела.  

42 д 
 

Платени паркинги в централната част на 
града 
  

1. Централен денонощен паркинг – на 
пл.”Момина чешма”  до джамия 
„Ибрахим паша” 

а/ до 30 минути                                                                         
б/ до 1 час                                                                                   
в/ всеки следващ час 
г/ платен абонамент за 1 денонощие 
д/ платен абонамент за 1 месец 

 
2. Дневни паркинги 

а/ до 30 минути                                                                  
б/ до 1 час 
в/ всеки следващ час 
г/ Платено кратковременно паркиране 
-със SMS-съобщения до 1 /един/ час и 
за всеки следващ час   
д/ платен абонамент за 1 ден 
е/ платен абонамент за 1 месец 

 
 
 
 

лв./час 
лв./час 
лв./час 
лв./24 
часа 

лв./месец 
 
 

лв./час 
лв./час 
лв./час 

 
лв./час 
лв./ден 

лв./месец 

 
 
 
 
  

безпл
атно                           
1.00 

 1.00 
6.00 

50.00 
 
 

безплатно 
1.00 
1,00 

 
1,00 
5.00 

30.00 

42 е  
 

Такса за монтиране на блокиращо устройство 
на неправилно паркиран автомобил на 
територията на гр.Разград 

 

 
 
 
 
 
 

лв. 

 
10,00 лв. 
еднократн
о + по 
1,00 лв. за 
всеки час 
престой в 
синя зона 
с 
поставено 
блокиращ
о 
устройств
о 

49 
 

Издаване на разрешение за отсичане на 
дървета по чл.32 от ЗОСИ: 
а/ до пет дървета; 
б/ повече от пет дървета; 

 
лв./бр. 
лв./бр. 

 
10,00 
2,00 

49а Цена  на  дървесина за огрев от общински За 20.00 
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 терени -извън горския фонд, добита със 
собствени средства на заявител 

пространс
твен 
куб.м. 

 

50 Издаване на разрешение за отсичане на 
дървета под режим на особена закрила – 
чл.34 ЗОСИ 

лв./бр. 30,00 

52 
 

Отменя се   

53 
 

Издаване на разрешителни за преместване на 
пчелни семейства от един район в друг 

лв./бр. 
пчелин 

20,00 
 

54 
 

Издаване на свидетелство за собственост на 
пчелните семейства  

лв./ 
бр.пчелин 

 

30,00 

55 
 

Изготвяне на оценителни протоколи за щети 
върху земеделски земи при известен 
извършител 

 30% от 
общата 
сума на 
щетата 

             
 1.14. В чл.57 ал.1 раздел «Услуги във функция «Образование» се правят 
следните изменения и допълнения: 
 

 УСЛУГИ  ВЪВ Ф-Я  “ОБРАЗОВАНИЕ”   
59 
 

За ползване на помещения в учебните, 
детските и обслужващите звена за 
мероприятия с образователна цел от външни 
лица 
а/ летен период – м.май – м.октомври 
б/ зимен период – м.ноември – м.април 

 
 

 
лв./на час 
лв./на час 

 
 
 

3,00 
5,00 

59 г Отменя се   

59 д Отменя се   

59 е Отменя се   

59 ж Отменя се   

59 и Отменя се   

59 с Обслужване на състезания, пробни изпити 
извън графика на МОН 

 
лв./1 лице 

 
6.00 

 Общежитие за средношколци   
60 а 

 
За ползване на зали: 

а/ летен период – м. май – м.октомври 
б/ зимен период – м.ноември – м.април 

 
лв./час 
лв./час 

 
4,00 
5,00 

 
Ученическа спортна школа „Р.Бухтев” 

  

61 б 
 За ползване на помещения за спортна 

дейност в УСШ 

а/ летен период 

 
лв./час 
лв./час 

 
10.00  
15.00  
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б/ зимен период 
 Център за ученическо, техническо и научно 

творчество 
  

68 а 
 

За консумативи и издръжка на групови форми 
 

лв./месец 1,00-5,00 

    

             1.15. В чл.57 ал.1  след раздел «Услуги във функция «Образование», 
преди подраздел «Детски ясли»  се създава нов раздел с наименование 
«Услуги във функция «Здравеопазване» и в подраздела «Детски ясли» т.72 а 
придобива следната редакция: 
 

 УСЛУГИ  ВЪВ Ф-Я “ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ”   
 Детски ясли   

72 а 
 

Купони за млечна кухня: 
а/ І-група – деца от 3 до 6 месечна възраст; 
б/ ІІ-група – деца от 6 месечна до 1 
год.възраст; 
в/ ІІІ-група – деца от 1 до 3 год.възраст 

лв.  
1,00 лв.  
1.50 лв. 
1.70 лв. 

    

             1.16. В чл.57 ал.1 раздел «Услуги във функция «Култура» се 
пренаименова в «Услуги във функция «Почивно дело, култура, религиозни 
дейности» и в него се правят следните изменения и допълнения: 
 

 УСЛУГИ  ВЪВ Ф-Я “ПОЧИВНО ДЕЛО, КУЛТУРА, 
РЕЛИГИОЗНИ ДЕЙНОСТИ” 

 

 Художествена галерия    

105 
 

Ползване на експозиционни площи от първия 
етаж за цели, различни от предназначението 
на галерията: 

1. от физически лица: 
а/ зимен период /ноември-март/ 
б/ летен период /април-октомври/ 

2. от юридически лица: 
а/ зимен период /ноември-март/ 
б/ летен период /април-октомври/ 

 
 

лв./час 
лв./час 

 
лв./час 
лв./час 

 
 

30,00 
20,00 

 
60,00 
40,00 

106 
 

Входен билет 
а/ за възрастни 
б/ за учащи и пенсионери 
в/  безплатен ден за посещение – четвъртък 

 
лв./бр. 
лв./бр. 

 

 
2,00 
1,00 

106 
б 
 

Проект „Релакс”  лв./час 
 

10,00 

106 
в 
 

Проект „Лятна детска академия”  лв./час 
 

5,00 
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 Исторически музей   
108 

 
Вход: 

1. Музей „Абритус”, Етнографски музей: 
а/ за деца до 6 год. и инвалиди 
б/ за учащи и пенсионери 
в/ за граждани 

2. Къща музей „Д.Ненов” 
3. Пакетен билет Музей „Абритус + 
Етнографски музей” 

а/ за учащи 
4.Музейна сбирка „Станка и Никола 
Икономови” 
5. Семеен билет с 2 и повече деца 
6.Временни изложби: 

а/ за деца до 6 г. и инвалиди 
б/ за учащи и пенсионери 
в/ за граждани 
г/ беседа 

 
 

лв./бр. 
лв./бр. 
лв./бр. 
лв./бр. 
лв./бр. 
лв./бр. 
лв./бр. 
лв./бр. 

 
лв./бр. 
лв./бр. 
лв./бр. 
лв./бр. 

 
 

безплатно 
1,00  
2.50  
1.00 
3.00  
1.50 
2,00 
6,00 

 
безплатно 

1,00 
2,00 
5,00 

114 
а 
 

Организиране на тържества и чествания: 
а/ в музей”Абритус” 
б/ в останалите обекти 

 
лв./бр. 
лв./бр. 

 
100.00 
50,00 

118 
 

Картички  
 

лв./бр. 1,00 

132 
 

“Опълченци от Разградско” - брошура лв./бр. 1,00 

134 
 

Отменя се   

138 
 

Отменя се   

142 
 

Дипляна “Църква Св.Николай Чудотворец” лв./бр 1,00 

 
Разградска филхармония 

  

145 
 

Предоставяне на зала за ползване  
1. за външни организации: 

а/ зимен период 
б/ летен период 

2. за общински бюджетни звена: 
а/ зимен период 
б/ летен период 

 
 

лв./ч 
лв./ч 

 
лв./ч 
лв./ч 

 
 

150.00 
130.00 

 
60,00 
50,00 

145.
1 
 

Вход за концерт 
1. концерт с основна програма 
                           а/ за учащи и пенсионери 
2. концерт с обновена програма 
                            -а/ за учащи и пенсионери 

 
лв./час 
лв./час 
лв./час 
лв./час 

 
4.00 
2.00 
5.00 
2.00 
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3. концерт с премиерна програма 
4. музикално-образователни концерти 

лв./час 
лв./час 

4,00 
2,00 

    

             1.17. В чл.57 ал.1 след раздел «Услуги във функция «Почивно дело, 
култура, религиозни дейности», подразделът «Общинска администрация»  
се  преименува в раздел «Общинска администрация» и в т. 153 се създава 
нова буква «е» със следното съдържание: 
 
            е/  за предоставяне на информация на частните съдебни изпълнители 
се заплаща: 
                 1. обикновена услуга- от 7 до 14 дни-                                                            
лв                                     10.00 
                 2. бърза услуга           - до  3 дни                                                                     
лв                                     20.00 
                 3. експресна услуга   - до 24 часа                                                                   
лв                                     30.00 
 
              
             1.18. В чл.57 ал.1 след раздел «Общинска администрация» в т. 152 
мярката лв/ден се заменя с лв/ 1 машиносмяна  
 

1.19. В чл.57 ал.1 след раздел «Общинска администрация» се създава 
нов раздел с наименование «Общински предприятия» със следното 
съдържание: 

 
 ОП”Паркстрой”   

154 Обработка и озеленяване с тревна смеска лв./дка 915,00 

155 Резитба на дърво с автостълба чрез 
отрязване на секции 

лв./бр. 77,00 

156 Косене с роторна коса лв./дка 40,00 

157 Косене с моторна прътова коса лв./дка 49,00 

158 Косене с „Бобкат” лв./дка 26,00 

159 Събиране и извозване на окосена трева куб.м 11,00 

160 Изкоп на канал с „Бобкат” лин.м 5,00 

161 Товарене на отпадъци и др.материали с 
„Бобкат” 

куб.м 4,00 

162 Ползване на автовишка: 
162.1 за час 
162.2 за ден 

 
лв./час 
лв./ 1 

машиносм
яна 

 
37,00 

210,00 

163 Зацветяване на терени със собствен 
материал на заявителя 

лв./кв.м 16,50 
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164 Засаждане на храсти – собствено 
производство 

лв./бр. 2,00 

 ОП”Бизнес зона”Перистър”   

165  
 

Ползване на конферентна зала на ОП”Бизнес 
зона”Перистър” 

165.1 летен сезон 
165.2 зимен сезон 

 
лв./час 
лв./час 

 
30,00 
40,00 

 
             1.20. Създава се нов  §5г в Преходните и заключителните 
разпоредби със следното съдържание: 
              „§5г. За 2011  година таксата за битови отпадъци се 
заплаща на две равни вноски в следните срокове: от 01 март до 30 
юни и до 30 октомври на годината, за която е дължим. На 
предплатилите от 01 март до 30 април за цялата година, се прави 
отстъпка 5 на сто”. 

2.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 
Община Разград и Областния управител на Област Разград в 7-
дневен срок от приемането му. 
 3.Настоящото решение да бъде публикувано в един местен 
вестник. 
  
 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК 
пред Административен съд - гр. Разград. 
 

СТАТИЯ 5 
 
 Докладна записка от Денчо Бояджиев  – Кмет на Община 
Разград 

  Относно: Изменение на бюджета на Община Разград за 2010 г. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Г-н Бояджиев, имате думата. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Уважаеми г-н Председател, 
 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Това е една стандартна бих я нарекъл докладна записка, с 
която на практика трябва да вкараме в приходната и съответно да 
утвърдим в разходната част приходи, които са реализирани от 
няколко училища. Това са: СОУ”Христо Ботев” - Разград; ОУ ”Васил 
Левски” – Разград; ОУ”Н.Икономов” – Разград; ОУ ”И. Тургенев”-
Разград; ОУ”О.Паисий” – с.Дянково; ОУ”Г.С.Раковски”-с.Раковски; 
ОУ ”Елин Пелин”- с.Стражец; МУЦ Разград, като това са основно 
приходи, които са дошли в приходната част на тези бюджети от 
продажба на стоки и услуги, наеми на имущества, наеми на земя и 
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от административни такси. И ако трябва без да ги изброявам 
училище по училище да ги обобщя от продажба на стоки и услуги 
2800 лв., от наеми на имущество 1300 лв., от неми на земя 55 700 
лв. и от административни такси 800 лв. 

С това Ви моля, ОбС на основание чл.21, ал.1, т.6 и чл.22, ал.1 
от ЗМСМА, чл.18 от Закона за общинските бюджети /ЗОБ/ и чл.33, 
ал.1 от Наредба №15 на Общинския съвет да вземе следното 
решение:  
 1. Изменя бюджета на Община Разград за 2010 г., както 
следва: 
          1.1. Увеличава плана за приходната част на бюджета на 
Община Разград, с 60 539 лв. съгласно Приложение № 1, в т.ч.: по  
бюджета  на функция  ”Образование”, дейност ”Общообразователни 
училища”  -  с 60 539 лв., разпределени по учебните заведения, 
работещи по системата на “делегираните бюджети”. 
          1.2. Увеличава плана за разходната част на бюджета Община 
Разград с 60 539 лв. съгласно Приложение № 2, в т.ч.: по  бюджета  
на  функция ”Образование”,  дейност ”Общообразователни 
училища” – с 60 539 лв., разпределени по учебните заведения, 
работещи по системата на “делегираните бюджети”.  
 В Приложение едно е дадена разбивка за съответните пера за 
всяко едно от училищата, които са направили своето заявление 

 
  Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви, г-н Бояджиев.  
 Колеги, тази докладна записка беше разгледана в две  
постоянни комисии. Г-жо Монева, заповядайте да ни запознаете с 
решението на  ПК по образование и наука. 
 
 Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 
 Заседанието  на комисията се проведе на 21 декември. Беше 
разгледана докладната записка и проекта за решение, 8 общински 
съветници присъстваха и с 8 гласа „За” беше подкрепен проекта за 
решение 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. Г-жо Ангелова, решението на ПК по бюджет, 
финанси и икономическа политика. 
 
 Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 
 Тази докладна записка беше подкрепена както следва с 10 
гласа „За”, без „против” и без „въздържали се”. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
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 Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. 
Заповядайте. Няма. Мнения и предложения. Процедура гласуване. 
Моля гласувайте. Поименно гласуване. 
 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
28. 12. 2010 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържа

л се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
2. Божинел Василев Христов Не 

участва 
  

3. Валентин Колев Вълчев отсъства   
4. Валентина Маркова 

Френкева 
Не 
участва 

  

5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов Не 

участва 
  

7. Джемиле Мехмедова 
Махмудова 

+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   
1
0. 

Иво Борисов Димитров +   

1
1. 

Иво Бориславов Илиев Не 
участва 

  

1
2. 

Иво Иванов Хаджииванов +   

1
3. 

Калоян Руменов Монев +   

1
4. 

Миле Димитров Милев +   

1
5. 

Михаил Милев Гигов Не 
участва 

  

1
6. 

Музаффер Мустан Хамид +   

1
7. 

Наско Стоилов Анастасов +   

1
8. 

Неждет Мехмедов Хасанов +   

1
9. 

Пейчо Добрев Георгиев +   
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2
0. 

Пламен Иванов Братованов +   

2
1. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

2
2. 

Радиана Ангелова 
Димитрова 

+   

2
3. 

Радостин Георгиев Киров +   

2
4. 

Румен Адриянов Славев +   

2
5. 

Селиме Касимова 
Карагьозова 

Не 
участва 

  

2
6. 

Симеон Асенов Захариев +   

2
7. 

Станка Владова Ангелова +   

2
8. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

2
9. 

Стоянка Иванова Курдова +   

3
0. 

Стоян Костадинов Стоянов +   

3
1. 

Тодор Симеонов Крушевски +   

3
2. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

3
3. 

Янка Трифонова Георгиева +   

     
 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 847 
 
 От 2008 г. училищата и част от обслужващите звена прилагат 
системата на делегираните бюджети. С въвеждането на системата 
на делегираните бюджети първостепенните разпоредители с 
бюджетни кредити /ПРБК/ могат да делегират на детски градини, 
училища и обслужващи звена, прилагащи СДБ, приходите от наеми 
на предоставена им за ползване общинска собственост и от услуги. 
 Съгласно т.14.2 от Решение № 606 по Протокол № 34 от 
29.01.2010 г. на Общински съвет – Разград, приходите от услуги и 
управление на собственост по Наредба № 2 на Общински съвет 
Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 
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вещи – общинска собственост и Наредба № 14  на Общински съвет 
– Разград за определянето и администрирането на местните такси и 
цени на услуги на територията на Община Разград от учебните 
заведения,  работещи по системата на “делегираните бюджети”, се 
преотстъпват в приход по бюджетите на тези учебни заведения. 
           В изпълнение на посочените актове, са постъпили 
предложения за корекции на приходната и разходната част на 
бюджета на Община Разград, функция ”Образование”, 
дейност ”Общообразователни училища”от учебни заведения, както 
следва: 

1. СОУ”Христо Ботев” - Разград; 
2. ОУ”Васил Левски” – Разград; 
3. ОУ”Н.Икономов” – Разград; 
4. ОУ”И.Тургенев”-Разград; 
5. ОУ”О.Паисий” – с.Дянково; 
6. ОУ”Г.С.Раковски”-с.Раковски; 
7. ОУ”Елин Пелин”-с.Стражец; 
8. МУЦ ТТ 

 
            Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 и 
чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.18 от Закона за общинските бюджети 
/ЗОБ/ и чл.33, ал.1 от Наредба №15 на Общински съвет - Разград за 
съставянето, изпълнението и отчитането на общинския бюджет и 
условията и реда за поемането на общински дълг, Общински съвет 
– Разград, след поименно гласуване, с 25 гласа „ЗА”, „против” – 
няма, „въздържали се” – няма,  
 

Р Е Ш И: 
 
  1. Изменя бюджета на Община Разград за 2010 г., както 
следва: 
           1.1. Увеличава плана за приходната част на бюджета на 
Община Разград, с 60 539 лв. съгласно Приложение № 1, в т.ч.: 
           1.1.1. По  бюджета  на функция  ”Образование”,  дейност 
”Общообразователни училища”  -  с 60 539 лв., разпределени по 
учебните заведения, работещи по системата на “делегираните 
бюджети”. 
           1.2. Увеличава плана за разходната част на бюджета Община 
Разград с 60 539 лв. съгласно Приложение № 2, в т.ч.: 
           1.2.1. По  бюджета  на  функция ”Образование”,  дейност 
”Общообразователни училища” – с 60 539 лв., разпределени по 
учебните заведения, работещи по системата на “делегираните 
бюджети”. 
           2. Възлага на Кмета на общината да отрази корекциите по 
бюджета по т.1 съобразно Единната бюджетна класификация за 
2010 г. 



 64

           3. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на 
Община Разград и Областен управител на Област Разград в 7-
дневен срок от приемането му. 

 

 

 

 

 

    
Приложение

№
П Л А Н 

за приходната част  
на бюджета на Община Разград за 2010 г. 

    /в лева
    Ут.годишен Корекция Актуализиран

ВИД ПРИХОД §§ план към към годишен

    
30.11.2010 

г. 
31.12.2010 

г. план 

1 2 3 4 5 

ОБЩО ПРИХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ОБЩИНА РАЗГРАД, в т.ч.   31 602 873 60 539 31 663 412

І. Приходи за местни дейности 

/вкл.дофинансиране на ДД/, в т.ч.   15 255 120 60 539 15 315 659

1. Неданъчни приходи, в т.ч.:   8 940 909 60 539 9 001 448
1.1.Приходи от продажба на стоки, услуги и 
продукция 

24-
04. 2 723 897 2 750 2 726 647

1.2.Приходи от наеми на имущество 
24-
05. 476 800 1 344 478 144

1.3.Приходи от наеми на земя 
24-
06. 286 307 55 695 342 002

1.4.Приходи от административни услуги 
27-
11. 217 220 750 217 970

в т.ч. приходи от второстепенни 

разпоредители с бюджетни кредити, 

работещи по системата на "делегираните 

бюджети"                                                                                               

ОБЩО ПРИХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ФУНКЦИЯ"ОБРАЗОВАНИЕ", 

ДЕЙНОСТ"ОБЩООБРАЗОВАТЕЛНИ 

УЧИЛИЩА" - ДОФИНАНСИРАНЕ С 

ПРИХОДИ С ОБЩИНСКИ ХАРАКТЕР   304 625 60 539 365 164

в т.ч. по учебни заведения:         
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1.СОУ"Хр.Ботев"-Разград   31 308 704 32 012

1.1.Приходи от продажба на стоки и услуги 
24-
04. 500 700 1 200

2.2.Приходи от наеми на имущество 
24-
05. 1 200 4 1 204

2.ОУ"В.Левски"-Разград   129 007 33 146 162 153

2.1.Приходи от наеми на земя 
24-
06. 113 298 32 846 146 144

2.2.Приходи от админстративни услуги 
27-
11. 600 300 900

3.ОУ"Н.Икономов"-Разград   15 681 300 2 400

3.1.Приходи от продажба на стоки и услуги 
24-
04. 800 200 1 000

3.2.Приходи от админстративни услуги 
27-
11. 1 300 100 1 400

4.ОУ"И.Тургенев"-Разград   5 750 1 380 7 130

4.1.Приходи от наеми на имущество 
24-
05. 2 300 1 340 3 640

4.2.Приходи от наеми на земя 
24-
06. 200 40 240

5.ОУ"О.Паисий"-с.Дянково   1 474 300 1 774

5.1.Приходи от административни услуги 
27-
11. 700 300 1 000

6.ОУ"Г.С.Раковски"-с.Раковски   30 674 22 809 53 483

6.1.Приходи от наеми на земя 
24-
06. 27 809 22 809 50 618

7.ОУ"Елин Пелин"-с.Стражец   2 218 50 2 268

7.1.Приходи от административни услуги 
27-
11. 200 50 250

8.МУЦ ТТ   1 900 1 850 3 750

8.1.Приходи от продажба на стоки и услуги 
24-
04. 1 000 1 850 2 850

    
Приложение

№

П Л А Н 
за  разходната част  

на бюджета на Община Разград за 2010 г. 
    /в лева
    Ут.годишен Корекция Актуализиран

ВИД РАЗХОД §§ план към към годишен

    
30.11.2010 

г. 
31.12.2010 

г. план 

1 2 3 4 5 

ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА   31 602 873 60 539 31 663 412
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ОБЩИНА РАЗГРАД,в т.ч.: 

А. ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ФУНКЦИЯ"ОБРАЗОВАНИЕ", 

ДЕЙНОСТ"ОБЩООБРАЗОВАТЕЛНИ 

УЧИЛИЩА"- ДОФИНАНСИРАНЕ С 

ПРИХОДИ С ОБЩИНСКИ ХАРАКТЕР   304 625 60 539 365 164

в т.ч. по учебни заведения:         

1.СОУ"Хр.Ботев"-Разград         
1.1. Дофинансиране с приходи с 
общ.характер, в т.ч.:   31 308 704 32 012

1.1.1.Идръжка, в т.ч. 
10-
00. 31 308 704 32 012

        материали 

10-

15. 5 430 704 6 134

2.ОУ"В.Левски"-Разград         
2.1. Дофинансиране с приходи с 
общ.характер, в т.ч.:   129 007 33 146 162 153
2.1.1.Др.възнаграждения и плащания на 
персонала 

02-
00 1 613 1 200 2 813

        за персонала по извънтрудови 

правоотношения 

02-

02. 1 613 1 200 2 813

2.1.2.Задължителни осигурителни вноски от 
работодатели 

05-
00 166 400 566

        осигурителни вноски от 

работадатели за ДОО 

05-

51. 85 200 285

        здравно-осигурителни вноски от 

работадатели  

05-

60. 58 100 158

        вноски за ДЗПО 

05-

80. 23 100 123

2.1.3.Идръжка, в т.ч. 
10-
00. 112 796 31 546 144 342

        учебни и НИ разходи и книги за 

библиотеки 

10-

14. 9 800 5 000 14 800

        материали 

10-

15. 46 281 10 000 56 281

        вода, горива, енергия 

10-

16. 0 6 246 6 246

       разходи за външни услуги 

10-

20. 39 213 10 300 49 513

3.ОУ"Н.Икономов"-Разград         
3.1. Дофинансиране с приходи с 
общ.характер, в т.ч.:   15 681 300 15 981

3.1.1.Идръжка, в т.ч. 
10-
00. 15 681 300 15 981

        вода, горива, енергия 10- 3 327 300 3 627
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16. 

4.ОУ"И.Тургенев"-Разград         
4.1. Дофинансиране с приходи с 
общ.характер, в т.ч.:   5 750 1 380 7 130

4.1.1.Идръжка, в т.ч. 
10-
00. 5 470 1 380 6 850

        вода, горива, енергия 

10-

16. 430 1 380 1 810

5.ОУ"Отец Паисий" - с.Дянково         
5.1. Дофинансиране с приходи с 
общ.характер, в т.ч.:   1 474 300 1 774

5.1.1.Идръжка, в т.ч. 
10-
00. 1 474 300 1 774

        материали 

10-

15. 1 474 300 1 774

6.ОУ"Г.С.Раковски" - с.Раковски         
6.1. Дофинансиране с приходи с 
общ.характер, в т.ч.:   30 674 22 809 53 483

6.1.1.Заплати на персонала, в т.ч. 
01-
00 0 22 809 22 809

        заплати на персонала по трудови 

правоотношения 

01-

01. 0 22 809 22 809

7.ОУ"Елин Пелин" - с.Стражец         
7.1. Дофинансиране с приходи с 
общ.характер, в т.ч.:   2 218 50 2 268

7.1.1.Идръжка, в т.ч. 
10-
00. 2 218 50 2 268

        вода, горива, енергия 

10-

16. 417 50 467

8.МУЦ ТТ         
8.1. Дофинансиране с приходи с 
общ.характер, в т.ч.:   1 900 1 850 3 750

8.1.1.Идръжка, в т.ч. 
10-
00.   1 850 1 850

        учебни и НИ разходи и книги за 

библиотеки 

10-

14. 1 650 1 350 3 000

        вода, горива, енергия 

10-

16. 250 500 750

 

СТАТИЯ 6 
 

 Докладна записка от Денчо Бояджиев  – Кмет на Община 
Разград 
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 Относно: Изменение  на Наредба № 18 за определяне  размера  на 
местните  данъци  на територията на Община  Разград  

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Заповядайте г-н Бояджиев. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Благодаря г-н Председател. 
 Уважаеми г-н Добрев, 
 Уважаеми дами и господа общински съветници, 
 Съгласно  Закона  за местните  данъци и такси /ЗМДТ/   
общинските  съвети  определят  с  наредба  размера на местните  
данъци  при  условията,  по  реда  и в границите,  определени с този  
закон.  Съгласно  чл. 1, ал. 3  на ЗМДТ  общинският  съвет   определя  
размера  на местните данъци  до края  на  предходната година.  В 
случай, че  в този срок  не е  определен  размерът  на местните 
данъци  за текущата  2011 г.,  местните  данъци  се  събират  на 
базата  на действащия  размер  към 31  декември  на предходната  
година. 
 Във връзка с предстоящото приемане на бюджет 2011 г., както 
и предвид необходимостта от осигуряване на ритмично постъпление 
на приходи от местни данъци при очертаващия се недостиг от 
парични средства за извършване на разплащанията, е необходимо 
приемането на промените  в Наредба №18 да се извърши до края на 
настоящата година, което правим с настоящата докладна записка. 
 Във  връзка с   измененията,  заложени  в  Закона за  
изменение и допълнение на  ЗМДТ  ДВ бр. 98 от 14.12.2010 г.,  
възниква  необходимостта  общинският  съвет  да  извърши  
корекции  в Наредба  № 18,  като  приведе  в съответствие  ставките  
от Наредбата  с настъпилите  промени, както и да въведе нов данък - 
туристически данък, който сега се въведе  с изменението на закона. 
 Това, което очакваме с евентуално гласуваните изменения и с 
приходите, които ще бъдат в общинският бюджет, това е едно 
увеличаване на приходната база на общинският бюджет с оглед 
осигуряване на поетите отговорности в частност и въпроса, който ми 
зададе г-н Георгиев относно обезпечеността програмата за работа 
на народните читалища. 
 Всичко това на практика и на основание чл.79 от 
Административно процесуалния кодекс,  чл.37, ал.3 от Закона за 
нормативните актове, Указ № 883 за прилагане на Закона за 
нормативните актове, чл.1, ал. 1, чл. 28, чл. 60, чл. 61р, чл. 61с,  от 
ЗМДТ, § 25 и § 26 от ПЗР на  ЗМДТ предлагам да приеме ОбС 
предложените с докладната записка решения, няма да ги изброявам, 
тъй като те са пред Вас и Вие сте запознати с тях п всички тези 
параметри заложени със закона. 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви, г-н Бояджиев.  
 Колеги, тази докладна записка беше разгледана в две  
постоянни комисии. Г-жо Ангелова, да ни запознаете с решението 
на ПК по бюджет, финанси и икономическа политика 
 
 Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 
 Докладната записка беше подкрепена с 10 гласа „За”, без 
„против” и без „въздържали се”. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. Г-жо Ангелова. Г-н Монев решението на ПК по 
законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации 
 
 Г-н Калоян Монев – член на ПК  
 На свое заседание постоянната комисия по законност приема 
докладната записка с 5 гласа „За”, без „против” и без „въздържали 
се”. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси. Мнения и 
предложения по предложения текст за решение. Няма. Процедура 
по гласуване. Моля гласувайте.  

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 
           № 848 

 
 С Решение  № 105   по Протокол  № 7  от 28.02.2008 г.  е  
приета  Наредба № 18  за определяне  размера  на местните  
данъци  на територията  на Община Разград. Наредбата 
регламентира  конкретния  размер   на ставките  за  данък  
недвижими  имоти,  данък  наследство, данък  при придобиване на 
имущество  по  дарение  и по възмезден  начин, данък за 
придобиване на недвижими имоти и ограничени вещни права върху 
тях по давност, данък  върху  превозните средства и  патентен данък. 
 Във  връзка с   измененията,  заложени  в  Закона за  
изменение и допълнение на  ЗМДТ  / ДВ, 98/14.12.2010 г./,  възниква  
необходимостта  общинският  съвет  да  извърши  корекции  в 
Наредба  № 18,  като  приведе  в съответствие  ставките  от 
Наредбата  с настъпилите  промени, както и да въведе нов данък- 
туристически данък. 
 Основни цели, които се поставят: 
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• наредбата да се приведе в съответствие с промените в 
нормативната уредба; 

• разширяване обхвата на предлаганите услуги. 
 Финансови и други средства за прилагане изискванията на 
наредбата не са необходими. 

 Очаквани резултати – увеличаване приходната база за 
общинския бюджет за осигуряване на поетите отговорности. 
 Съответствие с правото но Европейския съюз – 
предложеното изменение и допълнение на Наредба № 18 за 
определяне  размера  на местните  данъци  на територията на 
Община  Разград е в съответствие с разпоредбите на Европейската 
харта за местно самоуправление. 
 Всичко това налага Общинският съвет да извърши корекции на 
Наредба № 18 за определянето и администрирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на Община Разград. 
 Изготвеният проект в съответствие с изискванията на чл. 26, 
ал. 2 от Закона за нормативните актове е публикуван на интернет 
страницата  на Община Разград на 14.12.2010 г. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.79 от 
Административно процесуалния кодекс /АПК/,  чл.37, ал.3 от Закона 
за нормативните актове /ЗНА/, Указ № 883 за прилагане на ЗНА, 
чл.1, ал. 1, чл. 28, чл. 60, чл. 61р, чл. 61с,  от ЗМДТ, § 25 и § 26 от 
ПЗР на  ЗМДТ от 14.12.2010 г., Общински съвет Разград, с 24 гласа 
„ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

РЕШИ: 
 

 1. Приема изменение и допълнение на Наредба № 18  за  
определяне  размера  на местните  данъци  на територията  на 
Община  Разград,  както  следва: 
 
 1.1. В Чл.1 се създава нова точка 7 със следното съдържание: 

„т.7.  туристически данък.”  
 
1.2. Чл. 5 придобива следната редакция: 
„Чл. 5. (1) Данъкът върху недвижимите имоти се заплаща  на 

две равни вноски в следните срокове: от 01 март до 30 юни и до 30 
октомври на годината за която е дължим”. 

 (2) На предплатилите от 01 март до 30 април за цялата 
година  се прави отстъпка 5 на сто”. 

 
1.3.Чл.6 придобива следната редакция: 
„Чл. 6. Данъкът върху недвижимите имоти на физически и 

юридически лица се определя в размер на 2 на хиляда върху 
данъчната оценка на недвижимите имоти. Данъчната оценка на 
нежилищните недвижими имоти на предприятия е по-високата  
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между отчетната им стойност и данъчната оценка, съгласно 
приложение  № 2 на ЗМДТ.” 

 
1.4. Чл. 20 придобива следната редакция: 
„Чл. 20. Данъкът върху превозните средства се плаща на две 

равни вноски в следните срокове: от 01 март до 30 юни и до 30 
октомври, на годината за която е дължим. На предплатилите от 01 
март до 30 април за цялата година се прави отстъпка 5 на сто”. 

 
1.5. В глава втора се създава нов раздел VІ със следното 

съдържание. 
„ РАЗДЕЛ VІ. 
Туристически данък 
Чл.25. (1) С туристически данък се облагат нощувките в 

средствата за подслон и местата за настаняване. Данъчно 
задължени лица  са лицата предлагащи нощувки. 

(2) Лицата по ал. 1 подават декларация по образец до 30 
януари на всяка година за облагане с туристически данък за 
предходната календарна година. 

Чл.26. Размерът на туристическия  данък се определя 
съобразно категорията на средствата за подслон и местата за 
настаняване, както следва:  

Категория 1 звезда  - 0,60 лв. за нощувка 
Категория 2 звезди – 0,70 лв. за нощувка 
Категория 3 звезди – 0,80 лв. за нощувка 
Категория 4 и 5 звезди – 1,00 лв. за нощувка 
Чл. 27 Дължимият  данък се внася от данъчно задължените 

лица  до 15 число на месеца, следващ месеца, през който са 
предоставени нощувките . 

Чл. 28 (1)Когато  сборът от данъка по чл.26 за календарната 
година е по-малък от 30 на сто от данъка, определен при пълен 
капацитет за средството за подслон или мястото за настаняване, 
разликата се внася от данъчно задълженото лице в приход на 
бюджета на общината по местонахождение на средството за 
подслон или мястото за настаняване до 01 март на следващата 
календарна  година, независимо дали обектът се използва. 

(2) Разликата по ал. 1 се определя  съгласно формулата на чл. 
61 с , ал.5 от Закона за местни данъци и такси. 

         
1.6. Създава се нова заключителна разпоредба със следното 

съдържание: 
 

   „ЗАКЛЮЧИТЕЛНА РАЗПОРЕДБА 
§6. Размерът на дължимия туристически данък за м.януари. 2011 г. 
се определя в размерите, регламентирани в § 26, ал. 2 от ПЗР на 
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Закона за изменение и допълнение на ЗМДТ /ДВ 98/14.12.2010 г./, 
както следва: 
 1. Категория 1 звезда- 060 лв за нощувка; 

2. Категория 2 звезди – 0,80 лв. за нощувка 
3. Категория 3 звезди – 1,00 лв. за нощувка. 
 
2. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на 

Община Разград и Областен управител на Област Разград в 
седемдневен срок от приемането му. 

3. Настоящето решение да бъде публикувано в един местен 
вестник. 
 Настоящето решение  подлежи на оспорване в срока по АПК 
пред Административен съд гр. Разград. 

 
СТАТИЯ 7 

 
 Докладна записка от Денчо Бояджиев  – Кмет на Община 
Разград 
 Относно: Изменение и допълнение на Правилника за 
символите, почетните звания, наградите и паметните знаци на 
Община Разград. 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Г-н Бояджиев, имате думата. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Благодаря г-н Председател. 
 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Правилникът за символите, почетните звания, наградите и 
паметните знаци на Община Разград е изменен и допълнен с 
учредяване на  почетен знак „За принос към икономиката на 
Община Разград”. Той ще се присъжда на институции и граждани 
със значителен принос към изграждане, съхранение и развитие на 
икономиката на общината, като ще даде възможност  за 
удостояване на широк кръг както от организации, стопански субекти, 
научни звена и колективи , така и от научни работници, инженери и 
техници, архитекти, икономисти. 
 Във  връзка с   измененията,  заложени  в  Правилника,  
възниква  необходимостта  общинският  съвет  да  извърши  
корекции  в отделни негови текстове,  като  приведе  в съответствие  
общите разпоредбите с настъпилите  промени, както и да въведе 
конкретизация при практическото им приложение. 
 С Решения, постановени на заседанията, проведени на 
23.11.2010 г. и 21.12.2010 г., Постоянната комисия към Общински 
съвет- Разград по култура, културно-историческо наследство и 
духовни дейности, е възложено на кмета на Община Разград да 
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внесе проект за изменение на Правилника в частта му относно 
регламентиране броя на учредяваните награди. Поради, което 
предлагам на Вашето внимание ОбС на основание чл.21, ал.1, т.23 
от Закона за местното самоуправление и местната администрация и 
чл. 24 от Правилника за символите, почетните звания, наградите и 
паметни знаци на Община Разград, Общински съвет Разград да 
приеме така направените предложения и допълнения в конкретни 
текстове от приетия и функциониращ правилник. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви, г-н Бояджиев. 

Колеги тази докладна записка беше разгледана в ПК по 
култура, културно - историческо наследство и духовни ценности. Ще 
помоля нейния Председател да ни запознае със становището на 
комисията.  Заповядайте, г-н Атанасов 

 
Г-н Георги Атанасов – Председател на ПК 
Г-н Председател, 

 Уважаеми колеги, 
 Г-н Кмете, едно предложение имам към Вас да не го гласуваме 
в зала да промените на петия ред на втора страница 
наименованието на ПК „духовни дейности” записано, да отговаря на 
истинското наименование, да стане „духовни ценности”. На това 
свое заседание комисията по култура, културно - историческо 
наследство и духовни ценности подкрепи направените предложения  
с тогавашната докладна записка. Това което комисията направи 
като дискусия и предложения е допълнено в настоящата докладна 
записка, това е написано и в самото решение,  и с 6 гласа „За” от 
шестима присъствали общински съветници комисията подкрепя 
проекта за решение. Благодаря. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. 
Заповядайте. Мнения и предложения. Заповядайте г-н Захариев. 
 
 Г-н Симеон Захариев – ПП „БСП” 
 Уважаеми колеги, 
 Аз имам една редакторска бележка в решението т.1.3. и т.5. 
Всяка година се определя един носител на званието, с изключение 
на случаите за удостояването му посмъртно, предлагам да стане: 
Всяка година  се определя един носител на званието, с изключение 
на случаите за удостояване  посмъртно. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Други колеги? Подлагам на гласуване предложението на г-н 
Захариев. Моля гласувайте. 
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 С 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, се 
приема предложението  на г-н Захариев. 
 
 Поради липса на други предложения подлагам на гласуване в 
цялост докладната записка с направеното току що изменение. Моля 
гласувайте. 
 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 
           № 849 

 
           С Решение № 610.4. на Общински съвет Разград по Протокол 
№ 34 от 27.03.2006 г. е приет Правилник за символите, почетните 
звания, наградите и паметните знаци на Община Разград, който 
урежда условията и реда за учредяването им, както и процедурите 
за удостояване и отнемане.  
 С Решение № 710, постановено по Протокол № 40 от 29.06. 
2010 г. на Общински съвет – Разград, Правилникът за символите, 
почетните звания, наградите и паметните знаци на Община Разград 
е изменен и допълнен като е учреден почетен знак „За принос към 
икономиката на Община Разград”. Във  връзка с   посочените 
изменения,  възниква  необходимостта  от допълнения в неговите 
разпоредби, свързани с прилагането на новоучредения почетен знак. 

С Решения, постановени на заседанията, проведени на 
23.11.2010 г. и 21.12.2010 г., Постоянната комисия към Общински 
съвет- Разград по култура, културно-историческо наследство и 
духовни дейности, е възложено на кмета на Община Разград да 
внесе проект за изменение на Правилника в частта му относно 
регламентиране броя на учредяваните награди.  
 Основна  цел на изменението и допълнението на Правилника  
е привеждането на отделните разпоредби в съответствие с 
изискванията за практическото реализиране на новосъздадения 
почетен знак . 

 Финансови и други средства за прилагане измененията на 
правилника  не са необходими. 

Предвид гореизложеното и на основание на чл.21, ал.1, т.23 от 
Закона за местното самоуправление и местната администрация и 
чл. 24 от Правилника за символите, почетните звания, наградите и 
паметни знаци на Община Разград, Общински съвет Разград, с 24 
гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 
 

РЕШИ: 
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1. Приема изменение и допълнение  на Правилника за символите, 
почетните звания, наградите и паметните знаци на Община Разград, 
както следва : 

 
1.1. В раздел І. ОБЩИ ПОЛОЖЕНИЯ, в чл. 2, ал. 2, се добавя 

текста „и икономическия просперитет на Община Разград”. 
 
1.2.  В раздел  І. ОБЩИ ПОЛОЖЕНИЯ, в чл. 2, ал. 2, се създава 

нова  т. 3 със следното съдържание: 
„3. Почетен знак „За принос към икономиката на Община Разград”. 

Последователността на точките от посочената алинея след 
новосъздадената точка 3 се запазва, като номерацията им се 
увеличава съответно с единица. 

 
1.3. В чл. 19, ал. 1 се създават нови т. 5 и т. 6  със следното 

съдържание: 
„5. Всяка година  се определя един носител на званието, с 

изключение на случаите за удостояване  посмъртно. 
6. Отличието се присъжда един път в годината и се връчва в 

Деня на Разград- 28.януари.”  
Последователността на точките от посочената алинея след 

новосъздадените точки 5 и 6 се запазва, като номерацията им се 
увеличава съответно с единица. 

 
1.4. В чл. 19, ал. 3 се правят следните изменения и допълнения: 
1.4.1. В т. 1. се добавя текста „до 30 декември на текущата 

година”. 
1.4.2. В т. 2 текстът „ в съответните постоянни комисии към 

общинския съвет” се заменя с текста ” в Постоянната комисия по 
култура, културно-историческо наследство и духовни ценности с 
участието на председателите на Постоянната комисия по 
управление на общинската  собственост, приватизация и 
следприватизационен контрол, Постоянната комисия по околна 
среда, селско, горско, водно и ловно стопанство и Постоянната 
комисия по бюджет, финанси и икономическа политика.” 

1.4.3. Създава се нова т. 3 със следното съдържание: 
„3. Всяка година се определя един индивидуален  носител на 

наградата и един колективен / ако има постъпило предложение за 
такъв/.” 

1.4.4. Последователността на точките от посочената алинея след 
новосъздадената точка 3 се запазва, като номерацията им се 
увеличава съответно с единица. 

1.4.5. В т. 5 се добавя текст „на тържествена сесия, посветена на 
Деня на Разград – 28 януари”. 

 
1.5. В чл. 19, ал. 4 се правят следните изменения и допълнения: 
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1.5.1 Създава се нова т. 5 със следното съдържание: 
„5. Определя се един носител на наградата в сферата на 

културата, един- в сферата на образованието и науката и един-  
публично обществената сфера/право, медии и др.п./, с изключение 
на случаите за присъждане на наградата посмъртно.” 

1.5.2. Т. 5 става т. 6 и придобива следната редакция: 
„6. Наградата се присъжда два пъти в годината и се връчва на 

тържествата по повод 24 май и 1 ноември.” 
 
1.6. В чл. 19, ал. 5а се правят следните изменения и допълнения: 
1.6.1. В т. 3 текстът  „началник отдел „Култура и туризъм” се 

заменя с текста „директор на Дирекция „Култура и туризъм” и 
началник отдел „Културни дейности”. 

1.6.2. Създава се нова т. 4 със следното съдържание: 
„4. Определя се един индивидуален  и един колективен носител 

на наградата в разделите литература, визуални изкуства, театър, 
музика, танцово изкуство, публицистика и журналистика, 
архитектура.” 

1.6.3. Точка 4 става точка пет и в нея след думата „Наградата” се 
добавя текста „се присъжда един път в годината и”. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок 
от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 
Административен съд Разград. 

 
СТАТИЯ 8 

 
 Докладна записка от инж. Любомир  Цонев  - зам.- кмет на 
Община Разград 
 Относно: Кандидатстване с проект за предоставяне на 
безвъзмездна финансова помощ  по Оперативна програма „Околна 
среда”  „Доизграждане, реконструкция на съществуващата  
канализационна и водопроводна мрежи и пречиствателна станция 
за отпадни води  гр.Разград „. 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Заповядайте г-н Цонев. 
 
 Г-н Любомир  Цонев  - зам.- кмет на Община Разград 
 Благодаря. Уважаеми  г-н Председател, 
 Дами и господа общински съветници, 
 Отворена е схема за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ по  Оперативна програма „Околна среда  по 
процедура № 19 „Подготовка и изпълнение на проекти за 
подобряване и развитието на инфраструктурата за питейни и 
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отпадни води  в агломерации над 10 000 е.ж.”. Изискването за 
участие по тази процедура  е условието при наличие на 
съществуващ договор на безвъзмездна финансова помощ за 
изготвяне на технически проекти, същата да бъде прекратена. За 
това сме уведомени  с писмо от 29.10.2010 г.  от Междинното звено 
по ОПОС, което  предлага след преглед на статуса на изпълнение  
на действащия договор за техническа помощ  между  Община 
Разград и Министерството на околната среда и водите  от 
12.01.2009 г.  същият да бъде прекратен. Новата схема дава 
възможност за кандидатстване  с комплексен проект в две фази, 
включващи: изготвяне на необходимата проектосметна 
документация с необходимите разрешителни и съгласувания,  след 
одобрението се провежда процедура и избира изпълнител за 
изпълнение на одобрените с проектите в първата фаза строително-
ремонтни дейности. След обсъждане на предложението  на 
Министерството на околната среда и водите и значителната забава 
по обективни причини в изпълнение на действащия договор за 
техническа помощ общинската администрация в лицето на Кмета 
сключи споразумение с управляващия орган за прекратяването на 
този договор. Това ни дава автоматично възможност да 
кандидатстваме по тази процедура. В тази връзка е проекта за 
решение, който е на Вашето внимание и касае даване съгласие 
Община Разград  да участва с проект за предоставяне на 
безвъзмездна финансова помощ  по Оперативна програма „Околна 
среда” с наименование „Доизграждане, реконструкция на 
съществуващата  канализационна и водопроводна мрежи и 
пречиствателна станция за отпадни води  гр.Разград „ по процедура  
BG 161 със заключителен №19. Благодаря Ви. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. Колеги, тази докладна записка беше разгледана 
в две постоянни комисии. Г-н Хамиев да ни запознаете с решението 
на ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. 
 
 Г-н Хами Хамиев – Председател на ПК 
 С 8 гласа „ЗА”, без „против”,  и без „въздържали се” комисията 
подкрепя докладната записка. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Г-жо Димитрова, решението на ПК по европейска интеграция и 
международно сътрудничество, заповядайте. 
 
 Г-жа Радиана Димитрова – Председател на ПК 
 Благодаря. От 8 присъствали общински съветника 8 
подкрепиха проекта за решение. 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. 
Мнения и предложения. Процедура гласуване. Моля гласувайте. 
Поименно гласуване. 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
28. 12. 2010 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържа

л се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
2. Божинел Василев Христов +   
3. Валентин Колев Вълчев отсъства   
4. Валентина Маркова 

Френкева 
Не 
участва 

  

5. Георги Димитров Георгиев Не 
участва 

  

6. Георги Маринов Атанасов +   
7. Джемиле Мехмедова 

Махмудова 
+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   
1
0. 

Иво Борисов Димитров +   

1
1. 

Иво Бориславов Илиев Не 
участва 

  

1
2. 

Иво Иванов Хаджииванов +   

1
3. 

Калоян Руменов Монев +   

1
4. 

Миле Димитров Милев +   

1
5. 

Михаил Милев Гигов Не 
участва 

  

1
6. 

Музаффер Мустан Хамид +   

1
7. 

Наско Стоилов Анастасов +   

1
8. 

Неждет Мехмедов Хасанов +   

1
9. 

Пейчо Добрев Георгиев +   

2 Пламен Иванов Братованов +   
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0. 
2
1. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

2
2. 

Радиана Ангелова 
Димитрова 

+   

2
3. 

Радостин Георгиев Киров +   

2
4. 

Румен Адриянов Славев +   

2
5. 

Селиме Касимова 
Карагьозова 

Не 
участва 

  

2
6. 

Симеон Асенов Захариев +   

2
7. 

Станка Владова Ангелова +   

2
8. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

2
9. 

Стоянка Иванова Курдова +   

3
0. 

Стоян Костадинов Стоянов Не 
участва 

  

3
1. 

Тодор Симеонов Крушевски +   

3
2. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

3
3. 

Янка Трифонова Георгиева +   

     
 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 850 
 
 Отворена е схема за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ по  Оперативна програма „Околна среда  2007-
2013 г.” по процедура BG161РО005/10/1.11/03/19 „Подготовка и 
изпълнение на проекти за подобряване и развитието на 
инфраструктурата за питейни и отпадни води  в агломерации над 
10 000 е.ж.”. Изискването за участие по тази процедура  е условието 
при наличие на съществуващ договор на безвъзмездна финансова 
помощ за изготвяне на технически проекти, същата да бъде 
прекратена. За това с писмо № 08-00-4998 от 29.10.2010 г.   сме 
уведомени от Междинното звено по ОПОС, което  предлага след 
преглед на статуса на изпълнение  на действащия договор за 
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техническа помощ  между  Община Разград и Министерството на 
околната среда и водите  № 58-131-С 086/12.01.2009 г.  същият да 
бъде прекратен. Новата схема дава възможност за кандидатстване  
с комплексен проект в две фази, включващи: изготвяне на 
необходимата проектосметна документация с необходимите 
разрешителни и съгласувания,  след което се провежда процедура и 
избира изпълнител за изпълнение на одобрените с проектите в 
първата фаза строително-ремонтни дейности. След обсъждане на 
предложението  на Министерството на околната среда и водите и 
значителната забава по обективни причини в изпълнение на 
действащия договор за техническа помощ се сключи споразумение 
за прекратяването му. 
 Във връзка с гореизложеното, на основание чл.21 ал.1 т.8 и 
т.23 от ЗМСМА, Общинският съвет Разград, след поименно 
гласуване, с 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  
 

Р Е Ш И: 
 
 1. Дава съгласие Община Разград  да участва с проект за 
предоставяне на безвъзмездна финансова помощ  по Оперативна 
програма „Околна среда”  „Доизграждане, реконструкция на 
съществуващата  канализационна и водопроводна мрежи и 
пречиствателна станция за отпадни води  гр.Разград „ по процедура  
BG 161РО005/10/1.11/03/19. 
             Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен 
срок от приемането му. 
 
 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 
 Г-н Председател, имам едно предложение да продължим 
работа в 15 часа и 15 минути. 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Колеги, обявявам 10 минути почивка. 
 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА. 
 

СТАТИЯ 9 
 
 Докладна записка от инж. Любомир  Цонев  - зам.- кмет на 
Община Разград 
 Относно: Определяне на „Такса за битови отпадъци” и  
одобряване  на  план-сметки за разходите  по   третиране на 
битовите   отпадъци и поддържане чистотата на териториите за 
обществено ползване в населените места  на Община Разград за 
2011г. 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Г-н Цонев, имате думата. 
 
 Г-н Любомир  Цонев  - зам.- кмет на Община Разград 
 Уважаеми  г-н Председател, 
 Дами и господа общински съветници, 

В съответствие с изискванията на чл.66, ал.1 от Закона за 
местните данъци и такси  Община Разград изготви план-сметки за 
финансовите разходи за Дейност „Чистота” за 2011г., включващи 
изпълнение на дейностите по управление на битовите отпадъци и 
поддържане чистотата на териториите за обществено ползване. 

В план-сметките са предвидени разходи за покриване  на 
дейностите по трите сключени договори с А.С.А. България ЕООД,  в 
които цените не са променени и всъщност това са план-сметки № 
2,3 и 4, които остават не променени. Освен тези дейности по тези 
три договора са предвидени и разходи за покриване на дейностите, 
които се възлагат за изпълнение на ОП ”Паркстрой” Разград, 
дейностите свързани с експлоатация на Регионално депо за битови 
отпадъци, дейности за капиталови разходи, свързани с управление 
на отпадъците и поддържане чистотата на териториите за 
обществено ползване и озеленените площи, както и дейности 
свързани с управление на отпадъците и поддържане на чистотата 
във всички населени места на територията на общината.  
Планувани са разходи за допълнително вменените отговорности 
със допълненията и измененията на Закона за управление на 
отпадъците които касаят: поддържане чистотата и третиране на 
отпадъците в общинската пътна мрежа включваща пътя, земното 
платно, пътните съоръжения, обслужващите зони и крайпътните 
комплекси ;  внасяне на месечни отчисления по банковата сметка за 
чужди средства на РИОСВ – Русе за закриване и след 
експлоатационни грижи на регионалните депа, като размера на тези 
отчисления са в левове за тон депониран отпадък и са определени 
по реда на Наредба № 14  за реда и начина за изчисляване на 
размера на отчисленията и разходване на събраните средства за 
дейностите по закриване и след експлоатационни грижи на 
площадките на депата за отпадъци. Тези средства по минималните 
изчисления, които са направени от нашите специалисти възлизат на 
размер за тон отпадък 3 лв. и 86 ст. Освен това общината с 
изменение на Закона за управление на отпадъците е длъжна да 
внася и допълнителни отчисления по банковата сметка за чужди 
средства различна от предходната пак на РИОСВ – Русе  за 
изграждане на нови съоръжения за третиране на битови отпадъци, 
като размера на тези отчисления са в левове на тон депониран 
отпадък и са определени с ПМС № 207 от 16.09.2010 г. 
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За 2011г. размера на тези средства, които като отчисления на 
депониран отпадък трябва да правим е лв. на тон. За ваша 
информация и за информация на населението през 2012г. тези 
отчисления стават 9 лв. на тон,  през 2013 г., 15 лв. на тон, а през 
2014г.- 35 лв. тон. Само за сравнение искам да Ви кажа, че в 
момента на фирмата, която експлоатира депото договорената 
твърда цена в резултат на проведената обществена поръчка е 11,52 
лв. Всеки един може да направи сметка с какво този закон 
задължава общините, като допълнителни разходи, които те трябва 
да правят, като отчисления и то не по наши сметки, а по чужди 
сметки. За съжаление все пак това е закон, който е приет от 
народното събрание и ние хубав, лош сме длъжни да го 
изпълняваме. Но това са допълнително вменени, финансови 
разходи, които общините трябва да правят именно от приходите от 
такса смет. Заложен е допълнително в план сметките и 
необходимия финансов ресурс за изпълнение на дейностите по 
програмите за осигуряване на  заетост,  на  назначените  работници 
и контрольори във всички населени места. В зависимост от вида и 
характера на плануваните разходи, план-сметките са под номера 1 
е обща, сборна и № 2,3,4 казах това са по сключените договори с 
А.С.А. България непроменени и 5 и 6 , които касаят другите местни 
дейности по отношение на поддържане на чистотата. Съгласно 
изискванията на закона предлагам на Вашето внимание проект за 
решение свързан с одобряване на  план-сметки на разходите по 
третиране на битовите отпадъци през 2011г., както следва:   На 
обобщените разходи това е план-сметка  № 1 в размер на 3 097 727 
лв. 
 План сметка  № 2 това е за  поддържане на чистотата на 
гр.Разград и селата  Гецово, Стражец и Пороище за 2011г.,  по  
договор с А.С.А.  1 167 520 лв. такъв какъвто беше и за предходната 
година. За останалите населени места без Островче общо 373 568 
лв. и за с. Островче 13 339 лв. Тези разходи са с ДДС. 
 Разходите за изграждане и експлоатация на  Регионално депо 
за ТБО – Разград и извършване на дейностите по третиране на 
битовите отпадъци и поддържане на чистотата на площадите,  
алеите, парковите и други територии предназначени за обществено 
ползване в гр.Разград. в това число осъществяване на дейности от 
ОП ”Паркстрой” с план-сметка № 5  в размер на  1 143 300 лв. 
 По дейностите свързани с осигуряване на заетост и 
общоградски инициативи и поддържане на  чистотата общо план-
сметка № 6 в размер на 400 000 лв. 
 Съгласно изискванията на закона   на основание на предложени 
и одобрени план-сметки трябва да бъдат одобрени съответните такси 
за битови отпадъци, които искам да изложа пред Вас. Това е годишна 
“такса за битови отпадъци” за жилищни имоти на граждани и 
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жилищни имоти на предприятия за гр. Разград, запазва се сега 
действащия промил в размер на 2,0 промила върху данъчната оценка. 
  Годишна “такса за битови отпадъци” за населените места на 
територията на община Разград без гр. Разград, т.е. за всички 
населени места , за жилищни имоти на граждани и жилищни имоти на 
предприятия в размер на 2,3 промила също се запазват. 
 Другата  годишна “такса за битови отпадъци” това е за не 
жилищните имоти на граждани за всички населени места в това число 
и гр. Разград, не жилищни имоти на граждани - 6,5 промила  
пропорционално върху  данъчната основа. 
 Годишна “такса за битови отпадъци” за нежилищните имоти на 
предприятия и организации  -  6,5 промила  пропорционално върху  
основа, която е по-високата от данъчната оценка или отчетната 
стойност на активите. Това е съгласно изискванията на чл.21 от ЗМДТ. 
Искам да поясня, че до сега за не жилищните имоти на предприятия и 
организации съществуваха две такси. Едната беше 6,5 промила 
върху данъчната оценка, другата такса променлива през годините, но 
последно действаща беше 11,5 промила върху отчетната стойност на  
активите. Това беше така, тъй като досега ставаше облагане 
съгласно наличните оценки за активите на нежилищните имоти на 
предприятия. По-голяма част от предприятията имаха остатъчни 
стойности, които не бяха актуализирани, други бяха актуализирани. 
Имаше известна неравнопоставеност между извършване на 
плащанията. Т.е. не актуализирани отчетни стойности на активите с 
преди 20, 30г. бяха несъпоставими с отчетните стойности на 
предприятията, които си бяха актуализирали активите и то 
многократно. 
 Поради промени в закона за изменение и допълнение на ЗМДТ 
се въведе изискване всички предприятия да подадат декларации по 
смисъла на чл. 14 до 30 юни тази година, като основанията бяха при 
изчисление, т.е. вече не при изчисление а определяне на данъчни 
оценки на всички предприятия. До сега още веднъж казвам тези 
предприятия, които работеха с отчетна стойност на активите нямаха 
данъчни оценки.  Сега се определи с изменението на закона 
задължението да бъдат определяни на всички нови данъчни оценки, 
като идеята на закона е да се постигне съпоставимост при облагането 
им, т.е. съпоставимост на отчетните стойности на активите и 
данъчните оценки. 
 И в тази връзка понеже изискванията на чл. 21, че се облага по-
високата от двете нашето предложение е при извършените 
калкулации и сметки е да прилагаме вече един и същи подход при 
облагането на предприятията, на нежилищните имоти на 
предприятията. И този подход да бъде с една такса за всички 6,5 
промила. 
 Затова именно в т.5 от проекта за решение е предложението за 
не жилищните имоти на предприятия и организации да бъде 
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определен такса смет като 6,5 промила пропорционално върху  
основа, която е по-високата от данъчната оценка или отчетната 
стойност на активите. 

Следващата т.6 от проекта за решение  касае ежегодно 
приетият подход от ОбС за освобождаване на тези предприятия, 
които се занимават с производствени дейности    реализирали 
инвестиции през последния период лед 2006г., а именно, че тук става 
въпрос за 2006г., 2007 г. , 2008 г. , 2009 г. и 2010 г. Предлага се един 
нов подход при освобождаването на тези нови инвестиции  през този 
период от 2006г. до сега на тези предприятия, който подход е свързан 
с това, че има вече преизчисления и съпоставимост между данъчна 
оценка и отчетна стойност. Поради което се предлага съотношение 
на инвестиции към отчетната стойност. И съобразно  размера на 
инвестициите към отчетната стойност при  размера до 10% 
предлагаме промила на облагане да не бъде 6,5 а да бъде 6,00 
промила.    

При инвестиции от 11% до 20% от отчетната стойност 
предлагаме да бъде  5,5 т.е. с един под приетия в т.5 

При размер на  инвестиции от 21% до 30% предлагаме промила 
да бъде  5.  

При размер на инвестиции от 31% до 50% - 4,5 промила   и при 
инвестиции над 50% промила да бъде 4,0.  

Във връзка с възникналите проблеми по отношение на 
неизползваемите активи на предприятията предлагаме на Вашето 
внимание нова т.7 в проекта за решение, която дава възможност 
нежилищни имоти на предприятия и организации в ликвидация  или  
обявени в несъстоятелност в  които има неизползваеми  активи това 
са обекти или обособени части от имотите също да плащат по-нисък 
промил, тъй като в процедура на ликвидация или несъстоятелност  
тази предприятия работят с намален капацитет, с намалена 
използваемост на активите, нямат необходимите финансови ресурси 
и просто е безсмислено и мисля, че е некоректно те да бъдат 
утежняване  допълнително с облагане  върху целия размер на 
активите. 

Веднага понеже очаквам във връзка с едно малко допълнение 
от текста, който беше коментиран в постоянните комисии, който аз 
внесох, че ще има дебати затова искам да го поясня. А именно, в 
постоянните комисии беше коментиран текста без думичката в 
„ликвидация” или обявени в несъстоятелност. Защо сега я вместихме, 
този израз или тези думи?  Защото запазихме в Наредба 14 
досегашния действащ текст чл.18 а)  и в него пише, ще го прочета: От 
таксата се освобождават физически и юридически лица, които в срок 
до 30.11. на предходната година декларират, че няма да ползват 
собствения си имот през следващата година. Т.е. този текст за 
освобождаване на имоти нежилищни на предприятия и организации, 
които няма да бъдат ползвани се запазва.   
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Презумцията на т.7 от проекта за решение, който Ви предлагам 
касае части от имоти т.е., обекти или части от имоти които нямат 
собствена данъчна оценка или отчетна стойност. Давам примера, 
защото се коментира на комисиите за хотел „Разград”. Хотел 
„Разград” е еди колко си етажа, те ползват примерно два етажа, но 
общата отчетна стойност или данъчна оценка зависи сега коя е по-
голямата от двете е за цялата сграда. Ние не можем да освободим 
цялата сграда, не можем да облагаме цялата сграда, защото просто е 
безсмислено. Натрупват се едни задължения, които се водят по 
нашите сметки, като взимания а в крайна сметка ние не можем да ги 
вземем. Не е логично такива предприятия, които са в ликвидация или 
обявени в несъстоятелност, не ползват голяма част от активите ние 
да ги облагаме. Та т.7 касае именно част от активите. Затова т.7 има 
пет подточки, като частта на актива, който се освобождава  е в 
процентно съотношение към стойността на общия актив. И е казано, 
че за предприятия с до 10% не използваемост на активите става  6,0 
промила.   Т.е ако 10% пак ще дам примера с сградата на хотел 
„Разград” не се използва от активите това е разгърната застроена 
площ 10% не се използва, т.е. ако е 1000 квадрата те не ползват 
100кв., това означава, че за тези 100кв. те няма да плащат 6,5 а ще 
плащат 6 промила. Съответно за  предприятия от 11% до 20% не 
използваемост на активите промилите са  5,5 промила, за тези   от 
21% до 30% не използваемост 5,0 промила, за    предприятия от 31% 
до 50% н използваемост на активите -  4,5 промила  и  за 
предприятия с над 50% не използваемост на активите -  4,0 промила.  
Това е тази преференция, която въвеждаме и това са ми мотивите 
още веднъж казвам да въведа тези две думи ликвидация и 
несъстоятелност, поради това, че за останалите има и запазен текст 
в Наредба 14 и той е в чл.18 а). 

Съответно следващата точка е 8 от проекта за решение, която 
определя предприятията, които попадат в обхвата на т.6 и т.7 да 
подадат декларации в срок до 31.03.2011 г., за да можем да направим 
коректно преизчисление  на дължимите суми. 

Точка 9. е свързана с  годишна “такса за битови отпадъци” за 
жилищни имоти на граждани и жилищни имоти на предприятия, които 
се намират извън регулационните планове на населените места 0,5 
промила и съответно за нежилищни имоти на граждани, предприятия 
извън регулационните планове на населените места 2,0 промила 
върху данъчната оценка или отчетната стойност, по-високата от 
двете. Това е на практика проекта за решение, който е на Вашето 
внимание. Искам също така да поясня, понеже стана коментар, че ние 
направихме едни предварителни изчисления преди да предложим 
този 6,5 промила за облагане на нежилищните имоти на предприятия, 
като го обсъждахме в няколко варианта и считаме, че с 6,5 промила 
най-добре се приближаваме до сумите, които ние сме събирали до 
сега за този тип имоти  в предходните години. Което означава, че 
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това което се очертава като приходи от такса смет за 2010г. в 
рамките на около 2 500 000лв. ние се надяваме, че ще се запази и за 
2011г. Независимо както казах от допълнително вменените 
отговорности, които са в размер на 230 и няколко хиляди лв. по 
отношение на разходите, които ние трябва да направим чрез 
отчисления в депозирани  сметки на РИОСВ за бъдещи 
инвестиционни намерения и задължения по закон. Завърших. 
Благодаря Ви. 
   
             Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви и аз г-н Цонев.  

 
 Г-н Любомир  Цонев  - зам.- кмет на Община Разград 
 Извинявайте,  г-н Председател, много се извинявам. Може ли 
пак да взема думата? 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Разбира се. 

 
 Г-н Любомир  Цонев  - зам.- кмет на Община Разград 
 Пропуснах едни предложения за допълнения да направя. 
Много моля, и се извинявам още веднъж на общинските съветници. 
На стр. 3 мотивацията за основанието за решението преди реши: 
Предвид изложеното на основание чл.22, ал.1, във връзка  с чл. 21, 
ал.1, предлагам тук да допишете т. 7 и т.23 от ЗМСМА. Точка 7, 
защото това е точно основанието въз основа на което ОбС 
определя такси. Да се допише т.7 и във план-сметка № 5, това е стр. 
15, извинете още веднъж, план – сметка № 5, четвъртия по ред 
разход, който е разход за почистване на улични платна, площади, 
алеите, паркове и т.н., където пише - доставка на специализирана 
техника, прикачен инвентар към Бобкат- палетна вилица, предлагам 
след палетна вилица цифрата 2000 лв. да се премахне и да се 
замести с „запетайка”, малогабаритна техника. Значи след палетна 
вилица се слага „запетайка” малогабаритна техника, 2000лв. да се 
премахне след товарен автомобил-самосвал - 90 000 лв. да се 
премахне. Какви ми са основанията за това предложение. 
Основанията са свързани с това, че ние сега към момента не знаем 
колко ще струва нито товарният автомобил, нито палетната ивица, 
това са предварително ориентировъчни цени, да не ги фиксираме а 
да бъдат в рамките на предложената обща стойност за тези неща 
като инвестиции 92 000 лв. Просто сега да не ги фиксираме. 
Благодаря Ви. 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви, г-н Цонев.  
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 Колеги, тази докладна записка беше разгледана в две  
постоянни комисии. Г-жо Ангелова, да ни запознаете с решението 
на ПК по бюджет, финанси и икономическа политика 
 
 Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 
 Тази докладна записка беше разгледана и гласувана без 
текста за който говори г-н Цонев в т.7, във варианта, който 
обсъждахме нямаше това направено допълнение сега за обявени в 
несъстоятелност и в ликвидация имоти и след обсъжданията и 
направените предложения за някои изменения, които виждам, че са 
отразени докладната беше подкрепена с 9 гласа „За”, без „против” и 
1 „въздържали се”. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви г-жо Ангелова. Г-н Илиев, решението на ПК по 
устройство и развитие на територията, транспорт на общината. 
 
 Г-н Иво Илиев – Председател на ПК 
 Благодаря Ви, г-н Председател. 
 С 5 гласа „За”, 1 „против” и 2 „въздържали се” докладната 
беше одобрена от нашата комисия. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към 
вносителя.Заповядайте. Заповядайте г-н Милев. 

 
 Г-н Миле Милев – ПП „БСП” 
 Благодаря г-н Председателю. 
 На заседанието на ПК по бюджет и финанси аз поставих някои 

въпроси, на които получих отговор от вносителя инж. Цонев, но тъй 
като в града в общината няма  нито физическо, нито юридическо 
лице, което да не е засегнато пряко или индиректно от тази такса 
искам да повторя някои от въпросите и да ги допълня с 
нововъзникнали. 

 Към вносителя, по бавно ще чета и ще помоля инж. Цонев да 
си отбележи и коректно да ми отговори.  

 1. С колко се увеличават разходите освен отчисленията за 
РИОСВ за следващата година в сравнение с настоящата?  

 2. Колко са не събираните вземания, несъбраните всъщност. 
  

     3. Колко е преходният остатък, т.е. средствата събрани а не 
използвани по предназначение. Знае се, че единствено за разходи 
по обслужване на сметосъбиране, сметоизвозване, депониране, 
развитие и т.н. могат да се изразходват тези средства.  

 4. Какъв е делът на таксата плащана от населението и от 
юридическите лица? 
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 5. Падат преференциите за инвеститорите, защо? 
Относително пада, казвам. 

 Следващият ми въпрос е: ще се декларират ли отново имотите, 
които са нови инвестиции? 

 Следващият ми въпрос е как ще се отрази, т.е. колко повече 
пари ще се съберат от общината след промяната на т.7 след 
приемането й от бюджетната комисия, разбра се от доклада на 
Председателя на бюджетната комисия, че има постфактум 
промяна? 

 
 Г-н Любомир  Цонев  - зам.- кмет на Община Разград 

 Може ли последния въпрос? 
 

 Г-н Миле Милев – ПП „БСП” 
 Как ще се отрази, т.е. колко повече ще съберете средства след 
въвеждането на това ограничение? 
 Следващият ми въпрос е кога ще бъде въведена такса за 
твърди битови отпадъци на база маса или тегло? Благодаря. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Заповядайте  г-н Цонев.  
 
 Г-н Любомир  Цонев  - зам.- кмет на Община Разград 
 Да разбирам, че след тази поредица въпроси ще има още 
малко. Така ли? Добре. Почвам да отговарям. С колко се 
увеличават разходите за 2011г. без отчисленията за РИОСВ? Не са 
се увеличили, намалели са с около 180 000лв. 
 Колко са несъбраните? Спрямо облога събираемостта е 
някъде около,80, 83%. Между 17 и 20 % се движат несъбраните 
суми. 
 Колко е остатъка? Около 1 200 000лв. 
 Какъв е дела на населението? 60 на 40 в полза на 
предприятията. 
 Преференцията за инвестициите били паднали, не съм 
съгласен. Значи това са 2006, 2007, 2008, 2009, 2010г. Това са за 5г. 
преференции, които остават с натрупване. Изобщо не съм съгласен, 
че падат преференциите. Обратно, мисля, че даже се увеличават. 
 Ще се декларират ли новите инвестиции. Разбира се тези, 
които са реализирани за 2010г. те трябва да бъдат декларирани. 
Иначе как ще ги знаем кои са и колко са? Предприятията  трябва да 
ги кажат, за предходните години ги имаме. Хубаво е обаче, казва го 
тука, хубаво е, за да не станат някои грешки и да не спорим 
предприятията да си предложат по години размера на инвестициите 
2006, 2007, 2008, 2009, 2010г. тъй като по-лесно ще е да направим 
справки с тези декларации, които са подали при предходните години 
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отколкото ние да ги търсим и да ги изчисляваме, и после някой да 
има претенции. 
 Колко повече пари ще се съберат след въвеждане на т.7? Аз 
мисля, че тук не мога да определя точно, но ако ще съберем нещо 
няма да бъдат повече от между 50 и 100 000 лв. Даже сигурно и 
много по-малко. Но поне няма да имаме стотици хиляди заложени, 
като направен облог несъбираеми, който изобщо няма начин и шанс 
да ги съберем, тъй като ние почти сме на опашката на кредиторите, 
когато едно предприятие е обявено в ликвидация. Първо държавата 
и другите си вземат вземанията и за нас не остават пари. Така, че 
ще останат като един несъбираем облог. 
 Кога ще има такса? Разбрах, че става въпрос за количество. 
Такса количество може да има тогава, когато има коректен 
измерител на количеството при мястото на причинителя на 
отпадъка, т.е. там трябва да има кантар. Това би могло да се случи 
ако се намери по-подходяща методология  при следващите две, три 
години. Но през следващата 1, 2г. мисля, че просто няма как това 
нещо да го определим, като коректен и точен размер. Това са 
въпросите, отговорих. Благодаря. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Цонев. Други въпроси колеги. Заповядайте г-
н Георгиев. 

 
Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
Последният въпрос на г-н Милев ще го задам в малко по-общ 

план. Има ли общинска администрация разработени варианти, за 
друга методология при определяне на такса битови отпадъци? И то 
по способите предвидени по Закона за местните данъци и такси. По 
специално става дума, единия от начините е за количество 
отпадъци, другия за брой ползватели на жилищните и нежилищни 
имоти. Та това ми е в общи линии въпроса, защото доколкото си 
спомням в една от миналите години имаше комисия, която щеше да 
разработва такъв вариант. 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. Заповядайте  г-н Цонев.  
 
 Г-н Любомир  Цонев  - зам.- кмет на Община Разград 

Нямаме разработени варианти. Ние коментирахме специално, 
аз за количество отговорих, за ползвателите коментирахме до колко 
е възможно това да се случи. Засега е твърде трудно, тъй като при 
нас няма коректна и точна информация кой е ползвател, кой е 
собственик. Това трудно би могло да бъде установено и практиката 
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във всички общини за сега е да се облага собственика, както с 
данъка се облага собственика така да се облага и с такса смет. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Колеги, други въпроси. Заповядайте г-н Стоянов. 
 
Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 
Г-н Цонев, аз имам един въпрос към Вас: 
Т.5 от проекта за решение – на Постоянната комисия 

обсъждайки изменението в чл.21 от Закона за местните данъци и 
такси, а именно определянето на годишната „такса за битови 
отпадъци” за нежилищни имоти на предприятия и организации 
изявихте готовност да направите конкретен аналог, примерно за 
една, две или три фирми, какво са плащали те за 2010 година и как 
тази промяна ще се отрази в 2011 година. Аз ще Ви помоля, ако 
имате готовност в момента това да ни го представите тъй като 
обещахте за комисията по бюджет да изготвите подобна справка. 
Вече говорим за съвсем конкретни цифри в увеличението, затова Ви 
моля, ако имате готовност да ни го предоставите сега. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Заповядайте г-н Цонев. 
 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Аз между другото го носех в бюджетната комисия, но тогава 

никой не постави въпроса. Аз обещах и я носех там и тя е в мен. 
Тогава никой не зададе въпрос. Сега, ако започна да правя аналози 
първо има опасност да ги направя избирателно. Второ, има 
опасност някой да я приеме тази цифра като истинска, което не е 
така. Обяснявам защо: Защото в момента ние сме направили 
предварителни сметки, тези предварителни сметки още веднъж 
казвам бяха извършени за да определим размера на промила, 
защото имаше варианти – 6,5, 7, 8. Имаше няколко варианта за 
промила. Затова направихме тези ориентировъчни сметки, с цел да 
се приближим към една по – реалистична сума. Казвам и още нещо, 
мисля, че го съобщих, че на практика понеже до сега имаше 2 
промила на облагане, сега промила е 1 и поставя в 
равнопоставеност всички предприятия при едни от предприятията 
ще има намаление, т.е. тези които са имали висока отчетна 
стойност. Давам примера с OMV, с тези обекти които наскоро 
дойдоха – те имат висока отчетна стойност и досега бяха облагани с 
11,5. Данъчната им оценка е по – ниска от отчетната стойност. И 
понеже облагането им е към по – високото сега те ще бъдат 
облагани с 6,5. Сещам се и за „ Амилум” защото те също имаха 
огромни отчетни стойности. Но тези, които са имали отчетни 
стойности, неактуализирани последните 20 - 30 години, например 
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едно хубаво обектче, което реалната му стойност е 1 000 000, пък те 
говорят за 10 000 лв. Има много такива предприятия. Данъчната му 
оценка разбира се не е 1 000 000, тя е някъде по – ниска, там в този 
случай сигурно ще има увеличение, независимо, че те са плащали 
11,5 промила но по – много ниската отчетна стойност. Т.е. тяхното 
облагане с „такса смет” изобщо не е съпоставимо с другите, които 
са имали коректни балансови отчети и коректни записи на активите 
си по тези балансови отчети. Те ще плащат малко повече. Има 
предприятия, 20 – 30 до 100 % увеличение. Има предприятия на 
които пада, пак 20 - 30 до 100 %. Но се получава един общ баланс в 
общата сума, която ние очакваме да получим. И понеже на г-н Иво 
Димитров, той си приписа тука едни сумички, нали аз му ги дадох, 
искам да кажа още веднъж, че това което е получено е без отчитане 
на тези активи, които са реализирани като инвестиции през 
последните 5 години вече станаха. Т.е. не е паднала сумата. И ако 
направим сравнение ние очакваме там около 550 – 600 х. лв., ако 
извадите от тази сумичка г-н Димитров ще видите, че отиваме на 
тази, която досега сме получавали като облог, а да говорим, че 
прихода е някъде около 80 – 83%. Това мога да кажа по този 
въпрос.   

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Други въпроси колеги? Заповядайте г-н Димитров. 
 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
Ами щом така ще влизаме в дружески разговори, аз ще поема 

темата от там, че за да запитам и за да задам конкретно въпроси 
трябва все пак който отговаря да може да ми отговори с истински 
цифри. Преди малко г-н Цонев, че цифрите които ни дава не са 
истински. Какво да питам, ако няма да получа истинските цифри? 
Каквато и функция да правим с грешни данни ще получим грешен 
резултат. И въпреки това, само защото съм добронамерено 
настроен искам да задам няколко въпроса: Ще започнем от точка 9 
– за пръв път нежилищните имоти на граждани и на фирми извън 
регулация ще се облагат с „такса смет”.  

= В това число влизат ли вилите, които са на граждани извън 
регулацията на града и на селата?  

2. Кое налага плащането от жителите и фирмите в общината 
на сумата 55 000 лв. по план – сметка в Приложение №1 за 
осигуряване на  съдове за съхраняване на битови отпадъци– 
контейнери без запетайка кофи и други? 

3. Каква е площта на улиците, площадите, парковите 
територии в град Разград и отделно същата площ в останалите 
населени места? 

Като процент да ми го кажете и като абсолютна стойност.  



 92

Следващия въпрос …….. 
/ Г-н Любомир Цонев, репликира г-н Иво Димитров/ 
Е нищо аз затова Ви ги казвам сега да си ги записвате. Ако 

искате аз като ги задам ще поискам почивка за да може наистина с 
най – близките и верни цифри, с които разполагате да ми 
отговорите, да не хвърляте в оркестъра.  

 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Казвам по -  бавничко, нали трябва да ги записвам. Затова 

става въпрос. 
 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
Съжалявам, по – бавно ще ги задавам. Даже мога да изчаквам, 

когато сте готови давайте ми знак, аз ще задавам следващия.  
4. Колко са депата за които в момента има проектиране и 

изграждане на територията на Община Разград? 
5. С колко се е увеличила стойността на нежилищните имоти 

след предекларирането и новите оценки през 2010 година, което 
обаче не си го записвайте, защото аз от Вашия лист, както казахте 
си записах и направо на базата на тях колко е таксата, която би 
трябвало да се събира.  

6. Каква е причината за поредна година да не се въвежда 
таксата на количество и на ползвател? -  от трима различни човека 
общински съветници го получавате този въпрос, на двамата които 
преди мен го зададоха, смятам, че неубедително отговорихте и да 
кажете с какво през следващите 2 – 3 години трябва да се направи 
за да може този проблем да бъде решен и да не сме в 
изключението на Закона за местните данъци и такси, а да бъдем 
наистина на ползвател или на извършена услуга облагани с тази 
такса, а не като скрит ……. 

/ Г-н Любомир Цонев прекъсва г-н Иво Димитров/ 
 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Г-н Председател, предлагам понеже той си ги е написал или 

сега ги съчинява, да ги даде писмено защото много станаха 
въпросите.  

 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
Няма да ги дам писмено защото няма как да ме принудите на 

такава процедура.  
И още един последен въпрос, за да не Ви затруднявам: В 

Приложение №6 – В какво се изразяват дейностите за управление и 
контрол, които от 262 000 лв., 180 000 лв. са за управление и 
контрол? Кой трябва да го извършва? Това включва ли зимното 
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снегопочистване? И днес в деня на сесията има ли съставени и 
колко протоколи от хората които трябва да извършват контрол за 
непочистени улични платна, за спирки, за площади, за цялата 
територия на Разград и на населените места? 

Сега, ако наистина имате нужда от време аз мога да поискам 
почивка. Добре.  

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Не искам да се разводняваме. Аз предлагам да започна отзад 

напред, пък първия въпрос ако сте си го записали или пък сте си го 
запомнили какво сте ме питали, защото аз не успях да го запиша, 
ще ми го кажете накрая.  

Така, още веднъж този който задава въпросите ако чете 
внимателно Закона и слуша какво се говори ще знае, че в чл. 66, 
ал.1 има 4 вида разходи, които 4 вида разходи Общината трябва да 
калкулира в план – сметките задължително. Затова по последния 
въпрос е записано: „Управление, контрол и осъществяване на 
дейности по поддържане чистотата на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии в 21 броя села”. 

Затова е изписано така този текст, защото попада в този 
обхват. И управлението и контрола е свързано с …….  

 
/ Г-н Иво Димитров прекъсва г-н Цонев/ 
 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
Само да Ви помогна. Недейте сега в момента да съчинявате. 

Кажете ми този контрол извършен ли е и има ли съставени 
протоколи за непочистени улици, за хлъзгави тротоари, за 
непочистени спирки, за непочистени площади? За обществени 
територии има ли съставени и защо плащаме тези 180 000 лв.? 

 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Тези 180 000 лв. касаят дейностите свързани с отпуснатите 

бройки в 21 населени места. Миналата година взехме такова 
решение по план – сметка № 6.  

/ Започва свободен разговор между г-н Иво Димитров и г-н 
Любомир Цонев/.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Г-н Димитров, изчакайте да отговори, ако не сте доволен ще 

можете да зададете допълнителен въпрос.  
 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Касаят разходите, които правим за почистване на стари 

замърсявания. Почистване на коритата на дерета. Тук правихме 
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тази година един такъв разход от 15 000 лв.. Почиствахме дерето 
….. 

 
/ Отново г-н Иво Димитров прекъсва г-н Цонев. Председателят 

на Общинския съвет г-н Добрин Добрев прави забележка /. 
 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Замислих се. Ще използвам правото да искам 5 минути 

почивка за да направя справка.  
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Г-н Добрин Добрев се обръща към общински съветник Иво 

Димитров: Вие може да поискате почивка. 
 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
Моля, за 10 минути почивка. 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Обявявам 10 минути почивка. 
 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА. 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Колеги, ще ви помоля да заемете местата си. Имаме кворум и 

можем да започнем.  
Г-н Цонев, заповядайте. 
 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Наистина се извинявам. Понеже много въпроси се задават за 

съжаление продължава тенденцията да се задават въпроси, 
изглежда е по - интересно да се задават по време на заседание на 
Общинския съвет, а не по – време на заседания на постоянните 
комисии когато се гледат много по – същество нещата и когато 
разполагаме с повече информация затова за момента поисках 
почивка за да си опресня информацията по този зададен въпрос на 
общински съветник Иво Димитров.  

Отговарям: 180 х. лв. - това е Фонд работна заплата с всички 
начисления и осигуровки на тези 21 броя човечета, които 
назначихме във всички населени места. Между другото цифрата се 
равнява на същата, която беше и миналата година, която беше 
приета от Общинския съвет и касае същите бройки плюс бройките 
които се осигуряват и управляват по Програми за временна заетост, 
плюс няколко бройки по селата, които са в подкрепа на изпълнение 
на дейностите по чистотата. Всичко това е Фонд и начисления по 
отношение на изпълняването на тези дейности. А контрола, който те 
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упражняват всички тези човечета в момента упражняват ефективен 
контрол в по – голяма степен, с много малки изключения за 
преустановяване и изхвърляне на отпадъци по закритите селски 
депа за отпадъци или сметищни площадки. Упражняват този 
контрол, засега се спазва и трябва да кажа, че ние сме една от 
водещите общини, която е и първа и закри всички сметищни 
площадки по селата и в момента упражнява много ефективен 
контрол да не допуска излишно замърсяване, а боклука целия да се 
носи на Регионалното депо. Това упражняват тези хора и затова е 
този разход. И още веднъж казвам, той е същия по размер както 
бяхте го одобрили в план – сметките за 2010 година. Няма никакво 
завишение.  

По отношение на следващия въпрос, това беше – Какви са 
териториите на площади, улици, паркове и други територии като 
съотношение между града и селата – Не мога да Ви отговоря в 
момента. Трябва да се направи необходимата справка. Не мога да 
Ви отговоря в момента защото това са цифри. Каквото и да кажа 
няма да бъде коректно. Затова споменах, че беше добре такива 
въпроси, които касаят конкретни цифри и когато трябва да се взема 
допълнителна информация да се задават по време на заседания на 
постоянните комисии, а не да ме изненадвате.  

Следващия въпрос: Защо съдове? 
Ами аз затова казах, погледнете план – сметка 5 и 6 и си 

припомнете това което казах в началото, че план – сметка № 1 е 
сборна по редове от план – сметки 2, 3, 4, 5 и 6. В План – сметка №5 
ще видите, че има разходи за осигуряване на кошчета за отпадъци 
и т.н.  – 10 000 лв. Това са които ги слагаме по парковите територии, 
а в План – сметка №6 на първия ред ще видите Разходи за 
изграждане на уширения на пътните платна за поставяне на съдове 
за смет, с цел да не пречим на движението на пътните превозни 
средства – 45 000 лв. Като съберете двете сумички г-н Димитров ще 
получите сумичката за която ми зададохте въпрос, която е в План – 
сметка № 1 – 55 000 лв. Това са сумичките. Нищо друго. Т.е., ние не 
купуваме съдове за смет, а кошчета. В случая уширения правим.  

По първия въпрос: За пръв път нежилищните имоти на 
граждани и на фирми извън регулация ще се облагат с „такса смет”.  

Всяка година са се облагали. Значи, нежилищните имоти, 
които са извън регулация, ако прочетете т.9 и 10 от проекта за 
решение, едната касае жилищните имоти, другата касае 
нежилищните имоти. Същите облагания имаше и в предходните 
години, с това което вие сте приемали. Това касае таксите 
единствено и само за проучване, проектиране, изграждане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 
или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци, в това число, значи ние запазваме тези сумички, в това 
число и поемане на допълнителни отговорности, които много добре 
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са описани в План – сметка №5.Това е третия широкия ред, 
виждате, че той съответства на това, което споменах преди малко и 
там тези допълнителни отговорности, първо с ПМС №207 – виждате 
второто тиренце е 105 000 лв. и третото тиренце по Наредба №14 – 
135 100 лв. Значи в тома число са и тези допълнителни 
отговорности. Затова събираме този задължителен елемент на 
жилищните и нежилищни имоти само за една от четирите дейности, 
а именно тези разходи, да не ги зачитам пак и от жилищни и 
нежилищни имоти извън регулация. Защото в крайна сметка 
боклука, който се изхвърля там трябва да отива някъде и той трябва 
да отива на депото. Отивайки на това депо те трябва да имат 
ангажименти по отношение на неговата наличност и всички 
изисквания по Закон за неговата експлоатация и след 
експлоатационни грижи, както и за ново изграждане на такива които 
са необходими. Мисля, че с това изчерпах отговорите г-н Димитров. 
Ако съм пропуснал нещо моля да ми напомните за да се поправя.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Да, г-н Димитров. 
 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
От последното, което казахте все пак тези имоти има ли, на 

тяхната територия има ли организирано сметосъбиране и 
сметоизвозване?  

 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Няма. 
 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
Е, тогава каква такса им искаме като няма?  
 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
За депо.  
 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
На депото като няма организирано сметосъбиране и извозване 

до депото какво им искаме за депото на тези хора? 
 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Така е по Закон затова, че трябва да има депо, че това депо 

…… 
 
/ Г-н Иво Димитров, прекъсва г-н Цонев/  
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Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
Но само ползвателите на депото трябва да плащат такса, 

защото това не е данък. Това е такса. За услуга се плаща. Те не 
получават никаква услуга. 

 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Това не е вярно.  
 
В разговора взема участие г-н Денчо Бояджиев. 
 
Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
Г-н Димитров, той ако живее там извън зоната и ако комулира 

това, че няма организирано, той трябва да си хвърля своите 
отпадъци за своя сметка пак на депото. И попадайки на депото 
автоматически го хваща режима на всички останали. Това, че не му 
се организира извозването не означава че му отпада ангажимента 
да си хвърля комулирането на тези боклуци на края на вилната зона 
или на някое друго нерегламентирано място. Той пак трябва да си 
ги носи там. 

 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
Аз искам да Ви попитам за 2010 година, колко са получили 

такса за изхвърляне от тези хора, от собствениците на тези имоти 
на депото? Има ли някой, който да е хвърлял на депото? Поне един. 
Кажете го един собственик от вила та да знаем за какво става дума, 
че си изхвърля отпадъците на депото. Пали колата, отива до с. 
Ясеновец да си изхвърли боклука.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Г-н Димитров, моля Ви. 
 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
Нека да си продължа с въпросите на които не съм получил 

отговор. 
 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Аз може ли обаче да дам отговор на този въпрос за да е ясен.  
 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
Не, не може. Нямате смислен отговор.  
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Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Имам. Тези, които не изхвърлят на депото, изхвърлят на 

нерегламентирани места и ние даваме пари за да ги чистим.  
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Друг въпрос имате ли г-н Димитров или уточняващ? 
 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
Разбира се. Значи, в приложение №6 има разходи за 

изграждане на уширения на пътните платна за поставяне на съдове 
за смет. Тук никъде няма съдове за смет, което обаче 
трансформирано в приложение №1 тези 45 000 лв. като разходи за 
осигуряване на съдове за съхраняване на битови отпадъци– 
контейнери кофи и други. Значи някакви строително - монтажни 
работи на някоя много близка на сърце фирма за 45 000 лв. трябва 
да бъдат калкулирани като разходи за осигуряване на кофи за смет. 
Така ли г-н Цонев?  

 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Не. 
 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
Е, защо тогава не го написахте, че има за някой строително – 

монтажни работи, ами тука ни заливате със седемнадесет, 
осемнадесет листа без да кажете каква е същността. Можехте да 
кажете: На този толкова трябва да дадем, на този толкова, нямаме 
изчисления, но аз ще кажа като започнем дебатите.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Други въпроси колеги? Заповядайте г-н 

Анастасов. 
 
Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
Г-н Цонев, както се изразихте тези 21 броя човечета от 

съответните населени места ли са за да могат да контролират? 
 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Да, от съответните населени места са. Съжалявам, че тук 

няма кметове за да го потвърдят, но ако искате можете да се 
обадите във всяко едно  населено место и да проверите.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Други въпроси? Няма. Преминаваме колеги към предложения 
и мнения по така предложения ни материал за решение по тази 
докладна записка. Имате думата. Заповядайте г-н Милев. 

 
Г-н Миле Милев – ПП „БСП” 
Г-н Цонев, аз ще се върна към моя въпрос т.7: Ще се 

декларират ли отново имотите? Значи, Вие веднъж казахте за 2010 
година – да, след това казахте – абе добре и за предните години. 
Какво да правим?  

По отношение на преоценката на активите – Вие казахте преди 
30 години. Предприятията платиха много пари през 1996 и 1997 
година за да им преоценят активите. Не преди 30 години.  

По отношение на инвестициите – аз твърдя, че може да се 
отдели новата инвестиция защото тя няма как да се впише в 
регистъра без да има данъчна оценка. Нито може да мине през 
нотариус, нито може да се впише, нито пък в кадастъра могат да 
издадат план. Може би софтуера е настроен по този начин да Ви 
облекчи с тези проценти, скала или пък може би това ще Ви и 
затрудни, а може би и контролът е труден, но добре е да се помисли 
в това отношение за бъдещи периоди.  

По отношение на освобождаването на неползваните имоти – с 
това, което сте заложили Вие нарушавате неравнопоставеността за 
втори път между физическите и юридическите лица. За физическите 
– да, за юридическите – не. Аз разбирам, че това е просто една 
хватка, направена в последния момент, изпуснат е срока 31 
ноември вече, оттук нататък коригирали сте т.7 тези три, четири 
думички и предприятията по този начин се ощетяват. Ето защо аз 
правя едно формално предложение: 

В т.7 на Вашата докладна записка да отпаднат думите „ в 
ликвидация или обявени в несъстоятелност”. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви г-н Милев. Заповядайте г-н Цонев. 
 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Извинявам се г-н Председател но още веднъж искам да 

припомня това което казах в моето изложение по отношение на т.7 и 
текста от действащия от Наредба № 14, Чл.18а. Значи този текст е 
действащ и тези, които са го чели – предприятията, би следвало да 
го ползват и да са подали декларацията. Това е действащ текст от 
2007 година. По този начин са подавали 2008 година, 2009 и 2010 
година и би следвало предприятията да го знаят. Пише за имоти, не 
за цяло предприятие.  

 
/ Г-н Милев репликира г-н Цонев но не говори на микрофон/. 
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Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Така, че т.7 която предлагам е за части.  
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Г-н Христов, заповядайте. 
 
Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 

По своето същество тази докладна записка третира два проблема. 
Единия е да направим така, че да осигурим нужните средства 
свързани с разходите по третиране на битовите отпадъци и по 
почистването на обществени площи, а другия е да направим така, 
щото тези приходи да могат да се разходват по най – добрия начин. 
И тъй като сме в криза, която може би скоро ще отшуми за нас 
сякаш по – важно изглежда да направим така, че тези разходи да 
могат да се използват най – рационално. Преглеждайки план – 
сметките, които третират тези разходи ние забелязваме няколко 
неща: Например в приложение №2 – план – сметката на разходите 
за дейностите по събиране и извозване на битовите отпадъци се 
казва, че разходите за почистване на улични платна, площадите и 
тротоарите в това число и спирките за обществения транспорт, има 
две пера машинно и ръчно метене, общата им стойност е близо 
400 000 лв.. В забележката по – надолу в т.2 пише: Дейностите за 
почистване на улични платна, площадите и тротоарите /в това 
число и спирките за обществен транспорт/, включва:  в гр. Разград 
извършване на машинно и ръчно метене на улични платна, 
тротоарите и площадите /Момина чешма, Независимост и 
Възраждане/. Т.е. 400 000 лв. за три площада. Някакси тези разходи 
според мен са малко множко. Освен това в приложение №5, в план 
– сметката / забележете / на разходите за експлоатация на 
Регионално депо за неопасни отпадъци – Разград  и поддържане на 
чистотата на площадите в гр. Разград е записано, че разходите за 
почистване на улични платна, площадите, алеите, парковите и 
другите територии от населените места, т.е. за всички населени 
места, предназначени за обществено ползване и ставаме свидетели 
на една доставка на специализирана техника и товарен автомобил. 
И тъй като г-н Цонев е от „ стара коза яре” веднага тъй като този 
въпрос доста го коментирахме, веднага предложи тази доставка на 
специализирана техника да се впише под един знаменател – 92 000 
лв. Но тези пари, те се дават на Общинското предприятие, не за да / 
от долу сте го написали г-н Цонев, не ми цъкайте  от долу сте го 
написали на кого се дават/ но тъй като този специализиран 
инвентар и специализиран товарен автомобил -  самосвал, който 
беше определен на стойност 90 000 лв. не кореспондира с план – 
сметката на разходите за експлоатация на Регионално депо и на 
почистване на   площади, алеите, парковите и другите територии, 



 101

предназначени за обществено ползване в гр. Разград аз затова 
правя следното предложение:  

В разходите за почистване на улични платна, площади, алеи, 
паркове, и др. територии на населените места, предназначени за 
обществено ползване да отпадне предвидения разход от 92 000 лв. 
за закупуване на автомобил. Същите разходи от 92 000 лв.  да се 
предвидят за почистване на площи със специфично обществено 
предназначение – гробищни паркове. 

Вие много добре казахте и се позовавате на Закона за 
местните данъци и такси, които регламентират за какво точно се 
използват събраните средства от такса битови отпадъци и наистина 
това е за едно от перата – почистване на улични платна, площади, 
алеи, паркове и др. територии от населени места, предназначени за 
обществено ползване. Гробищните паркове, съгласно Закона за 
устройство на територията са също обществени места, но със 
специфично и ограничено ползване. Тъй като тези паркове не се 
поддържат така както трябва да се поддържат аз затова правя това 
предложение и моля да го приемете.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
Други колеги желаещи да вземат отношение? Заповядайте г-н 

Цонев. 
 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Извинявам се само да поясня това, което г-н Христов каза. 

Значи, не се предоставят на Паркстрой, да прочета изречението: „за 
дейността изпълнявана от ОП „Паркстрой” г-н Христов, и ги закупува 
Общината и тя е собственик, но тази дейност трябва да бъде 
изпълнявана със съответната техника и затова е нашето 
предложение.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
Други колеги желаещи да вземат отношение? Заповядайте г-н 

Георгиев.  
 
Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
Аз внимателно слушам г-н Цоневи отговорите, които той дава 

ще си позволя да изразя мнение, което и друг път съм казвал. Готов 
съм да подкрепя всякакви предложения, които спомагат 
разпределението на тежестта за таксите за битови отпадъци да 
бъде по справедливо. Аз определено считам, казвал съм го пак 
казвам ще го повторя  и друг път, че начина по който се събира, сега 
способа по който се събира такса битови отпадъци не е справедлив. 
Според мен ние наказваме гражданите и фирмите да плащат 
данъци втори път върху имотите, с които разполагат. Те веднъж 
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плащат данък сгради, втори път плащат такса битови отпадъци на 
основата на данъчната оценка на тези сгради. Т.е. плащат още 
веднъж данък. По справедливия способ и е крайно време, нали 
вместо да се бием в гърдите, колко Община Разград е 
напредничава и иновативна, наистина да седне екип от 
специалисти, който да помисли върху другите възможности, които 
предоставя Закона и по - специално аз мисля, че елемента на 
справедливост е във възможността такса битови отпадъци да се 
събира на ползвател, защото не сградите правят отпадъците, а 
ползвателите, броя на тези ползватели. Едно жилище, в което никой 
не живее, извинявайте но то не създава никакви битови отпадъци. 
Тука г-н Цонев изрази желание, а ние сега по тези така 
еквилибристики, които правим  мисля, че г-н Милев е прав, че 
бизнеса вместо да го стимулираме, ние го наказваме, г-н Цонев 
беше готов да даде справка за това, макар че той твърди, че е 
обратното, но нека понеже каза, че има готовност да каже колко ще 
плаща за следващата година „Дружба” АД и колко е плащала 
миналата година. Мисля, че и г-н Стоянов зададе такъв въпрос, 
беше избегнат конкретен отговор, аз задавам конкретен, на 
конкретна фирма. Сигурно има и много други такива. Ние можем да 
спорим много по различните промили, по различните числа, по 
различните хватки, които се предлагат тука, пак казвам принципен е 
въпроса за много по – голяма справедливост наистина да помислим 
и аз предлагам общинска администрация разполага с достатъчно 
капацитет наистина да седне  и да разработи в края на краищата 
един от вариантите, които предлага Закона или няколко варианта и 
по – специално варианта за ползвател. Много години повтарям едно 
и също, в много от годините съм се въздържал да подкрепя този 
начин на събиране на такса за битови отпадъци, много се замислям 
дали и тази година да го подкрепя защото е все едно и също. 
Оправданието, че е така във всички общини едва ли е най – 
доброто оправдание макар, че щом всички правят така значи и ние 
ще правим е добро оправдание.  

Та, г-н Цонев, готов ли сте да ми кажете за „Дружба” АД? 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
Да, заповядайте г-н Монев. 
 
Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 
Г-н Председател, колеги общински съветници, 
Във връзка с поставения въпрос от колегата Пейчо Георгиев 

искам да ви споделя моето мнение, че тази информация, безспорно 
общинския съветник има право да я изисква, обаче сесията на 
Общинския съвет е публична, тук говорим за информация, която 
касае определено физическо или юридическо лице и тя е 



 103

конфидициална така, че смятам такъв отговор в настоящия момент 
при публична сесия за недопустим.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
Колеги, други желаещи да вземат отношение? Заповядайте г-н 

Димитров. 
 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
/Водят се свободни разговори.  Председателят на ОбС г-н 

Добрин Добрев моли общинските съветници за ред в залата./ 

За кое да е прав. Да брулят като зрели круши предприятията 
защото могат ….Така. По същество. Преди малко беше казано, че 
има неравнопоставеност между физическите лица и фирмите при 
плащане на таксата за събиране на  битови отпадъци. Аз смятам, че 
тук в определянето на размера с тази докладна записка и това 
решение отново не се спазва Закона, който е определил следните 
принципи: Единият от принципите в Чл.8, ал.1, т. 3 е „постигане на 
по – голяма справедливост при определяне и заплащане на 
местните такси”. 

Ха сега да разберем каква е справедливостта физическите 
лица в Разград и физическите лица в останалите населени места да 
плащат различен промил като такса битови отпадъци. Защо 
жителите на селата плащат с 0.3 промила по – висока такса? И 
всичко това, което преди малко казах, в 17 страници е написано 
може да се изведе тука в 4 прости таблички, от които обаче лъсва 
неприятната истина. Попитах – Колко са депата? – не получих 
отговор, но всички знаят, че е 1 депо, за което се проектира, се 
строи и т.н. Регионалното депо. Да, но в Разград за проучване, 
проектиране и изграждане на въпросното депо се плаща 0.3 
промила, това е т.2.3 на докладната записка. Но, в с. Гецово, в с. 
Стражец, Пороище, Балкански се плаща 0.4 за проектиране и 
строеж на същото това депо. Не говорим, защото в предишни 
години аз като по – лековерен така приемах тезата, че транспорта 
от селата до депото съставлява по – високата цена, която жителите 
на селата са наказани да плащат. И сигурно е справедливо след 
като услугата струва по – скъпо. Обаче се оказва, че за едно и също 
нещо, което не е свързано с транспорт или с някакви специфични 
разходи за доставка те плащат по – скъпо. Попитах: Какъв е 
процента на уличните платна, площадите, алеите, парковите 
територии които се почиства? – защото отново има разлика в това, 
което плащат жителите на селата и жителите на града. Отделно – 
събирането на битовите отпадъци, транспортирането, само за това 
съм съгласен, че от 0.8 промила  в селата може би трябва да 
плащат 1 промил, с 0.2 повече защото трябва да се покрива 
наистина стойността на услугата. Но това според мен трябва да 
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бъде коригирано и аз съм направил конкретни предложения за да се 
изравни тежестта на такса битови отпадъци за жителите на град 
Разград и за жителите на селата в Община Разград, отделно за 
нежилищните имоти на граждани и на предприятия независимо 
дали се намират в рамките на гр. Разград или на селата, за всички 
за всички населени места. По принцип тук гражданите би трябвало 
да плащат значително по – нисък промил, ако смятаме както е 
досега на промил върху данъчната оценка защото техните 
нежилищни имоти или просто казано ясаците на село не генерират 
някакви отпадъци, които да бъдат извозвани, да бъдат третирани, 
за тях да има някаква   услуга предоставена от Общината. Докато 
едно предприятие, една фирма на него генерира някакъв отпадък и 
затова тя трябва да плаща малко по - скъпо. Направил съм тук 
промени, които намаляват таксата за почистване на уличните 
платна, площадите, алеите, парковите територии, които трябва да 
плащат фирмите със същия промил какъвто трябва да плащат 
гражданите на Общината – 0.8, защото досега те плащат 2.6. Каква 
е логиката физическите лица и фирмите да плащат различно за 
това, което се ползва предимно от физическите лица. Фирмите не 
ползват парковете, алеите, градините. И в заключение искам да 
кажа, че отново се намериха така скритите аса на фирма А.С.А. 
България в Община Разград, които за поредна година цакат еднакво 
високо и фирмите и гражданите с едни наистина необосновано 
високи стойности на таксата за битови отпадъци. Тя не е на базата 
на реално извършени услуги, дори не е на базата на някакви 
реални, истински цифри на които да може да бъде направено едно 
достоверно предположение какво ще струва тази услуга през 
годината, а както ни каза г-н Цонев „ неистински цифри, 
ориентировъчни”. Там бяхме започнали да говорим и той повдигна 
този въпрос, в листите в които бяха направени калкулации за това 
какво ще бъде платено от фирмите с новите оценки на активите и 
това, което г-н Милев не можа да получи като отговор аз сега ще му 
го дам. Сумарно през тази година са били заложени на базата на 
досегашните данъчни оценки 1 691 765 лв. г-н Милев. Новите 
калкулации показват 2 228 317 лв. Увеличението е 536 552 лв., или 
преизчислено защото тука искахте да чуете и в проценти някой 
подхвърли – 31, 71 % увеличение на базата върху която ще бъде 
изчислявана тези промили – такса смет.  

Правя формално предложение: 
На основание Чл. 59 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет – Разград и взаимодействието му с 
общинската администрация правя следните предложения за 
изменение и допълнение на конкретни текстове в проекта за 
решение:  

1. В т.2 от решението текста „ 2.0 промила” се заменя с „ 1.9 
промила”. 
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2. В т.2.1 от решението текста „ 0.1 промила” се заменя с „ 0 
промила”. 

3. В т.3 от решението текста „ 2.3 промила” се заменя с „ 1.9 
промила”. 

4. В т.3.1. от решението текста „ 0.1 промила” се заменя с „ 0 
промила”. 

5. В т.3.3. от решението текста „ 0.4 промила” се заменя с „ 0.3 
промила”. 

6. В т.3.4. от решението текста „ 0.8 промила” се заменя с „ 0.6 
промила”. 

7. В т.4. от решението текста „ 6.5 промила” се заменя с „ 3.2. 
промила”. 

8. В т.4.1. от решението текста „ 0.6 промила” се заменя с „ 0  
промила”. 

9. В т.4.2. от решението текста „ 1.9 промила” се заменя с „ 1.0 
промила”. 

10. В т.4.4. от решението текста „ 2.6 промила” се заменя с „ 
0.8 промила”. 

11. В т.5. от решението текста „ 6.5  промила” се заменя с „ 4.1. 
промила”. 

12. В т.5.1. от решението текста „ 0.6 промила” се заменя с „ 0 
промила”. 

13. В т.5.4. от решението текста „ 2.6 промила” се заменя с „ 
0.8 промила”. 

14. В Приложение 1 – „Разходи за осигуряване на съдове за 
съхраняване на битови отпадъци– контейнери, кофи и други” 55 000 
лв. стават 10 000 лв. 

15. В Приложение № 1 общата стойност от 3 097 727 лв. става 
3 042 727 лв. 

16. В т.1.1. от решението текста „ в размер на 3 097 727 лв. 
става в размер на 3 042 727 лв.” 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
Заповядайте г-н Цонев. 
 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Уважаеми господин Председател, 
Уважаеми господин Димитров, 
Уважаеми съветници, 
Това е чиста демагогия затова не казвам цифри, защото аз на 

г-н Димитров обясних защо са такива цифрите. Той тук не обясни 
пред  вас и пред аудиторията, а само ги спомена. В първата цифра, 
говоря за последното което каза между 1 600 000 лв. до 2 200 000 
лв., в първата цифра това е облога след реално намаление на 
инвестиции и т.н. Това е реалния облог. Във втората цифра 
инвестициите които намаляваме за 2006, 2007, 2008, 2009 и 2010 
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година допълнително не са извадени и аз това му го казах и те са 
над 500 000 лв., но той не го спомена. Той споменава само 
окончателните цифри, което е чиста демагогия г-н Димитров. Аз Ви 
го обясних, това е чиста демагогия. А по отношение на Вашето 
предложение за селата ние сме го коментирали и нека да бъдем 
обективни. В селата данъчните оценки са крайно ниски. Разходите 
за обслужване на 1 контейнер са валидни и няма значение къде се 
намира контейнера. Те са едни и същи. В селата не е по – малко 
разхода за обслужване. И в момента разходите, които правим за 
обслужване на чистотата в населените места много често 
надвишава онова което събираме като такса смет от селата. Много 
често и то много надвишава, което по простата логика не искам да 
казвам какво значи, от къде и как се дотират. Ако вие намалите 
промилите това означава, че недостига там по отношение на 
обезпечение на дейността ще стане още по – голям. Така, че си 
помислете по едни такива предложения. Значи там данъчните 
оценки са ниски, затова промила е по – висок. Реалната сума, която 
се събира с този промил е много по – ниска от тази която се събира 
по облога за имотите в Разград. Много по – ниска е заради много 
ниската данъчна оценка. И повече няма да взема отношение, но 
нека да не бъдем демагози. Нека когато си говорим,  ясно и 
откровено Ви дадох тези цифри но Ви споменах, че трябва да 
бъдем коректни, Вие не го спазихте.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
Реплика, заповядайте. 
 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
Съвсем кратка реплика. Поглеждам договора, който е сключен 

между Община Разград и А.С.А. България и за 1 контейнер в гр. 
Разград периодичността с която трябва да бъде обслужван е 
ежедневно. В селата Гецово, Стражец, Пороище и т.н. е 1 път 
седмично, което означава, че 7 пъти е по – малко периодичността 
на обслужване на 1 контейнер и автоматично нещата които ги 
говорихте за демагогия отпадат от самосебе си г-н Цонев. Не ми се 
лепят, да знаете, няма как. Когато говорите демагогия може да бъде 
ако Вие боравите с някакви измислени неща които нямат нищо 
общо, връзка с действителността и да бъдат проверими. Но всеки 
един човек може да направи при съпоставими разходи своя извод, 
какво плаща и какво не плаща. Преди няколко години аз бях казал: 
Няма значение какво говорим тук в тази зала, след няколко дни 
идва Новата година, идва времето за плащане на данъци, за 
плащане на такса смет. Всеки един ще получи, всяко едно 
предприятие ще получи какво трябва да плати. И като отвори завод 
Дружба и види, че вместо 7 – 8 000 ще плаща 34 000, ще реши дали 
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Иво Димитров или инж. Любомир Цонев е демагог. Когато един 
гражданин на с. Черковна си вземе фиша с платените данъци и ги 
погледне на базата на миналата година ще види какво плаща 
повече и кой е демагог  дали инж. Иво Димитров или инж. Любомир 
Цонев. 

 
Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
Само да кажа, много се извинявам обаче наистина това което 

го говори г-н Димитров не е истина. Хората по селата ще плащат 
това, което са плащали миналата година. Така, че недейте да ги 
плашите. Това е абсолютно неистина.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Колеги, друг желаещ да вземе отношение по предложения 

текст за решение в докладната записка? Няма. Аз съм си подготвил 
едно предложение, което го направих и го дебатирахме в комисията 
по ТСУ и моята идея е т. 6 и т.7  да бъдат равнопоставени 
предприятията и ако бъде прието предложението на г-н Милев ще 
предложа на гласуване и моето, ако не бъде прието ще го оттегля, 
то е със следния текст: „на предприятия и организации използвани 
за производствени дейности” в т.6 е записано за производствени 
дейности, моето предложение е и в т.7 да бъде записано „ за 
производствени дейности”. Ако няма други предложения започваме 
по реда на постъпването:  

Подлагам на гласуване първото постъпило предложение от г-н 
Милев: 

В т.7 на докладна записка Одобряване на такса за битови 
отпадъци да отпаднат думите „ в ликвидация или обявени в 
несъстоятелност”. 

Моля, гласувайте. 
 
С 13 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 15. 

Предложението не се приема.  
 
Следващото постъпило предложение под ред това е 

предложението на колегата Божинел Христов и то касае: В 
разходите за почистване на улични платна, площади, алеи, паркове, 
и др. територии на населените места, предназначени за обществено 
ползване да отпадне предвидения разход от 92 000 лв. за 
закупуване на автомобил. Същите разходи от 92 000 лв.  да се 
предвидят за почистване на площи със специфично обществено 
предназначение – гробищни паркове. 

Моля, гласувайте. 
 
С 6 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 20. 

Предложението не се приема.  
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Следващото постъпило предложение е от колегата Иво 

Димитров от 16 точки: 
1. В т.2 от решението текста „ 2.0 промила” се заменя с „ 1.9 

промила”. 
2. В т.2.1 от решението текста „ 0.1 промила” се заменя с „ 0 

промила”. 
3. В т.3 от решението текста „ 2.3 промила” се заменя с „ 1.9 

промила”. 
4. В т.3.1. от решението текста „ 0.1 промила” се заменя с „ 0 

промила”. 
5. В т.3.3. от решението текста „ 0.4 промила” се заменя с „ 0.3 

промила”. 
6. В т.3.4. от решението текста „ 0.8 промила” се заменя с „ 0.6 

промила”. 
7. В т.4. от решението текста „ 6.5 промила” се заменя с „ 3.2. 

промила”. 
8. В т.4.1. от решението текста „ 0.6 промила” се заменя с „ 0  

промила”. 
9. В т.4.2. от решението текста „ 1.9 промила” се заменя с „ 1.0 

промила”. 
10. В т.4.4. от решението текста „ 2.6 промила” се заменя с „ 

0.8 промила”. 
11. В т.5. от решението текста „ 6.5  промила” се заменя с „ 4.1. 

промила”. 
12. В т.5.1. от решението текста „ 0.6 промила” се заменя с „ 0 

промила”. 
13. В т.5.4. от решението текста „ 2.6 промила” се заменя с „ 

0.8 промила”. 
14. В Приложение 1 – „Разходи за осигуряване на съдове за 

съхраняване на битови отпадъци– контейнери, кофи и други” сумата 
от 55 000 лв. се променя на  10 000 лв. 

15. В Приложение № 1 общата стойност от 3 097 727 лв. става 
3 042 727 лв. 

16. В т.1.1. от решението текста „ в размер на 3 097 727 лв. 
става в размер на 3 042 727 лв.” 

Моля, гласувайте. 
 
С 5 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 19. 

Предложението не се приема.  
 
Колеги, аз оттеглям своето предложение тъй като не се получи 

промяна в текста по т.7 от предложения текст за приемане като 
решение по тази докладна записка.  

 



 109

Предвид ненастъпили промени в текста предложен от 
вносителя подлагам на гласуване текста, който е пред вас. Моля, 
гласувайте. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2010 г. – поименно гласуване 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържа

л се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
2. Божинел Василев Христов  +  
3. Валентин Колев Вълчев отсъства   
4. Валентина Маркова 

Френкева 
Не 
участва 

  

5. Георги Димитров Георгиев   + 
6. Георги Маринов Атанасов +   
7. Джемиле Мехмедова 

Махмудова 
+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   
1
0. 

Иво Борисов Димитров  +  

1
1. 

Иво Бориславов Илиев +   

1
2. 

Иво Иванов Хаджииванов   + 

1
3. 

Калоян Руменов Монев +   

1
4. 

Миле Димитров Милев Не 
участва 

  

1
5. 

Михаил Милев Гигов +   

1
6. 

Музаффер Мустан Хамид +   

1
7. 

Наско Стоилов Анастасов   + 

1
8. 

Неждет Мехмедов Хасанов +   

1
9. 

Пейчо Добрев Георгиев   + 

2
0. 

Пламен Иванов Братованов   + 
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2
1. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

2
2. 

Радиана Ангелова 
Димитрова 

  + 

2
3. 

Радостин Георгиев Киров +   

2
4. 

Румен Адриянов Славев +   

2
5. 

Селиме Касимова 
Карагьозова 

 +  

2
6. 

Симеон Асенов Захариев +   

2
7. 

Станка Владова Ангелова +   

2
8. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

2
9. 

Стоянка Иванова Курдова +   

3
0. 

Стоян Костадинов Стоянов   + 

3
1. 

Тодор Симеонов Крушевски   + 

3
2. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

3
3. 

Янка Трифонова Георгиева +   

 
 
 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 
           № 851 

  
Изготвени са план - сметки за финансовите разходи за 

Дейност „Чистота” за 2011 г., включващи изпълнение на дейностите 
по управление на битовите отпадъци и поддържане чистотата на 
териториите за обществено ползване. 
 План - сметките са разработени съгласно изискванията на 
чл.66, ал.1  от ЗМДТ и отразяват необходимите разходи за: 
 1. Осигуряване на съдове за съхраняване на битови отпадъци- 
контейнери, кофи и други. 
 2. Събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до 
депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им. 
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 3. Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 
отпадъци или други инсталации или съоръжения за обезвреждане 
на битови отпадъци. 
 4. Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени 
за обществено ползване. 

Извършена е оценка на депозираните разчети и предложения 
от  съответните специалисти в общинската администрация, в 
резултат която са направени и предложенията по план – сметки 
Приложение № 1, № 2, № 3,  № 4, № 5 и № 6. 

В план-сметките са включени  и разходи за осигуряване на 
допълнително вменените отговорности със Закона за управление на 
отпадъците /ЗУО/ свързани с: поддържане чистотата и третиране на 
отпадъците в общинската пътна мрежа включваща пътя, земното 
платно, пътните съоръжения, обслужващите зони и крайпътните 
комплекси /чл.16 „в” от ЗУО/;  внасяне на месечни отчисления по 
банковата сметка за чужди средства на РИОСВ – Русе за закриване 
и следексплоатационни грижи на регионалното депо /чл.71а от ЗУО/, 
като размера на тези отчисления са в левове за тон депониран 
отпадък и са определени по реда на Наредба № 14 от 15.11.2010 г. 
за реда и начина за изчисляване на размера на отчисленията и 
разходване на събраните средства за дейностите по закриване и 
следексплоатационни грижи на площадките на депата за отпадъци 
/ДВ,бр.93 от 26.11.2010г./;  внасяне на отчисления по банковата 
сметка за чужди средства на РИОСВ – Русе за изграждане на нови 
съоръжения за третиране на битови отпадъци /чл.71е от ЗУО/, като 
размера на тези отчисления са в левове за тон депониран отпадък и 
са определени с ПМС № 207 от 16.09.2010 г. на Министерския съвет. 

В резултат на измененията на Закона за местните данъци и 
такси  бе извършена  данъчна преоценка на всички предприятия. 
Това дава основание за въвеждане на единен промил  
пропорционално върху основа, която е по-високата от данъчната 
оценка или  отчетната стойност на активите по който да се  
определи  дължимата такса за битови отпадъци. 
 Предвид изложеното на основание чл.22, ал.1, във връзка  с 
чл.21, ал.1, т.7 и  т.23 от ЗМСМА, чл.66, ал.1 от ЗМДТ, чл. 71ж от 
Закона за управление на отпадъците и чл.16 от Наредба № 14 за 
определяне и администриране на местните такси и цени на услуги 
на територията на Община Разград,  Общински съвет Разград, след 
поименно гласуване, с 18 гласа „ЗА”, „против” – 3, „въздържали се” – 
8,  
 

Р Е Ш И: 
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 1.  Одобрява план - сметки на разходите по третиране на 
битовите отпадъци и поддържане чистотата на територията на 
населените места в Община Разград за 2011г., както следва: 
 1.1. На обобщените разходи за дейностите по третиране на 
битовите отпадъци и поддържане на чистотата на територията на 
населените места в Община Разград за 2011г. /Приложение № 1/ в 
размер на 3 097 727 лв. 
 1.2. На разходите за дейностите по събиране и извозване на 
битовите отпадъци и поддържане на чистотата на териториите на 
гр.Разград и селата  Гецово, Стражец и Пороище за 2011г.,  по 
действащ договор /приложение № 2/ в размер на 1 167 520 лв. 
 1.3. На разходите за дейностите по събиране и извозване на 
битовите отпадъци и поддържане на чистотата на териториите на 
населените места Балкански, Благоево, Дряновец,  Дянково,  
Киченица, Липник, Мортагоново, Недоклан, Осенец, Побит камък, 
Просторно, Радинград, Раковски, Топчии, Ушинци, Черковна и 
Ясеновец  за 2011г., по действащ договор /приложение № 3/  в 
размер на  373 568 лв. 
 1.4. На разходите за дейностите по събиране и извозване на 
битовите отпадъци и поддържане на чистотата на територията на 
село Островче за 2011 г. , по действащ договор /приложение № 4/  в 
размер на 13 339 лв. 
 1.5. На разходите за изграждане и експлоатация на  
Регионално депо за ТБО – Разград и извършване на дейностите по 
третиране на битовите отпадъци и поддържане на чистотата на 
площадите,  алеите, парковите и други територии предназначени за 
обществено ползване в гр. Разград за 2011 г. /приложение № 5/  в 
размер на  1 143 300 лв. 
 1.6. На разходите за управление и осъществяване на дейности 
по третиране на битовите отпадъци и поддържане на  чистотата  по 
програми за осигуряване на заетост и общоградски инициативи за 
почистване на населените места на територията на  Община 
Разград за 2011г.  /приложение № 6/ в размер на 400 000 лв.       
   2.Определя годишна “такса за битови отпадъци” 
пропорционално на данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във 
връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от ЗМДТ за 2011 г. в гр.Разград за 
жилищни имоти на граждани и жилищни имоти на предприятия в 
размер на 2,0 промила върху данъчната оценка, която включва: 
  2.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на битовите 
отпадъци” – 0,1 промила върху данъчната оценка. 
  2.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения 
за обезвреждането им” – 0,8 промила върху данъчната оценка. 
  2.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 
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или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 0,3 промила върху данъчната оценка. 
  2.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 
предназначени за обществено ползване” – 0,8 промила върху 
данъчната оценка.  
     3.Определя годишна “такса за битови отпадъци” 
пропорционално на данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във 
връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от ЗМДТ за 2011 г. в населени места на 
територията на община Разград  /селата Гецово, Стражец, Пороище 
Балкански, Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, Липник, 
Мортагоново, Недоклан, Осенец, Островче, Побит камък, Просторно, 
Радинград, Раковски, Топчии Ушинци, Черковна и Ясеновец/ за 
жилищни имоти на граждани и жилищни имоти на предприятия в 
размер на 2,3 промила върху данъчната оценка, която включва: 
      3.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 
битовите отпадъци” – 0,1 промила върху данъчната оценка. 
      3.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения 
за обезвреждането им” – 1,0 промила върху данъчната оценка. 
       3.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 
или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 0,4 промила върху данъчната оценка. 
       3.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 
предназначени за обществено ползване” – 0,8 промила върху 
данъчната оценка. 
        4.Определя годишна “такса за битови отпадъци” по реда на 
чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от ЗМДТ за 2011 г., за 
всички населени места на територията на община Разград 
/гр.Разград и селата Гецово, Стражец, Пороище Балкански, 
Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, Липник, Мортагоново, 
Недоклан, Осенец, Островче, Побит камък, Просторно, Радинград, 
Раковски, Топчии Ушинци, Черковна и Ясеновец/, за нежилищни 
имоти на граждани - 6,5 промила  пропорционално върху  основа, 
която е данъчната оценка  на имота включваща: 
       4.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 
битовите отпадъци” – 0,6  промила. 
       4.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения 
за обезвреждането им” – 1,9  промила. 
       4.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 
или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 1,4 промила. 
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       4.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 
предназначени за обществено ползване” – 2,6 промила.      
         5.Определя годишна “такса за битови отпадъци” по реда на 
чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от ЗМДТ за 2011 г., за 
всички населени места на територията на община Разград 
/гр.Разград и селата Гецово, Стражец, Пороище Балкански, 
Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, Липник, Мортагоново, 
Недоклан, Осенец, Островче, Побит камък, Просторно, Радинград, 
Раковски, Топчии Ушинци, Черковна и Ясеновец/, за нежилищни 
имоти на предприятия и организации  -  6,5 промила  пропорционално 
върху  основа, която е по-високата от данъчната оценка или 
отчетната стойност на активите /чл.21 от ЗМДТ/, включваща: 
       5.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 
битовите отпадъци” – 0,6  промила. 
       5.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения 
за обезвреждането им” – 1,9  промила. 
       5.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 
или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 1,4 промила. 

 5.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 
предназначени за обществено ползване” – 2,6 промила.         

6.Определя годишна “такса за битови отпадъци” по реда на 
чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от ЗМДТ за 2011 г., за 
всички населени места на територията на община Разград 
/гр.Разград и селата Гецово, Стражец, Пороище Балкански, 
Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, Липник, Мортагоново, 
Недоклан, Осенец, Островче, Побит камък, Просторно, Радинград, 
Раковски, Топчии Ушинци, Черковна и Ясеновец/, за нежилищни 
имоти на предприятия и организации използвани за производствени 
дейности /без имоти използвани за търговски дейности/   
реализирали инвестиции отчетени през 2006г.; 2007 г. , 2008 г. , 2009 
г. , 2010 г.  съобразно процента на тези инвестиции към  общата 
отчетна стойност на активите , както следва: 

6.1. При реализирани инвестиции до 10% от отчетната стойност 
на активите – 6,00 промила   пропорционално върху  основа, която е 
по-високата от данъчната оценка или отчетната стойност на активите 
/чл.21 от ЗМДТ/, включваща: 
 6.1.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 
битовите отпадъци” – 0,5  промила. 
 6.1.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения 
за обезвреждането им” – 1,8  промила. 
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 6.1.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 
или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 1,2 промила. 
  6.1.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 
предназначени за обществено ползване” – 2,5 промила.         
   6.2. При реализирани инвестиции от 11% до 20% от отчетната 
стойност на активите – 5,5 промила   пропорционално върху  основа, 
която е по-високата от данъчната оценка или отчетната стойност на 
активите /чл.21 от ЗМДТ/, включваща: 
 6.2.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 
битовите отпадъци” – 0,3  промила. 
 6.2.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения 
за обезвреждането им” – 1,6  промила. 
 6.2.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 
или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 1,2 промила. 

 6.2.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 
предназначени за обществено ползване” – 2,4 промила.      

 6.3. При реализирани инвестиции от 21% до 30% от отчетната 
стойност на активите – 5,0 промила   пропорционално върху  основа, 
която е по-високата от данъчната оценка или отчетната стойност на 
активите /чл.21 от ЗМДТ/, включваща: 
  6.3.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 
битовите отпадъци” – 0,3  промила. 
  6.3.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения 
за обезвреждането им” – 1,5  промила. 
 6.3.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 
или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 1,0 промила. 
 6.3.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 
предназначени за обществено ползване” – 2,2 промила. 

   6.4. При реализирани инвестиции от 31% до 50% от отчетната 
стойност на активите – 4,5 промила   пропорционално върху  основа, 
която е по-високата от данъчната оценка или отчетната стойност на 
активите /чл.21 от ЗМДТ/, включваща: 
    6.4.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 
битовите отпадъци” – 0,2  промила. 
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    6.4.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения 
за обезвреждането им” – 1,4  промила. 
    6.4.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 
или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 0,8 промила. 

   6.4.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 
предназначени за обществено ползване” – 2,1 промила. 

   6.5. При реализирани инвестиции над 50% от отчетната 
стойност на активите – 4,0 промила   пропорционално върху  основа, 
която е по-високата от данъчната оценка или отчетната стойност на 
активите /чл.21 от ЗМДТ/, включваща: 
    6.5.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 
битовите отпадъци” – 0,1 промила. 
    6.5.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения 
за обезвреждането им” – 1,3  промила. 
     6.5.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 
или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 0,7 промила. 

    6.5.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 
предназначени за обществено ползване” – 1,9 промила. 

7. Определя годишна “такса за битови отпадъци” по реда на 
чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от ЗМДТ за 2011 г., за 
всички населени места на територията на община Разград 
/гр.Разград и селата Гецово, Стражец, Пороище Балкански, 
Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, Липник, Мортагоново, 
Недоклан, Осенец, Островче, Побит камък, Просторно, Радинград, 
Раковски, Топчии Ушинци, Черковна и Ясеновец/, за нежилищни 
имоти на предприятия и организации в ликвидация  или  обявени в 
несъстоятелност в  които има неизползваеми  активи /обекти или 
обособени части от имотите/, както следва: 

7.1. За предприятия с до 10% неизползваемост на активите -  
6,0 промила   пропорционално върху  основа, която е по-високата от 
данъчната оценка или отчетната стойност на  активите /чл.21 от 
ЗМДТ/, включваща: 

 7.1.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 
битовите отпадъци” – 0,5  промила. 
  7.1.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения 
за обезвреждането им” – 1,8  промила. 
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 7.1.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 
или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 1,2 промила. 

  7.1.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 
предназначени за обществено ползване” – 2,5 промила.         

7.2. За предприятия от 11% до 20% неизползваемост на 
активите -  5,5 промила   пропорционално върху  основа, която е по-
високата от данъчната оценка или отчетната стойност на активите 
/чл.21 от ЗМДТ/, включваща: 
   7.2.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 
битовите отпадъци” – 0,3  промила. 
 7.2.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения 
за обезвреждането им” – 1,6  промила. 
  7.2.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 
или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 1,2 промила. 

  7.2.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 
предназначени за обществено ползване” – 2,4 промила. 

7.3. За предприятия  от 21% до 30% неизползваемост на 
активите -  5,0 промила   пропорционално върху  основа, която е по-
високата от данъчната оценка или отчетната стойност на активите 
/чл.21 от ЗМДТ/, включваща: 

7.3.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 
битовите отпадъци” – 0,3  промила. 

 7.3.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения 
за обезвреждането им” – 1,5  промила. 
     7.3.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 
или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 1,0 промила. 

    7.3.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 
предназначени за обществено ползване” – 2,2 промила. 

7.4. За предприятия от 31% до 50% неизползваемост на 
активите -  4,5 промила   пропорционално върху  основа, която е по-
високата от данъчната оценка или отчетната стойност на активите 
/чл.21 от ЗМДТ/, включваща: 

7.4.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 
битовите отпадъци” – 0,2 промила. 
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  7.4.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения 
за обезвреждането им” – 1,4  промила. 
  7.4.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 
или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 0,8 промила. 

7.4.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 
предназначени за обществено ползване” – 2,1 промила. 

7.5. За предприятия с над 50% неизползваемост на активите -  
4,0 промила   пропорционално върху  основа, която е по-високата от 
данъчната оценка или отчетната стойност на активите /чл.21 от 
ЗМДТ/, включваща: 

 7.5.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на 
битовите отпадъци” – 0,1 промила. 
  7.5.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения 
за обезвреждането им” – 1,3 промила. 
  7.5.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 
или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци” – 0,7 промила. 

  7.5.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, 
предназначени за обществено ползване” – 1,9 промила. 

   8.Предприятията попадащи в обхвата на т.6 и т.7 подават 
декларации в срок до 31.03.2011 г. 

   9.Определя годишна “такса за битови отпадъци” 
пропорционално на данъчната оценка по реда на чл.63, ал.1 и чл.66, 
ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 от ЗМДТ за 2011 г. за жилищни имоти на 
граждани и жилищни имоти на предприятия, които се намират извън 
границите на Общия градоустройствен план на Разград и 
регулационните планове на селата Гецово, Стражец, Пороище 
Балкански, Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, Липник, 
Мортагоново, Недоклан, Осенец, Островче, Побит камък, Просторно, 
Радинград, Раковски, Топчии Ушинци, Черковна и Ясеновец в 
размер на  0,5 промила върху  данъчната оценка. Тази такса включва 
разходите за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други 
инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци”. 

  10.Определя годишна “такса за битови отпадъци” 
пропорционално на данъчната оценка по реда на чл.63, ал.1 и чл.66, 
ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 от ЗМДТ за 2011 г., за нежилищни имоти 
на граждани, предприятия и организации, които се намират извън 
границите на Общия градоустройствен план на Разград и 
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регулационните планове на селата Гецово, Стражец, Пороище, 
Балкански, Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, Липник, 
Мортагоново, Недоклан, Осенец, Островче, Побит камък, Просторно, 
Радинград, Раковски, Топчии Ушинци, Черковна и Ясеновец, 2,0 
промила пропорционално  върху  основа определена като по-висока 
от данъчната оценка или отчетната стойност на активите. Тази такса 
включва разходите за “Проучване, проектиране, изграждане, 
експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци 
или други инсталации или съоръжения за обезвреждане на битовите 
отпадъци”.  
  11. Задължава общинската администрация да организира и 
контролира дейностите по сметосъбирането и сметоизвозването на 
битовите отпадъци, обезвреждането им на депо и поддържане 
чистотата на населените места при условия, гарантиращи качествено 
обслужване на гражданите, предприятията и организациите.  
             Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен 
срок от приемането му. 
 Настоящото решение подлежи на оспорване по реда на АПК 
пред Административния съд – Разград. 

 
Приложение №1 

 
ПЛАН – СМЕТКА 

 
на обобщените разходите за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на териториите на населените 
места в Община Разград за 2011 година по Приложения №№ 2, 3, 4, 

5 и 6 
 
 

Дейност 
Стойност с 
включен 
ДДС 

Разходи за осигуряване на съдове за съхраняване на 
битови отпадъци– контейнери кофи и други. 

55 000 лв. 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации 
и съоръжения за обезвреждането им. 

1 240 441 
лв. 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, 
поддържане, експлоатация, закриване и мониторинг на 
депата за битови отпадъци или други инсталации или 
съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

803 300 
лв. 

Разходи за почистване на улични платна, площадите, 998 986 
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алеите, парковите и другите територии от населените 
места, предназначени за обществено ползване. 

лв. 

ВСИЧКО: 
 

3 097 
727лв. 

 
Приложение №2 

 
ПЛАН – СМЕТКА 

 
на разходите за дейностите по събиране и извозване на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на териториите на гр. Разград 
и селата Гецово, Стражец и Пороище за 2011 година по действащ 

договор сключен с А.С.А. България ЕООД. 
 

Дейност 
Стойност с 
включен 
ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации 
и съоръжения за обезвреждането им. 

 
721 050 

лв. 
 

Разходи за почистване на улични платна, площадите и 
тротоарите /в това число и спирките за обществен 
транспорт/: 
- машинно метене; 

- ръчно метене; 

- миене; 

- почистване на р.Бели Лом; 

- зимно поддържане. 

446 470 
лв.  

 
150 360 

лв. 
212 580 

лв. 
34 890 лв. 
4 440 лв. 

44 200 лв. 

ВСИЧКО: 
 

1 167 520 
лв. 

 
Забележка: Средствата по настоящата план-сметка са предвидени 
за финансиране през 2011 г. на дейностите  по сключения с А.С.А. 
България ЕООД  договор за изпълнение на обществена поръчка от 
20.08.2001г. за събиране и извозване на битовите отпадъци и 
поддържане на чистотата на територията на гр.Разград и селата 
Гецово, Стражец и Пороище и са в размер на одобрените годишни 
средства за 2009г. и 2010г., тъй като и през настоящата година не се 
предвижда промяна на цената на услугата. 
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1. Дейностите за събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депото в гр.Разград за обезвреждане се 
осъществява, по следната организация. По договор е предвидено 
събирането на битовите отпадъци да се извърши с 700 броя 
контейнери тип Бобър от 1,1м3 и с честота на извозване ежедневно 
за гр.Разград и веднъж седмично за селата Гецово Стражец и 
Пороище. Поради възникнала необходимост и постъпили искания от 
граждани и фирми в рамките на одобрените средства дружеството 
достави и продължава да разполага допълнителни контейнери. 
Поради големите количества на сформираните отпадъци в селата 
Гецово и Стражец  също в рамките на одобрените годишни 
средства за дейността, дружеството  увеличи честотата на 
обслужване на съдовете в тези населени места. Към днешна дата 
дейността се извършва със 972 броя контейнери тип Бобър от 1,1м3 
и 320 броя пластмасови кофи от 0,240м3 , от които в гр.Разград - 
727 броя контейнери тип Бобър от 1,1 м3 с ежедневна честота на 
обслужване, в с.Гецово 161 броя контейнери тип Бобър от 1,1 м3, 
които се обслужват през ден, в с.Стражец 72 броя контейнери тип 
Бобър от 1,1 м3, които също се обслужват през ден и в с.Пороище 
броя контейнери тип 12 броя Бобър от 1,1 м3 и 320 броя 
пластмасови кофи от 0,240м3 , които се обслужват веднъж 
седмично. За цялата тази дейност през 2011 г. са предвидени 
средства в размер на 721050 лв. с включен ДДС. 
2. Дейностите за почистване на улични платна, площадите и 
тротоарите /в това число и спирките за обществен транспорт/, 
включва:  в гр.Разград извършване на машинно и ръчно метене на 
улични платна, тротоарите и площадите /Момина чешма, 
Независимост и Възраждане/, основно миене през пролетта и 
ежедневно оросяване през горещите летни дни, почистване 
коритото на река Бели Лом по протежението на цялото бетоново 
корито и зимно поддържане на улични платна, тротоарите и 
площадите /Момина чешма, Независимост и Възраждане/.  В селата 
Гецово, Стражец и Пороище по тази дейност е предвидено да се 
подържат уличните платна през зимния период. За цялата тази 
дейност през 2011г. са предвидени средства в размер на 446470 лв. 
с включен ДДС. 

Приложение №3 
 

ПЛАН – СМЕТКА 
 
на разходите за дейностите по събиране и извозване на битовите 

отпадъци и поддържане на чистотата на териториите на неселените 
места Балкански, Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, Липник, 

Мортагоново, Недоклан, Осенец, Побит камък, Просторно, 
Радинград, Раковски, Топчии Ушинци,Черковна и Ясеновец за 2011 
година по действащ договор сключен с А.С.А. България ЕООД. 
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Дейност 
Стойност с 
включен 
ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации 
и съоръжения за обезвреждането им. 

353 760 
лв. 

Разходи за почистване на улични платна през зимния 
период 

19 808 лв. 

ВСИЧКО: 
373 568 

лв. 

 
Забележка: Средствата по настоящата план-сметка са предвидени 
за финансиране през 2011г. на дейностите  по сключения с А.С.А. 
България ЕООД  договор за изпълнение на обществена поръчка от 
№56 от 10.03.2005г. за събиране и извозване на битовите отпадъци  
и почистване на улични платна през зимния период на територията 
на селата Балкански, Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, 
Липник, Мортагоново, Недоклан, Осенец, Побит камък, Просторно, 
Радинград, Раковски, Топчии Ушинци,Черковна и Ясеновец. и са в 
размер на одобрените годишни средства за 2009г. и 2010г., тъй като 
и през настоящата година не се предвижда промяна на цената на 
услугата. 
 
1. Дейностите за събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депото в гр.Разград за обезвреждане се 
осъществява, по следната организация. По договор е предвидено 
събирането на битовите отпадъци да се извърши с 700 броя 
контейнери тип Бобър от 1,1м3 и с честота на извозване три пъти 
месечно. През годините в резултат на допълнително възникнала 
необходимост в рамките на одобрените средства дружеството 
достави  допълнителни контейнери. Към днешна дата дейността се 
извършва със 732 броя контейнери тип Бобър от 1,1м3 . 
Периодично в населените места се изпращат самосвали и челен 
товарач за почистване на допълнително натрупаните отпадъци. За 
цялата тази дейност през 2011 г. са предвидени средства в размер 
на 353760 лв. с включен ДДС. 
2.Дейностите за почистване на улични платна през зимния период 
се извършват на териториите населените места Балкански, 
Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, Липник, Мортагоново, 
Недоклан, Осенец, Побит камък, Просторно, Радинград, Раковски, 
Топчии Ушинци,Черковна и Ясеновец. За цялата тази дейност през 
2011г. са предвидени средства в размер на 19808 лв. с включен 
ДДС. 
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Приложение №4 
 

ПЛАН – СМЕТКА 
 

на разходите за дейностите по събиране и извозване на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на село 

Островче  за 2011 година по действащ договор сключен с А.С.А. 
България ЕООД. 

 
 

Дейност 
Стойност 
с включен 

ДДС 
Разходи за събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депата или други инсталации и 
съоръжения за обезвреждането им. 

12 631 лв. 

Разходи за почистване на улични платна през зимния 
период 

708 лв. 

ВСИЧКО: 13 339 лв. 

 
Забележка: Средствата по настоящата план-сметка са предвидени 
за финансиране през 2011 г. на дейностите  по сключения с А.С.А. 
България ЕООД  договор за изпълнение на обществена поръчка от 
№27 от 02.02.2006г. за събиране и извозване на битовите отпадъци  
и почистване на улични платна през зимния период на територията 
на село Островче и са в размер на одобрените годишни средства за 
2009г. и 2010г., тъй като и през настоящата година не се предвижда 
промяна на цената на услугата. 
 
1. Дейностите за събиране на битовите отпадъци и 
транспортирането им до депото в гр.Разград за обезвреждане се 
осъществява, по следната организация. По договор е предвидено 
събирането на битовите отпадъци да се извърши с 25 броя 
контейнери тип Бобър от 1,1м3 и с честота на извозване три пъти 
месечно.  Към днешна дата дейността се извършва със 26 броя 
контейнери тип Бобър от 1,1м3 .  За цялата тази дейност през 2011 г. 
са предвидени средства в размер на 12 631 лв. с включен ДДС. 
 
2.Дейностите за почистване на улични платна през зимния период 
се извършват на територията на село Островче. За цялата тази 
дейност през 2011г. са предвидени средства в размер на 708 лв. с 
включен ДДС. 

Приложение №5 
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ПЛАН – СМЕТКА 

 
на разходите за експлоатация на Регионално депо за неопасни 

отпадъци – Разград  за извършване на дейностите по третиране на 
битовите отпадъци и поддържане на чистотата на площадите, 

алеите, парковите и други територии предназначени за обществено 
ползване в гр.Разград и обезвреждане на битови отпадъци в 

Регионално депо за неопасни отпадъци – Разград за 2011 година. 

Дейност 
Стойност с 
включен 
ДДС 

Разходи за осигуряване на кошчета за отпадъци за 
нуждите на площадите, алеите, парковите и други 
територии предназначени за обществено ползване в 
гр.Разград. 

10 000 лв. 

Разходи за събиране на битовите отпадъци от 
територията на алеите, парковите и други територии 
предназначени за обществено ползване в гр.Разград 
и транспортирането им до депото в гр.Разград за 
обезвреждането им. 

100 000 лв. 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, 
поддържане, експлоатация, закриване и мониторинг 
на депата за битови отпадъци или други инсталации 
или съоръжения за обезвреждане на битови 
отпадъци. 

       - Депониране на битови отпадъци в Регионално 

депо за неопасни отпадъци – Разград. 

       - Отчисления по сметка на МОСВ във връзка с 
ПМС №207 от 16.09.2010г. на МС  

      - Отчисления по сметка на МОСВ във връзка с 
Наредба № 14 от 15.11.2010 г. за реда и начина 

за изчисляване на размера на отчисленията и 

разходване на събраните средства за 

дейностите по закриване и 

следексплоатационни грижи на площадките на 

депата за отпадъци /ДВ,бр.93 от 26.11.2010г./ 
       - Доставка на елементи за дозграждане на  

ревизионна шахна на дренажната система на 

Регионално депо за ТБО – Разград. 

763 300 лв. 
 
 

403 200 лв. 
   105 000 

лв. 
135 100 лв. 

 

 

 

120 000 лв. 

Разходи за почистване на улични платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените 
места, предназначени за обществено ползване. 

- Доставка на специализирана техника /Прикачен 

инвентар към Бобкат- палетна вилица, 

малогабаритна техника  и Товарен автомобил-

270 000 лв. 
 

92 000 лв. 
 

178 000 лв. 
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самосвал./. 

       - Поддържане чистотата  на алеите, парковите 

и другите територии за обществено ползване. 

ВСИЧКО: 
 

1 143 300лв. 
Забележка: Разпределението на дейностите е: 
1. Осигуряване на кошчета за отпадъци за нуждите на площадите, 
алеите, парковите и други територии предназначени за обществено 
ползване в гр.Разград - за дейността изпълнявана от ОП Паркстрой 
гр.Разград. За цялата тази дейност  са предвидени средства в 
размер на 10 000 лв. с ДДС. Предвидените средства са в размер на 
приетите за 2010г. 
2. Събиране на битовите отпадъци от територията на алеите, 
парковите и други територии предназначени за обществено 
ползване в гр.Разград и транспортирането им до депото в 
гр.Разград за обезвреждането им - за дейността изпълнявана от ОП 
Паркстрой гр.Разград. За цялата тази дейност  са предвидени 
средства в размер на 100 000 лв. с ДДС. Предвидените средства са 
в размер на приетите за 2010г. 
3. Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други 
инсталации или съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци, 
разпределени по поддейности, както следва: 
3.1.Депониране на битови отпадъци в Регионално депо за ТБО – 
Разград - плащане на извършени разходи на оператора на 
Регионалното депо за ТБО - Разград за депониране на отпадъци и 
поддържане на депо, като са предвидени за депониране 35000 тона 
при единична цена за депониране в размер на 11.52 лв.. за  1 тон 
отпадък. 
3.2. С ПМС №207 от 16.09.2010г. на МС е въведен и определен 
размерът на отчисленията за финансиране на дейностите по 
изграждане на нови съоръжения за третиране на битовите отпадъци. 
Във връзка с това през 2011г. Община Разград следва да превежда 
ежемесечно отчисления в размер на 3 лв. за всеки тон депониран 
отпадък по банкова сметка за чужди средства на РИОСВ – Русе. 
При предвидени за депониране 35000 тона отпадъци размера на 
отчисленията се равняват на 105 000лв. 
3.3. Всеки собственик на депо в сътветствие с изискванията на чл. 
71а. от Закона за управление на отпадъците длъжен да прави 
месечни отчисления за закриване и следексплоатационни грижи на 
площадките на депата за отпадъци по банкова сметка за чужди 
средства на РИОСВ – Русе. Размера на тези отчисления са в 
левове за тон депониран отпадък и се определя от собственика на 
депото по реда на Наредба № 14 от 15.11.2010 г. за реда и начина 
за изчисляване на размера на отчисленията и разходване на 
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събраните средства за дейностите по закриване и 
следексплоатационни грижи на площадките на депата за отпадъци 
/ДВ,бр.93 от 26.11.2010г./. След изчисляване по формулата 
посочена в приложението наредбата, за депата за отпадъци 
съответстващи на Регионалното депо за неопасни отпадъци 
гр.Разград, размерът на отчисленията не може да бъде по-малък от 
3,86 лева за тон депониран отпадък. При предвидени за депониране 
35000 тона отпадъци размера на отчисленията се равняват на 
135 100 лв. 
3.4.За доизграждане на ревизионна шахта на дренажната система 
на Регионално депо за ТБО – Разград през 2011 г. следва да се 
доставят нови два броя телескопични елемента.За цялата тази 
дейност  по т.3 са предвидени средства в размер на 763 300 лв. с 
ДДС. 
4. Почистване на  алеите, парковите и други територии 
предназначени за обществено ползване в гр.Разград и доставка на 
специализирана техника - за дейността изпълнявана от ОП 
Паркстрой гр.Разград. За цялата тази дейност  са предвидени 
средства в размер на 270 000 лв. с ДДС. 

 
Към Приложение № 5 

 
Обхват на дейността на ОП „Паркстрой” в гр.Разград 

 
1.   Представително поддържане -   83 дка 

- Градската градина до часовника и пред ТДУ. 
- Зелени площи и клоцове около Общински културен център, 
ХГ "Илия Петров" и НЗОК. 
-Зелени площи и клоцове на пл. "Момина чешма", от двете 
страни на стълбите от х-л Разград до пл."Момина чешма", 
пред и около Средношколско общежитие. 
- Зелени площи от двете страни на бул. "България" от  
джамията до ул. "Странджа". 
- Градината пред х-л "Централ" и градината западно от 
"БИЛЛА". 
- Зелени   площи   по   ул.   "Дунав"   от   ул.   "Паркова"   до   
ул."Странджа". 
- Градината пред Държавен архив. 
- Зелени площи и клоцове на пл. "Възраждане". 
-Зелени площи и клоцове по бул. "Бели Лом" от РБ "Б.Пенев" 
до х-л Централ". 
- Зелени площи по бул. "Бели Лом" от Пазара до ул."Цар 
Асен", клоца до Окръжен съд и площите до Паспортна 
служба. 
- Градина и зелени площи на пл. "Независимост". 
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- Зелени площи и клоцове от двете страни на ул. "В.Левски" от 
ул. "Дунав" до ул."Княз Борис". 
- Зелени площи и клоцове по ул. "Паркова” от пл. 
„Възраждане" до входа на Северен градски парк". 
- Зелени площи пред Дом на техниката и ДМШ "Илия Бърнев". 
- Зелени площи около спортна зала "Лудогорец". 

2. Интензивно поддържане – над 400 дка 
-Зелени площи по ул. "Свети Климент" от кв. "Абритус" до 
Храм "Св.Николай". 
-Площи и междублокови пространства от Автогарата до 
пл."Независимост". 
- Зелени площи от двете страни и в средата на бул. "Априлско 
въстание" от Авгогарата до Селскостопанския техникум. 
- Зелени площи по ул. "Княз Борис" от Исперихски път до ул. 
"В. Левски". 
- Зелени площи, междублокови пространства между бул. 
"Априлско   въстание",   ул.   "Перистър",   ул.   "Добруджа",   ул. 
"Мраморно море" и ул. "В.Левски". 
- Зелени площи около Младежки дом и междублокови  
пространства в ЖК "В.Левски". 
- Северен градски парк - терена между главния вход,  
Пантеона, Спортен к-с "Д.Стефанов" и МБАЛ. 
- Зелени площи по ул. "П.Берон". 
- Северен градски парк /южна част/. 

3. Екстензивно поддържане - над 600 дка 
- Северен градски парк /северна част/ над Пантеона и МБАЛ. 
- Храсти от двете страни на входната магистрала от Главния 
път за Варна до Автогарата. 
- Квартал  "Абритус"  -  междублокови   пространства,  улици  
и прилежащи терени до Източен градски парк. 
- Път за ЖП Гара от Опасен завой до надлеза на 
околовръстния път. 
- Терени в Промишлена зона. 
- Скат над Автогара Разград и околовръстния път до ЖК 
„Орел". 
- Озеленени терени в ЖК „Орел". 
- Озеленени терени от двете страни на р. Бели Лом, във 
вътрешността на кварталите, незастроени общински терени и 
др.. 

4. Лятно и есенно зацветяване на 2 300 м2 в зелените площи. 
5. Изграждане и поддържане на висяща цветна украса и 
архитектурни 
елементи с цветна украса. 
6. Зона за отдих "Пчелина" - окосяване веднъж месечно през 
периода април - август. 
7. Поддържане и ремонт на детските площадки, градски и паркови 
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пейки и 
обзавеждане. 
8. Осигуряване на украса за общоградски празници, фестивали и 
панаири. 
9. Други възникнали инцидентно задачи, възложени от Община 
Разград по 
предмета на дейност на предприятието. 
10. Поддържане на зелените площи покрай велоалея  гр.Разград – 
м.Пчелина с дължина на участъка 6км. 
 

Приложение №6 
 

ПЛАН – СМЕТКА 
 

на разходите за изграждане на уширения на пътните платна за 
поставяне на съдове за смет, обслужване на контейнери за 

събиране на едрогабаритни отпадъци, общоградски инициативи за 
почистване на населените места, поддържане на торищата и 

почистване на стари замърсявания в населените места, управление 
и осъществяване на дейности за поддържане на чистотата по 

програми за осигуряване на заетост, почистване коритата на реки и 
дерета и поддържане чистотата на общинската пътна мрежа и 

местността „Пчелина” в гр.Разград за 2011 година. 
 

Дейност 
Стойност с 
включен 
ДДС 

Разходи за изграждане на уширения на пътните платна 
за поставяне на съдове за смет. 

45 000 лв. 

Разходи за събиране на битовите и отпадъци и 
транспортирането им до депата при общоградски 
инициативи за почистване на населените места и при 
почистване на територии, които са извън районите с 
организирана дейност по събиране и извозване на 
битовите отпадъци, както събиране и транспортиране 
на едрогабаритни отпадъци от контейнери с обем 7м3. 
   - Събиране и транспортиране на отпадъци при 

общоградски инициативи. 

   - Събиране и транспортиране на едрогабаритни 

отпадъци от контейнери с обем 7м3. /ГСМ, ФРЗ на 

водача на спецеализирания автомобил, рез.части и 

поддръжка на автомобила./ 

53 000 лв. 
 
 
 
 
 

18 000 лв. 
35 000 лв. 

Разходи за разриване на отпадъци в торищата 
населените места и почистване на стари замърсявания 

40 000 лв. 
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в 21 броя села.  
 

 

Разходи за управление, контрол и осъществяване на 
дейности по поддържане на чистотата в 21 броя села, 
финансиране на дейности по поддържане на чистотата 
в населените места изпълнявани по програми за 
осигуряване на заетост, почистване коритата на реки и 
дерета и поддържане чистотата на общинската пътна 
мрежа и местността „Пчелина” гр.Разград. 
   - Управление, контрол и осъществяване на 

дейности по поддържане чистотата на уличните 

платна, площадите, алеите, парковите и другите 

територии в 21 броя села. 

   - Поддържане на чистотата в населените места 

изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. 

    - Поддържане чистатата на общинската пътна 

мрежа  /Поддържане чистотата по край пътните 

банкети, съгласно изискванията на чл.16”в” от 

Закона за управление на отпадъците - 18000 лв. и 

доставка на прикачен инвентар-пръскачка  за колесен 

трактор – 3000лв/.  
    - Почистване коритата на реки и дерета. 

    - Поддържане чистотата на местността 

„Пчелина”в гр.Разград. 

262 000 
лв. 

 
 
 
 

 

180 000 лв. 
 

 

15 000 лв. 
 

21 000 лв. 
 

 

 

28 000 лв. 
18 000 лв. 

ВСИЧКО: 
 

400 000 
лв. 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Заповядайте г-н Димитров. 
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 
ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
 Ако съвсем малко внимание ми отделите, вместо да мучите 
тук, можете да чуете защо съм бил „против”. Най – малкото защото 
в т.2.1., в т.3.1., 4.1., 5.1., бяха натоварени гражданите и фирмите на 
Разград да плащат за осигуряване на съдове за съхранение на 
битови отпадъци, а много добре знаем от вече публичните договори 
на Община Разград с фирмата спечелила договора за изпълнение 
на обществена поръчка А.С.А. България ЕООД, че в единия договор 
пише, че тази фирма за собствена сметка ще осигурява, а в другите 
два договора пише, че със собствени съдове ще осигурява 
извозването, ние натоварихме гражданите и фирмите да плащат за 
нещо, което те би трябвало да получават по силата на тези 
договори безплатно. 

СТАТИЯ 10 
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 Докладна записка от  Любомир Трифонов Цонев –Зам. кмет на 
Община Разград 

Относно: Изменение на решение №610 от протокол 34 от 
29.01.2010 г. на Общински съвет Разград 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Заповядайте господин Цонев. 
 
 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 
 Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми общински съветници, 
За финансиране на извършени допустими разходи по одобрен 

проект „Реконструкция и обновяване на Художествена галерия 
„Професор Илия Петров „и къща –музей „Анани Явашов „в гр. 
Разград е сключен договор за кредит с „ ФЛАГ”ЕАД.   

Проекта е реализиран в определените срокове и на 
15.07.2010г. е внесено  искане за окончателно плащане, придружено 
с окончателен технически и финансов отчет . 
 И досега независимо извършения мониторинг през месец 
септември, плащане по отношение на този проект от Оперативна 
програма „Регионално развитие” не е получено. И тъй като договора 
с „ ФЛАГ” ЕАД, който сключи Общината е до края на 2010 година се 
налага неговото удължаване. Нашето предложение е това да стане 
до месец юни 2011 година. Но в тази връзка тъй като кредита 
сключен с уговорка плащане до края на 2010 година се водеше 
„краткосрочен” да се замени думичката „краткосрочен” в проекта за 
решение с „дългосрочен”. Предложението и проекта за решение 
касае именно промяна на Решение № 610 от 29.01. 2010 г. по 
Протокол № 34 от проведено заседание на Общински съвет Разград, 
като в т. 1 думата „краткосрочен” се замени с думата „дългосрочен”. 
Точка  1.3. да придобие следната нова редакция: „1.3.Вид на дълга - 
дългосрочен дълг, поет с договор за общински заем”. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Колеги, тази докладна записка бе разгледана в ПК по бюджет, 
финанси и икономическа политика. Госпожо Ангелова заповядайте. 
 
 Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 
 Докладната записка беше разгледана, обсъдена и проекта за 
решение беше подкрепен с 10 гласа „ЗА”, без „против” и без 
„въздържали се”.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Колеги, имате думата за въпроси. Няма. Мнения и 

предложения. Няма. Процедура гласуване. Моля, гласувайте. 
Гласуването е поименно. 
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2010 г. – поименно гласуване 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържа

л се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов Не 

участва 
  

2. Божинел Василев Христов +   
3. Валентин Колев Вълчев отсъства   
4. Валентина Маркова 

Френкева 
Не 
участва 

  

5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов Не 

участва 
  

7. Джемиле Мехмедова 
Махмудова 

+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   
1
0. 

Иво Борисов Димитров Не 
участва 

  

1
1. 

Иво Бориславов Илиев +   

1
2. 

Иво Иванов Хаджииванов +   

1
3. 

Калоян Руменов Монев +   

1
4. 

Миле Димитров Милев +   

1
5. 

Михаил Милев Гигов +   

1
6. 

Музаффер Мустан Хамид +   

1
7. 

Наско Стоилов Анастасов +   

1
8. 

Неждет Мехмедов Хасанов +   

1
9. 

Пейчо Добрев Георгиев +   

2
0. 

Пламен Иванов Братованов +   

2 Рабиха Рахми Хаджийонуз +   
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1. 
2
2. 

Радиана Ангелова 
Димитрова 

Не 
участва 

  

2
3. 

Радостин Георгиев Киров Не 
участва 

  

2
4. 

Румен Адриянов Славев +   

2
5. 

Селиме Касимова 
Карагьозова 

Не 
участва 

  

2
6. 

Симеон Асенов Захариев +   

2
7. 

Станка Владова Ангелова +   

2
8. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

2
9. 

Стоянка Иванова Курдова +   

3
0. 

Стоян Костадинов Стоянов +   

3
1. 

Тодор Симеонов Крушевски +   

3
2. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

3
3. 

Янка Трифонова Георгиева +   

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 
           № 852 

 
С решение №610 от протокол 34/29.01.2010 г. Общински съвет 

Разград е приел Община Разград да сключи договор за кредит с 
„ФЛАГ” ЕАД, по силата на който да поеме краткосрочен общински 
дълг за реализация на проект ”Реконструкция и обновяване на 
Художествена галерия „Проф. Илия Петров” и къща –музей „Анание 
Евашов” в гр. Разград в подкрепа на интегрираното и устойчиво 
градско развитие ,финансиран по Оперативна програма 
„Регионално развитие”.Със същото решение  е определен срок за 
погасяване на кредита до 12 месеца ,считано от датата на 
подписване на договора за кредит. В изпълнение на посоченото 
решение Община Разград сключва договор за кредит 
№92/03.06.2010 г.                

Съгласно чл.4,ал1 на договора за кредит с” ФЛАГ” ЕАД, 
Община Разград следва да издължи главницата по кредита в срок 
до 25.12.2010 г. 
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Основен източник за погасяване на кредита, съгласно 
решението на Общинския съвет, са плащанията от Управляващия 
орган на Оперативна програма „Регионално развитие” по сключен 
договор за безвъзмездна финансова помощ. 

В края на месец септември  е извършен мониторинг по проекта 
и до момента управляващият орган не се е произнесъл относно   
верификацията  на разходите по проекта и не е извършено 
окончателно плащане, което налага необходимостта от удължаване 
на срока ,приет с т.1.4.1 от решение №610 на ОбС. 

Съгласно клаузите на Закона за общинския дълг 
издължаването на заема в следваща бюджетна година променя 
вида на общинския дълг в „дългосрочен” което води до 
необходимостта от промяна на наименованието на дълга , без да се 
променят другите условия .                                              

Предвид гореизложеното и на основание чл.21,ал.1т.10 от 
ЗМСМА, чл.17,ал.1.т.3,във връзка с чл.5,ал.2 от Закона за 
Общинския дълг, Общински съвет Разград, след поименно 
гласуване, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  
                                                               

РЕШИ: 
 

1. Изменя решение №610 от протокол 34 от 29.01.2010 г. на 
Общински съвет Разград, както следва: 

1.1. В т.1 думата „краткосрочен” се заменя с думата 
„дългосрочен” 
  1.2. Точка 1.3 придобива следната редакция: 
  „1.3. Вид на дълга - дългосрочен дълг, поет с договор за 
общински заем”. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 
Община Разград  и Областен управител на Област Разград в 7-
дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК 
пред Административен съд Разград. 
 

СТАТИЯ 11 
 

Докладна записка от Ценка Христова Таракчиева – зам.- кмет 
на Община Разград 

Относно: Отдаване под наем на част от имот - публична 
общинска собственост, представляваща физкултурен салон, 
намиращ се в сградата на ул. „Св. Климент”  №1 в гр. Разград 
/бивша Целодневна детска градина №1/, за осъществяване на 
спортно – тренировъчна дейност. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Заповядайте госпожо Таракчиева. 
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 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 
 Благодаря Ви. 

Уважаеми г-н Председател, 
 Госпожи и господа общински съветници, 

В Община Разград е постъпила молба от Сдружение с 
нестопанска цел „Клуб на спортисти и туристи ветерани Златна 
есен” гр. Разград, с искане да им бъде предоставено помещение 
/физкултурен салон/ в имот - публична общинска собственост на ул. 
„Св. Климент”  №1 в гр. Разград /бивша Целодневна детска градина 
№1/. Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от 
Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 
собственост, която е решила да се предложи на Общински съвет 
Разград  да вземе решение за  провеждане на публичен търг за 
отдаване под наем за срок от две години на исканото помещение, за 
осъществяване на спортно – тренировъчна дейност.  

В тази връзка е и проекта за решение, който ви предлагам: Да 
се проведе публичен търг за отдаване под наем за срок от две 
години на част от имот - публична общинска собственост, по АОС 
№258/04.06.1997 г., представляваща помещение /физкултурен 
салон/ с площ 70,80 кв.м., намиращо се в югоизточната част в 
сградата на  ул. „Св. Климент”  №1 в гр. Разград, за осъществяване 
на спортно – тренировъчна дейност.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви госпожо Таракчиева. Колеги, тази докладна 

записка е разгледана в две постоянни комисии. Г-н Захариев, моля 
да ни запознаете с решението на ПК по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол.  

 
Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 
На свое заседание уважаеми колеги, комисията с 9 гласа „ЗА”, 

без „против” и без - „въздържали се”, подкрепи предложението. 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Г-н Хамид , моля да ни запознаете с решението 

на ПК за младежта, спорта и туризма. 
 
Г-н Музаффер Хамид – Председател на ПК 
Докладната записка бе разгледана на заседание на ПК за 

младежта, спорта и туризма и с 6 гласа „ЗА”, без „против” и 
„въздържали се” прие да бъде разгледана на настоящата сесия. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. 
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Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. 
Мнения и предложения? Няма. Процедура по гласуване поименно. 
Моля, гласувайте.  

 
 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
28. 12. 2010 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържа

л се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов Не 

участва 
  

2. Божинел Василев Христов +   
3. Валентин Колев Вълчев отсъства   
4. Валентина Маркова 

Френкева 
Не 
участва 

  

5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов Не 

участва 
  

7. Джемиле Мехмедова 
Махмудова 

+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   
1
0. 

Иво Борисов Димитров +   

1
1. 

Иво Бориславов Илиев +   

1
2. 

Иво Иванов Хаджииванов +   

1
3. 

Калоян Руменов Монев +   

1
4. 

Миле Димитров Милев +   

1
5. 

Михаил Милев Гигов Не 
участва 

  

1
6. 

Музаффер Мустан Хамид +   

1
7. 

Наско Стоилов Анастасов +   

1
8. 

Неждет Мехмедов Хасанов +   

1 Пейчо Добрев Георгиев +   
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9. 
2
0. 

Пламен Иванов Братованов +   

2
1. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

2
2. 

Радиана Ангелова 
Димитрова 

Не 
участва 

  

2
3. 

Радостин Георгиев Киров Не 
участва 

  

2
4. 

Румен Адриянов Славев +   

2
5. 

Селиме Касимова 
Карагьозова 

+   

2
6. 

Симеон Асенов Захариев +   

2
7. 

Станка Владова Ангелова +   

2
8. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

2
9. 

Стоянка Иванова Курдова +   

3
0. 

Стоян Костадинов Стоянов +   

3
1. 

Тодор Симеонов Крушевски +   

3
2. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

3
3. 

Янка Трифонова Георгиева +   

 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 853 
 

Община Разград е собственик на имот - публична общинска 
собственост, по АОС №258/04.06.1997 г., представляващ сграда, 
намираща се на ул. „Св. Климент”  №1 в гр. Разград /бивша 
Целодневна детска градина №1/. На заседание на комисията по 
чл.2 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 
собственост е взето решение да се предложи на Общински съвет 
Разград  да вземе решение за провеждане на публичен търг за 
отдаване под наем за срок от две години на помещение 
/физкултурен салон/ с площ 70,80 кв.м., намиращо се в 
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югоизточната част в сградата на  ул. „Св. Климент”  №1 в гр. 
Разград /бивша Целодневна детска градина №1/, за осъществяване 
на спортно – тренировъчна дейност.  

На основание гореизложеното и  чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 
от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост, чл.15, ал.2 и ал.3 
от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 
собственост, Общинският съвет, след поименно гласуване, с 25 
гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

Р Е Ш И : 
 

1. Да се проведе публичен търг за отдаване под наем за срок 
от две години на част от имот - публична общинска собственост, по 
АОС №258/04.06.1997 г., представляваща помещение /физкултурен 
салон/ с площ 70,80 кв.м., намиращо се в югоизточната част в 
сградата на  ул. „Св. Климент”  №1 в гр. Разград, за осъществяване 
на спортно – тренировъчна дейност.  
 2. Възлага на кмета на Община Разград да организира 
провеждането на публичен търг с явно наддаване при начална 
месечна тръжна цена 5,52 лв. с ДДС, определена съгласно 
Приложение №1 към Наредба №2 на Общински съвет Разград за 
придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 
общинска собственост, да издаде заповед и сключи договор за наем 
със спечелилия търга при условията на т.1.   

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на 
Община Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – 
дневен срок от приемането му. 
 Решението подлежи на оспорване в срока по 
Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд 
Разград. 
 
 

СТАТИЯ 12 
 
 Докладна записка  от инж. Ценка Христова Таракчиева - 
Стефанова   –  
 зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Продажба на имот – частна общинска собственост 
на собствениците на законно построени сгради в него – Янка 
Георгиева Иванова, Фикрет Ахмед Мехмед и Танжу Фикрет Ахмед. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте госпожо  Таракчиева.        
 
 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 
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 Уважаеми г-н Председател, 
 Госпожи и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на поземлен имот 
№61710.504.4933 с площ 399,00 кв.м., по кадастралната карта на гр. 
Разград. В имота се намират жилищна сграда и гараж, построени с 
право на строеж, собственост на Янка Георгиева Иванова, Фикрет 
Ахмед Мехмед и Танжу Фикрет Ахмед, съгласно нотариален акт от 
2010 година. Получена е молба от тях за закупуване на имота, като 
собственици  на законни сгради в имот  - частна общинска 
собственост. 

Молбата е разглеждана от комисията по чл.2 от Наредба 2 на 
ОбС Разград, която се е произнесла с положително становище. 

Изготвена е пазарна оценка за имота, която е в размер на 
9482,00 лв..  Съгласно удостоверение данъчната оценка за 
имота е 5043,40 лв. 
Предвид горното предлагам проект за вашето решение: Да се 

извърши продажба на  имот- частна общинска собственост, 
представляващ поземлен имот с площ 399,00 кв.м., по 
кадастралната карта  на гр. Разград, ул.”Южен булевард”70, актуван 
с АОС от 2010 г., на собствениците на законно построените в него 
сгради -  Янка Георгиева Иванова, Фикрет Ахмед Мехмед и Танжу 
Фикрет Ахмед,  на пазарна цена 9482,00 лв., без ДДС, определена 
от оценител на имоти, при данъчна оценка за имота 5043,40 лв.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, тази докладна записка бе разгледана в 

ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 
следприватизационен контрол. Г-н Захариев, заповядайте. 

 
Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 
Уважаеми колеги, с 9 гласа „ЗА”, без „против” и без - 

„въздържали се”, комисията приема проекта за решение. 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Имате думата за въпроси. Няма. Мнения, 

предложения. Няма. Процедура гласуване поименно. Моля, 
гласувайте. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2010 г. – поименно гласуване 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържа

л се” 
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1. Ахмед Исмаилов Ахмедов Не 
участва 

  

2. Божинел Василев Христов Не 
участва 

  

3. Валентин Колев Вълчев отсъства   
4. Валентина Маркова 

Френкева 
Не 
участва 

  

5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов Не 

участва 
  

7. Джемиле Мехмедова 
Махмудова 

+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   
1
0. 

Иво Борисов Димитров Не 
участва 

  

1
1. 

Иво Бориславов Илиев +   

1
2. 

Иво Иванов Хаджииванов +   

1
3. 

Калоян Руменов Монев +   

1
4. 

Миле Димитров Милев +   

1
5. 

Михаил Милев Гигов Не 
участва 

  

1
6. 

Музаффер Мустан Хамид Не 
участва 

  

1
7. 

Наско Стоилов Анастасов +   

1
8. 

Неждет Мехмедов Хасанов +   

1
9. 

Пейчо Добрев Георгиев +   

2
0. 

Пламен Иванов Братованов +   

2
1. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

2
2. 

Радиана Ангелова 
Димитрова 

Не 
участва 

  

2
3. 

Радостин Георгиев Киров Не 
участва 

  

2
4. 

Румен Адриянов Славев +   

2 Селиме Касимова +   
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5. Карагьозова 
2
6. 

Симеон Асенов Захариев +   

2
7. 

Станка Владова Ангелова +   

2
8. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

2
9. 

Стоянка Иванова Курдова +   

3
0. 

Стоян Костадинов Стоянов +   

3
1. 

Тодор Симеонов Крушевски +   

3
2. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

3
3. 

Янка Трифонова Георгиева +   

 
 
 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 
           № 854 

 
Янка Георгиева Иванова, Фикрет Ахмед Мехмед и Танжу 

Фикрет Ахмед са собственици на законно построени жилищна 
сграда и гараж, съгласно нотариален акт №127, том 4, рег.№7255, 
дело №649 от 01.10.2010г. на нотариус Роска Иванова, рег.№378 по 
регистъра на Нотариалната камара. Сградите се намират в имот - 
частна общинска собственост, представляващ поземлен имот 
№61710.504.4933 с площ 399,00 кв.м., по кадастралната карта  на гр. 
Разград, ул.”Южен булевард” 70, актуван с АОС №857/29.10.2010 г. 
С молба с вх. №94-Я-8.1/08.10.2010г., собствениците са заявили 
желание за закупуване на общинския имот. Молбата е разглеждана 
от комисията по чл.2 от Наредба 2 на ОбС Разград, която се е 
произнесла с положително становище. 

Изготвена е пазарна оценка за имота от оценител на имоти  
Павлинка Йорданова, съгласно сертификат 
рег.№100100301/14.12.2009 г. на Камарата на независимите 
оценители в България, която е в размер на 9482,00 лв. (девет 
хиляди четиристотин осемдесет и два лева). Съгласно 
удостоверение с изх.№2563/29.10.2010 г. данъчната оценка за 
имота е 5043,40 лв. (пет хиляди четиридесет и три лева и 
четиридесет стотинки).  
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  Предвид проявения интерес за закупуване и на основание  
чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.35, ал.3 и чл.41 ал.2 от 
Закона за общинската собственост и чл.28а  от Наредба № 2 на 
Общински съвет Разград за придобиване, управление и 
разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Общински 
съвет Разград, след поименно гласуване, с 22 гласа „ЗА”, „против” – 
няма, „въздържали се” – няма, 
 

Р Е Ш И: 
 

1. Да се извърши продажба на  имот- частна общинска 
собственост, представляващ поземлен имот №61710.504.4933 с 
площ 399,00 кв.м., по кадастралната карта  на гр. Разград, ул.”Южен 
булевард”70, актуван с АОС №857/29.10.2010г., при граници:  имоти: 
№61710.504.4936; 61710.504.4935; 61710.504.4934; 61710.504.4930; 
61710.504.4932 и №61710.504.57,  на собствениците на законно 
построените в него сгради -  Янка Георгиева Иванова, Фикрет Ахмед 
Мехмед и Танжу Фикрет Ахмед,  на пазарна цена 9482,00лв. (девет 
хиляди четиристотин осемдесет и два лева), без ДДС, определена 
от оценител на имоти, при данъчна оценка за имота 5043,40лв. (пет 
хиляди четиридесет и три лева и четиридесет стотинки). 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 
сключи договор за продажба на имота, описан в т.1. 

3. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на 
Община Разград и Областния управител на Област Разград в 7-
дневен срок от приемането му. 

Настоящето решение подлежи на оспорване по АПК пред 
Административен съд Разград. 

 
СТАТИЯ 13 

 
Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева-

Стефанова – зам.-кмет на Община  Разград 
Относно: Предоставяне безвъзмездно за управление на част 

от имот - публична общинска собственост на Окръжен съд гр. 
Разград и Районен съд гр. Разград. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте, госпожо Таракчиева. 
 
 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 
 Благодаря Ви. 
 Уважаеми г-н Председател, 
 Госпожи и господа общински съветници, 

Получени са писма от Окръжен съд гр. Разград и Районен съд 
гр. Разград с искане за сключване на нови договори за 



 142

предоставяне безвъзмездно за управление обособена част от имот 
- публична общинска собственост - административна сграда на 
площад „Независимост”. Тази част от имота се ползва от 
посочените структури, но срокът на  договорите им изтича на 
31.12.2010 г..  

Община Разград е собственик на този имот, представляващ 
административна сграда съгласно  АОС от 1999 г.. 

С договор от 2009 година Община Разград е предоставила 
безвъзмездно за управление на Окръжен съд Разград помещенията 
на втория етаж, 8 стаи и две зали на третия етаж, а с договор също 
от 2009 год. на Районен съд Разград - помещенията на първия етаж 
и 4 стаи от третия етаж на сградата. Както казах договорите изтичат 
в края на тази година. Предвид горното предлагам проект за вашето 
решение: Предоставя безвъзмездно за управление за срок от пет 
години на Министерството на правосъдието на Република България 
за нуждите на Окръжен съд Разград и Районен съд Разград 
обособена част от имот - публична общинска собственост, 
съставляваща три етажа от четириетажна административна сграда 
на площад „Независимост”, с обща застроена площ 1280 кв.м, 
актувана с АОС от 1999 г., както следва: 

• За  нуждите на Окръжен съд Разград- 19 стаи с №№ 201, 
202, 202А, 203, 204, 205, 206, 207, 208, 209, 210, 211, 212, 
213, 214, 215, 216, 217 и 218 от  втория етаж, 8 стаи с 
№№ 301, 302, 303, 303А, 304, 309, 311  и 312  от третия 
етаж и две зали с №№ 3 и 4 на третия етаж; 

• За нуждите на Районен съд Разград-22 стаи с №№  102, 
103, 106, 107, 108, 109, 110, 111, 112, 113, 114, 115, 116, 
117, 118, 119, 120, 121, 122, 123, 124, 125 от  първия етаж, 
4 стаи с №№ 305, 306, 307 и 308  от третия етаж и три 
зали с №№ 1, 2 и 3 на първия етаж. 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, тази докладна записка бе разгледана в 

2 постоянни комисии: В  ПК по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол. Г-н 
Захариев, заповядайте. 

 
Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 
Уважаеми колеги, с 9 гласа „ЗА”, без „против” и без - 

„въздържали се”, комисията приема проекта за решение. 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Г-н Монев, моля да ни запознаете с решението на ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации. 
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Г-н Калоян Монев – член на ПК 
На свое заседание ПК по законност разгледа докладната 

записка и с 6 гласа „ЗА, без „против” и „въздържали се”, приема 
проекта за решение.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси. Няма. 

Мнения, предложения. Няма. Процедура гласуване поименно. Моля, 
гласувайте. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2010 г. – поименно гласуване 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържа

л се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов Не 

участва 
  

2. Божинел Василев Христов Не 
участва 

  

3. Валентин Колев Вълчев отсъства   
4. Валентина Маркова 

Френкева 
Не 
участва 

  

5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов Не 

участва 
  

7. Джемиле Мехмедова 
Махмудова 

+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   
1
0. 

Иво Борисов Димитров Не 
участва 

  

1
1. 

Иво Бориславов Илиев +   

1
2. 

Иво Иванов Хаджииванов +   

1
3. 

Калоян Руменов Монев +   

1
4. 

Миле Димитров Милев +   

1
5. 

Михаил Милев Гигов Не 
участва 
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1
6. 

Музаффер Мустан Хамид +   

1
7. 

Наско Стоилов Анастасов +   

1
8. 

Неждет Мехмедов Хасанов +   

1
9. 

Пейчо Добрев Георгиев +   

2
0. 

Пламен Иванов Братованов +   

2
1. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз Не 
участва 

  

2
2. 

Радиана Ангелова 
Димитрова 

Не 
участва 

  

2
3. 

Радостин Георгиев Киров Не 
участва 

  

2
4. 

Румен Адриянов Славев +   

2
5. 

Селиме Касимова 
Карагьозова 

+   

2
6. 

Симеон Асенов Захариев +   

2
7. 

Станка Владова Ангелова +   

2
8. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

2
9. 

Стоянка Иванова Курдова +   

3
0. 

Стоян Костадинов Стоянов +   

3
1. 

Тодор Симеонов Крушевски +   

3
2. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

3
3. 

Янка Трифонова Георгиева +   

 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 855 
 

Община Разград е собственик на имот - публична общинска 
собственост, представляващ административна сграда на площад 
„Независимост”, с идентификатор №61710.505.489.3 по 



 145

кадастралната карта на гр. Разград, актуван с АОС №593/08.02.1999 
год. С договор №442/29.12.2009 год. Община Разград е 
предоставила безвъзмездно за управление на Окръжен съд Разград 
помещенията на втория етаж, 8 стаи и две зали на третия етаж, а с 
договор №448/30.12.2009 год. на Районен съд Разград - 
помещенията на първия етаж и 4 стаи от третия етаж на сградата. 
Договорите за безвъзмездно управление с двете държавни 
структури изтичат на 31.12.2010 год. Получени са писма с вх.№11-
03-57.1/18.11.2010 год. от административния ръководител и 
Председател на Окръжен съд Разград и №11-04-1059.1/24.11.2010 
год. от Административния ръководител и Председател на Районен 
съд Разград с искане за сключване на нови договори за  
предоставяне за управление на ползваните и досега помещения от 
административната  сграда. Молбата е разгледана на заседание на 
комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 
придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи - 
общинска собственост, която е предлага на Общинския съвет да се 
уважат молбите и безвъзмездното управление да бъде 
предоставено за срок от 5 години. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 
ал.1  от ЗМСМА, чл.12, ал.3 и ал.4 от Закона за общинската 
собственост и чл.14, ал.3 от Наредба №2 на Общински съвет 
Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 
вещи - общинска собственост, във връзка с §28 от ПЗР на Закона за 
държавния бюджет на Република България за 2010 година и писма с 
вх.№11-03-57.1/18.11.2010 год. на Окръжен съд Разград и №11-04-
1059.1/24.11.2010 год. от Районен съд Разград, Общински съвет 
Разград, след поименно гласуване, с 22 гласа „ЗА”, „против” – няма, 
„въздържали се” – няма,  

 
РЕШИ: 

 
1. Предоставя безвъзмездно за управление за срок от пет 

години на Министерството на правосъдието на Република България 
за нуждите на Окръжен съд Разград и Районен съд Разград 
обособена част от имот -публична общинска собственост, 
съставляваща три етажа от четириетажна административна сграда 
на площад „Независимост”, с идентификатор №61710.505.489.3 по 
кадастралната карта на гр. Разград, с обща застроена площ 1280 
кв.м., актувана с АОС №593808.02.1999 год., както следва: 

• За  нуждите на Окръжен съд Разград- 19 стаи с №№ 201, 
202, 202А, 203, 204, 205, 206, 207, 208, 209, 210, 211, 212, 213, 214, 
215, 216, 217 и 218 от  втория етаж, 8 стаи с №№ 301, 302, 303, 
303А, 304, 309, 311  и 312  от третия етаж и две зали с №№ 3 и 4 на 
третия етаж; 



 146

• За нуждите на Районен съд Разград-22 стаи с №№  102, 
103, 106, 107, 108, 109, 110, 111, 112, 113, 114, 115, 116, 117, 118, 
119, 120, 121, 122, 123, 124, 125 от  първия етаж, 4 стаи с №№ 305, 
306, 307 и 308  от третия етаж и три зали с №№ 1, 2 и 3 на първия 
етаж. 

2.Възлага на  Кмета на Община Разград да издаде заповеди и 
сключи договори за предоставяне безвъзмездно за управление на 
частите от имота, описани в т.1. 

3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 
Община Разград и Областен управител на Област Разград в 7-
дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК 
пред Административен съд Разград. 
 

СТАТИЯ 14 
 

 Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева-
Стефанова – зам.-кмет на Община  Разград 

Относно: Предоставяне безвъзмездно за управление на част 
от имот - частна общинска собственост на Изпълнителната агенция 
по сортоизпитване, апробация и семеконтрол София. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте, госпожо Таракчиева. 
 
 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 
 Благодаря Ви. 
 Уважаеми г-н Председател, 
 Госпожи и господа общински съветници, 

Получено е писмо в Община Разград от Изпълнителния 
директор на Изпълнителната агенция по сортоизпитване, апробация 
и семеконтрол София с искане за сключване на нов договор за 
предоставяне безвъзмездно ползване за нуждите на 
териториалното звено на агенцията в гр. Разград  на имот-частна 
общинска собственост, представляващ самостоятелен обект в 
сграда, с адрес: бул. Бели Лом №49, ет.1. Имотът се ползва от 
териториалната структура на Изпълнителната агенция по 
сортоизпитване, апробация и семеконтрол София. Срокът на 
договора изтича на 28.01.2011 год.. Застроената площ е 142.20 кв.м. 
и прилежащите 12,17 % от общите части  и правото на строеж на 
сградата. 

Предвид горното предлагам проект за решение: Учредява 
безвъзмездно право на ползване за срок от една година на 
Изпълнителната агенция по сортоизпитване, апробация и 
семеконтрол София  за нуждите на териториалното й звено в гр. 
Разград върху имот - частна общинска собственост, представляващ 
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самостоятелен обект в сграда по кадастралната карта на гр. 
Разград, със застроена площ от 142,20 кв.м. и прилежащите 12,17 % 
от общите части  и правото на строеж на сградата с адрес: гр. 
Разград, бул. Бели Лом №49, ет.1. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, тази докладна записка бе разгледана в 

ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 
следприватизационен контрол. Г-н Захариев, заповядайте. 

 
Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 
Уважаеми колеги, с 9 гласа „ЗА”, без „против” и без - 

„въздържали се”, комисията приема проекта за решение. 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Имате думата за въпроси. Няма. Мнения, 

предложения. Няма. Процедура гласуване поименно. Моля, 
гласувайте. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2010 г. – поименно гласуване 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържа

л се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
2. Божинел Василев Христов +   
3. Валентин Колев Вълчев отсъства   
4. Валентина Маркова 

Френкева 
Не 
участва 

  

5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов Не 

участва 
  

7. Джемиле Мехмедова 
Махмудова 

+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   
1
0. 

Иво Борисов Димитров +   

1
1. 

Иво Бориславов Илиев +   

1
2. 

Иво Иванов Хаджииванов +   
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1
3. 

Калоян Руменов Монев +   

1
4. 

Миле Димитров Милев +   

1
5. 

Михаил Милев Гигов +   

1
6. 

Музаффер Мустан Хамид +   

1
7. 

Наско Стоилов Анастасов +   

1
8. 

Неждет Мехмедов Хасанов Не 
участва 

  

1
9. 

Пейчо Добрев Георгиев +   

2
0. 

Пламен Иванов Братованов Не 
участва 

  

2
1. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

2
2. 

Радиана Ангелова 
Димитрова 

+   

2
3. 

Радостин Георгиев Киров Не 
участва 

  

2
4. 

Румен Адриянов Славев +   

2
5. 

Селиме Касимова 
Карагьозова 

+   

2
6. 

Симеон Асенов Захариев +   

2
7. 

Станка Владова Ангелова +   

2
8. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

2
9. 

Стоянка Иванова Курдова +   

3
0. 

Стоян Костадинов Стоянов +   

3
1. 

Тодор Симеонов Крушевски +   

3
2. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

3
3. 

Янка Трифонова Георгиева +   

 
Общинският съвет взе следното  
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РЕШЕНИЕ 
           № 856 

 
Община Разград е собственик на имот - частна общинска 

собственост, представляващ самостоятелен обект в сграда с 
идентификатор №61710.505.507.1.10 по кадастралната карта на гр. 
Разград, със застроена площ от 142,20 кв.м. и прилежащите 12,17 % 
от общите части  и правото на строеж на сградата с адрес: гр. 
Разград, бул. Бели Лом №49, ет.1, с граници: на етажа 
№61710.505.507.1.11, под обекта №61710.505.507.1.8, над  обекта 
№61710.505.507.1.4. 

 Получено е писмо с вх.№12-00-371.1/29.11.2010 год. от 
Изпълнителната агенция по сортоизпитване, апробация и 
семеконтрол София с искане за сключване на нов договор за  
безвъзмездно ползване на обекта, който е ползвала и досега. 
Молбата е разгледана на заседание на комисията по чл.2 от 
Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи - общинска собственост, 
която е приела положително становище и срок за предоставяне на 
обекта-1 година. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 
ал.1  от ЗМСМА, чл.39, ал.5 от Закона за общинската собственост 
във връзка с §28 от ПЗР на Закона за държавния бюджет на 
Република България за 2010 година, чл.39, ал.3, т.2 и ал.5 от 
Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи -общинска собственост 
и писмо с вх.№ 12-00-371.1/29.11.2010 год. на Изпълнителната 
агенция по сортоизпитване, апробация и семеконтрол София, 
Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 26 гласа „ЗА”, 
„против” – няма, „въздържали се” – няма, 

РЕШИ: 
 

1.Учредява безвъзмездно право на ползване за срок от една 
година на Изпълнителната агенция по сортоизпитване, апробация и 
семеконтрол София  за нуждите на териториалното й звено в гр. 
Разград върху имот-частна общинска собственост, представляващ 
самостоятелен обект в сграда с идентификатор 
№61710.505.507.1.10 по кадастралната карта на гр.Разград, със 
застроена площ от 142,20 кв.м. и прилежащите 12,17 % от общите 
части  и правото на строеж на сградата с адрес: гр. Разград, бул. 
Бели Лом №49, ет.1, с граници: на етажа №61710.505.507.1.11, под 
обекта №61710.505.507.1.8, над  обекта №61710.505.507.1.4. 

2.Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 
сключи договор с Изпълнителната агенция по сортоизпитване, 
апробация и семеконтрол София  за учредяване безвъзмездно 
право на ползване върху имота, описан в т.1. 
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3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 
Община Разград и Областен управител на Област Разград в 7-
дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК 
пред Административен съд Разград. 
 

СТАТИЯ 15 
 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева-
Стефанова – зам.-кмет на Община  Разград 

Относно: Изменение на Решение № 621 по Протокол № 
35/23.02.2010 година на Общински съвет Разград. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Имате думата госпожо Таракчиева. 
 
 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 
 Благодаря Ви. 
 Уважаеми г-н Председател, 
 Госпожи и господа общински съветници, 

С Решение 23.02.2010 година на Общински съвет Разград 
беше предоставена безвъзмездно за управление за срок от две 
години   част от имот – публична  общинска собственост, 
представляваща стаи с №№ 905, 905А, 906 с обща площ 78 кв.м.  и 
архивно помещение №1с площ от 12 кв.м. от IX етаж  от 
административната сграда на Община Разград на Агенцията за 
държавна финансова инспекция. В изпълнение на решението беше   
подписан договор от 07.06.2010 г.. Впоследствие беше установено, 
че не всички от предоставените за управление помещения се 
използват. Същевременно в Община Разград  непрекъснато се 
получават молби и искания за предоставяне за ползване или 
управление на общински имоти и части от тях, в т.ч. и за 
административната сграда на Общината. 

Във връзка с горното предлагам проект за вашето решение:  
1. Променя   Решение № 621 по Протокол № 35/23.02.2010 

година на Общински съвет Разград, както следва: 
1.1. Предоставя безвъзмездно за управление до 20.03.2012 

година  на Агенцията за държавна финансова инспекция част от 
имот - публична общинска собственост, представляваща две стаи 
№№905 и 905А  с обща площ 54,06 кв.м.  от IX етаж и архивно 
помещение №5 от   X етаж с площ 12 кв.м. от  административната 
сграда на Община Разград, находяща се в гр. Разград, бул.”Бели 
Лом” №37А. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви. Колеги, тази докладна записка бе разгледана в 
2 постоянни комисии: Г-н Захариев, моля да ни запознаете с 
решението на  ПК по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол.  

 
Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 
Уважаеми колеги, с 9 гласа „ЗА”, без „против” и без - 

„въздържали се”, комисията приема проекта за решение. 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Г-н Монев, моля да ни запознаете с решението на ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации. 

 
Г-н Калоян Монев – член на ПК 
С 6 гласа „ЗА, без „против” и „въздържали се”, комисията 

приема проекта за решение.  
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси. Няма. 

Мнения, предложения. Няма. Преминаваме към гласуване 
поименно. Моля, гласувайте. 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
28. 12. 2010 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържа

л се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
2. Божинел Василев Христов +   
3. Валентин Колев Вълчев отсъства   
4. Валентина Маркова 

Френкева 
Не 
участва 

  

5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов +   
7. Джемиле Мехмедова 

Махмудова 
+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   
1
0. 

Иво Борисов Димитров +   

1 Иво Бориславов Илиев +   
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1. 
1
2. 

Иво Иванов Хаджииванов +   

1
3. 

Калоян Руменов Монев +   

1
4. 

Миле Димитров Милев Не 
участва 

  

1
5. 

Михаил Милев Гигов +   

1
6. 

Музаффер Мустан Хамид +   

1
7. 

Наско Стоилов Анастасов +   

1
8. 

Неждет Мехмедов Хасанов Не 
участва 

  

1
9. 

Пейчо Добрев Георгиев Не 
участва 

  

2
0. 

Пламен Иванов Братованов +   

2
1. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

2
2. 

Радиана Ангелова 
Димитрова 

+   

2
3. 

Радостин Георгиев Киров Не 
участва 

  

2
4. 

Румен Адриянов Славев +   

2
5. 

Селиме Касимова 
Карагьозова 

+   

2
6. 

Симеон Асенов Захариев +   

2
7. 

Станка Владова Ангелова +   

2
8. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

2
9. 

Стоянка Иванова Курдова +   

3
0. 

Стоян Костадинов Стоянов Не 
участва 

  

3
1. 

Тодор Симеонов Крушевски +   

3
2. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

3
3. 

Янка Трифонова Георгиева +   
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Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 857 
 

Община Разград е собственик на имот - публична общинска 
собственост, представляващ административна сграда с адрес: гр. 
Разград, бул.”Бели лом” №37А, съгласно АОС №4/28.06.2006 година. 
Сградата, освен от общинската администрация се ползва  и от 
държавни структури и ведомства на регионално ниво. На основание 
Решение № 621 по Протокол № 35/23.02.2010 година на Общински 
съвет Разград, с  договор № 203/07.06.2010 г. част от сградата, 
представляваща  стаи с №№ 905, 905А, 906 с обща площ 78 кв.м.  и 
архивно помещение №1 с площ от 12 кв.м.  от IX етаж е 
предоставена безвъзмездно за управление за две години на 
Агенцията за държавна финансова инспекция. Установено е,  че не 
всички от предоставените за управление помещения се използват. 
Това обстоятелство, както и постоянно получаваните молби в 
Община Разград за предоставяне за управление  или ползване 
имоти и части от имоти –общинска собственост  налагат да бъде 
направено изменение в приетото решение на общинския съвет. 
 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 
ал.1 от ЗМСМА, чл.12, ал.3 и ал.4 от Закона за общинската 
собственост и чл.14, ал.3 от Наредба №2 на Общински съвет 
Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 
вещи - общинска собственост, във връзка с §28 от ПЗР на Закона за 
държавния бюджет на Република България за 2010 година, 
Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 25 гласа „ЗА”, 
„против” – няма, „въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И: 
 

1.Променя   Решение № 621 по Протокол № 35/23.02.2010 
година на Общински съвет Разград, както следва: 

1.1. Предоставя безвъзмездно за управление до 20.03.2012 
година  на Агенцията за държавна финансова инспекция част от 
имот - публична общинска собственост, представляваща две стаи 
№№905 и 905А  с обща площ 54,06 кв.м.  от IX етаж и архивно 
помещение №5 от   X етаж с площ 12 кв.м. от  административната 
сграда на Община Разград, находяща се в гр. Разград, бул.”Бели 
Лом” №37А. 

1.2.Възлага на  Кмета на Община Разград да сключи анекс към 
договор № 203/07.06.2010 г.  за предоставяне безвъзмездно за 
управление на частта от имот- публична общинска собственост, 
съобразно  условията на т.1.1. 
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2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 
Община Разград и Областния управител на Област Разград в 7-
дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК 
пред Административен съд Разград. 
 

СТАТИЯ 16 
 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева-
Стефанова – зам.-кмет на Община  Разград 

Относно: Отмяна на Решение №187 по Протокол 
№12/07.09.2004 год. на Общински съвет Разград за придобиване на 
имот - публична държавна собственост 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Госпожо Таракчиева, имате думата. 
 
 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 
 Благодаря Ви. 
 Уважаеми г-н Председател, 
 Госпожи и господа общински съветници, 

Със свое Решение №187 по Протокол №12/07.09.2004 год. на 
Общински съвет Разград е дал съгласие Община Разград да 
придобие безвъзмездно в собственост имот - публична държавна 
собственост, представляващ бивше училище в с. Побит камък, 
състоящ се от дворно място и построените в него сгради. 
Решението е било продиктувано от проявен инвеститорски интерес 
за закупуването на имота с цел превръщането му в обект за 
туристическа дейност, или във възможност Община Разград да 
използва имота със социална насоченост.  

На основание Решение на Министерски съвет от 08.06.2009 
год., на 21.10.2010 год. Областен управител на Област Разград  е 
изпратил в Община Разград Договор №9/20.10.2010 год. за 
безвъзмездно прехвърляне в собственост на Община Разград на 
горецитирания недвижим имот, преобразуван в частна държавна 
собственост. 

Към днешна дата инвеститорският интерес към имота е 
отпаднал и Община Разград не разполага с необходимите 
финансови средства да приведе сградите във вид, съгласно 
съвременните архитектурни и битово - санитарни изисквания да 
ползва имота. 

Във връзка с гореизложеното предлагам Общински съвет 
Разград да вземе следното решение: Отменя Решение №187 по 
Протокол №12/07.09.2004 год. на Общински съвет Разград за 
придобиване на имот -публична държавна собственост, 
представляващ бивше училище в с. Побит камък, състоящ се от 
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дворно място от 10 230 кв.м., в т.ч. училище със застроена площ 
700 кв.м., общежитие със застроена площ от 229 кв.м., пералня със 
застроена площ 29 кв.м., складове към кухня със застроена площ 
100кв.м, склад със застроена площ 48, резервоар за нафта към 
кухня със застроена площ от 15 кв.м., резервоар за нафта към 
парно със застроена площ от 25 кв.м., тоалетна към училище със 
застроена площ от 32 кв.м. и тоалетна към общежитие със 
застроена площ от 15 кв.м., същия е актуван с АДС от 2003 година и 
се намира в парцел І, кв.51 по плана на с. Побит камък. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви госпожо Таракчиева. Колеги, тази докладна 

записка бе разгледана в 2 постоянни комисии: Г-н Захариев, моля 
да ни запознаете с решението на  ПК по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол.  

 
Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 
Уважаеми колеги, с 9 гласа „ЗА”, без „против” и без - 

„въздържали се”, комисията приема проекта за решение. 
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Г-н Монев, моля да ни запознаете с решението на ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации. 

 
Г-н Калоян Монев – член на ПК 
Постоянната комисия с 6 гласа „ЗА, без „против” и 

„въздържали се”, комисията приема проекта за решение.  
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към 

вносителя. Заповядайте г-н Димитров. 
 
Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, 

ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
Един въпрос: Какво означава Общината няма финансова 

възможност? За каква цена можехме да придобием този имот? 
/ Някой от общинските съветници репликира общински 

съветник Иво Димитров/. 
Преди малко беше казано, че Общината няма възможност, 

затова попитах. Може да искат 1 лев.  
 
Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 
Аз казах, че Общината няма финансови средства да приведе 

сградите във вид, съгласно съвременните архитектурни и битово - 



 156

санитарни изисквания за да ползва имота не, че искат някаква сума 
за придобиване. Ние не желаем да ползваме този имот към 
настоящия момент тъй като са минали 5 години от решението на 
Общински съвет. Преди 5 години сме го искали.   

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Други въпроси колеги?  
Няма. Мнения и предложения. Няма. Процедура гласуване 

поименно. Моля, гласувайте. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
Мандат 2007 – 2011 година 

28. 12. 2010 г. – поименно гласуване 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържа

л се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
2. Божинел Василев Христов +   
3. Валентин Колев Вълчев отсъства   
4. Валентина Маркова 

Френкева 
Не 
участва 

  

5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов +   
7. Джемиле Мехмедова 

Махмудова 
+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   
1
0. 

Иво Борисов Димитров  +  

1
1. 

Иво Бориславов Илиев +   

1
2. 

Иво Иванов Хаджииванов +   

1
3. 

Калоян Руменов Монев  +  

1
4. 

Миле Димитров Милев Не 
участва 

  

1
5. 

Михаил Милев Гигов +   

1
6. 

Музаффер Мустан Хамид +   

1
7. 

Наско Стоилов Анастасов   + 

1 Неждет Мехмедов Хасанов Не   
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8. участва 
1
9. 

Пейчо Добрев Георгиев Не 
участва 

  

2
0. 

Пламен Иванов Братованов   + 

2
1. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

2
2. 

Радиана Ангелова 
Димитрова 

  + 

2
3. 

Радостин Георгиев Киров Не 
участва 

  

2
4. 

Румен Адриянов Славев +   

2
5. 

Селиме Касимова 
Карагьозова 

  + 

2
6. 

Симеон Асенов Захариев +   

2
7. 

Станка Владова Ангелова +   

2
8. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

2
9. 

Стоянка Иванова Курдова +   

3
0. 

Стоян Костадинов Стоянов Не 
участва 

  

3
1. 

Тодор Симеонов Крушевски   + 

3
2. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

3
3. 

Янка Трифонова Георгиева Не 
участва  

  

 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 858 
 
Със свое Решение №187 по Протокол №12/07.09.2004 год., 

Общински съвет Разград е дал съгласие Община Разград да 
придобие безвъзмездно в собственост имот - публична държавна 
собственост, преобразуван по реда на чл.6, ал.1 от Закона за 
държавната собственост в частна държавна собственост, 
представляващ бивше училище в с. Побит камък, състоящ се от 
дворно място от 10 230 кв.м., в т.ч. училище със застроена площ 
700 кв.м., общежитие със застроена площ от 229 кв.м., пералня със 
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застроена площ 29 кв.м., складове към кухня със застроена площ 
100 кв.м., склад със застроена площ 48, резервоар за нафта към 
кухня със застроена площ от 15 кв.м., резервоар за нафта към 
парно със застроена площ от 25 кв.м., тоалетна към училище със 
застроена площ от 32 кв.м. и тоалетна към общежитие със 
застроена площ от 15 кв.м., актуван с АДС №1188/03.07.2003 год., 
находящ се в парцел І, кв.51 по плана на с. Побит камък, общ. 
Разград, при граници на имота: улица, парцел ХХІ-618, улица, 
парцели VІІ-297, VІ-297, V-295, ІІ-294. 

 Решението е било продиктувано от проявен инвеститорски 
интерес за закупуването на имота с цел превръщането му в обект за 
туристическа дейност или във възможността Община Разград да 
използва имота със социална насоченост. 

Пет години след постановяване на решението, на 08.06.2009 г. 
е постановено Решение № 439 на МС, което е получено в 
областната администрация и заведено с вх. № 03-02-4/11.06.2009 г., 
с което имотът е обявен за частна държавна собственост, 
прехвърлено е безвъзмездно правото на собственост върху имота 
на Община Разград, като е възложено на областния управител  да 
сключи договор за безвъзмездно прехвърляне на правото на 
собственост. 

На основание Решението на Министерския съвет, на 
21.10.2010 год.- 16 месеца след получаването му, Областен 
управител на Област Разград  е изпратил в Община Разград 
Договор №9/20.10.2010 год. за безвъзмездно прехвърляне в 
собственост на Община Разград на горецитирания недвижим имот, 
преобразуван в частна държавна собственост. 

Към днешна дата инвеститорският интерес към имота е 
отпаднал и Община Разград не разполага с необходимите 
финансови средства да приведе сградите във вид, съгласно 
съвременните архитектурни и битово - санитарни изисквания да 
ползва имота. След 2004 год. в Община Разград са закрити четири 
общински училища и Община Разград е придобила в собственост 
две училища - държавна собственост, чийто сграден фонд не се 
използва.  

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 
ал.1  от ЗМСМА, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, 
със 17 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

  
РЕШИ: 

 
1. Отменя Решение №187 по Протокол №12/07.09.2004 год. на 

Общински съвет Разград за придобиване на имот - публична 
държавна собственост, представляващ бивше училище в с. Побит 
камък, състоящ се от дворно място от 10 230 кв.м., в т.ч. училище 
със застроена площ 700 кв.м., общежитие със застроена площ от 
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229 кв.м., пералня със застроена площ 29 кв.м., складове към кухня 
със застроена площ 100кв.м, склад със застроена площ 48, 
резервоар за нафта към кухня със застроена площ от 15 кв.м., 
резервоар за нафта към парно със застроена площ от 25 кв.м., 
тоалетна към училище със застроена площ от 32 кв.м и тоалетна 
към общежитие със застроена площ от 15 кв.м., актуван с АДС 
№1188/03.07.2003 год., находящ се в парцел І, кв.51 по плана на с. 
Побит камък, общ. Разград, при граници на имота: улица, парцел 
ХХІ-618, улица, парцели VІІ-297, VІ-297, V-295, ІІ-294. 

2.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 
Община Разград и Областен управител на Област Разград в 7-
дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК 
пред Административен съд Разград. 
 

СТАТИЯ 17 
 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева - 
Стефанова   – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Обявяване на имот – частна общинска собственост 
за имот публична – общинска собственост. 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Заповядайте госпожо Таракчиева. 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 
Уважаеми г-н Председател, 
Госпожи и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на имот – частна общинска 
собственост, представляващ поземлен имот № 116 по 
кадастралната карта на гр. Разград, находящ се на ул.”Добровска”53. 
С Решение №173 по протокол №10/20.05.2008г. Общинският съвет 
решава имотът да се преотреди за социални дейности и разрешава 
в имота да се построи Център за настаняване от семеен тип, чрез 
който ще се предоставят социални услуги за деца в риск. 
Решението е взето в изпълнение на Постановление  
№33/26.02.2008г. на Министерски съвет, с което се предоставят 
средства от централния бюджет по бюджетите на общините, които 
да се изразходват за извършване на дейности, във връзка с 
реформирането и закриването на 6 специализирани институции за 
предоставяне на социални услуги за деца, между които е и Дома за 
деца лишени от родителска грижа „Иглика” в с. Осенец.  В 
изпълнение на това решение, в имота Община Разград изгражда 
две жилищни сгради и една обслужваща сграда, които са въведени 
в експлоатация през 2010г.. Със Заповед от 31.03.2010г. на  
Изпълнителния директор на Агенцията за социално подпомагане 
Домът „Иглика” в с. Осенец  е закрит и  с негови Заповеди  в 
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новопострените сгради са открити Центрове за настаняване от 
семеен тип за деца №1 и  №2, в които са настанени децата от дома. 
В момента имотът се използва за социална услуга в общността, 
делегирана от държавата и финансирана чрез общинските бюджети, 
което определя предназначението на имота, като публична 
общинска собственост. 

Във връзка с гореизложеното предлагам проект за вашето 
решение: Обявява имот – частна общинска собственост по АОС 
№409/10.11.2008г., представляващ поземлен имот  с площ 2907,00 
кв.м. по кадастралната карта на гр.Разград, находящ се на 
ул.”Добровска”53, и построените в него жилищна сграда №1 със ЗП 
– 314,00 кв.м.; жилищна сграда №2 със ЗП – 316,00 кв.м. и  
обслужваща сграда , включваща гаражи със ЗП – 73,00 кв.м. и 
работилница със ЗП – 26,00 кв.м.,  за имот – публична общинска 
собственост. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви госпожо Таракчиева. Колеги, тази докладна 

записка бе разгледана в 2 постоянни комисии: Г-н Захариев, моля 
да ни запознаете с решението на  ПК по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол.  

 
Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 
Уважаеми колеги, с 9 гласа „ЗА”, без „против” и без  

„въздържали се”, комисията приема проекта за решение. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Г-н Монев, моля да ни запознаете с решението на ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации. 

 
Г-н Калоян Монев – член на ПК 
Постоянната комисия с 6 гласа „ЗА, без „против” и 

„въздържали се”, комисията приема проекта за решение.  
 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към 

вносителя.  
Няма. Мнения и предложения. Няма. Процедура гласуване 

поименно. Моля, гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
28. 12. 2010 г. – поименно гласуване 
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№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържа

л се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
2. Божинел Василев Христов +   
3. Валентин Колев Вълчев отсъства   
4. Валентина Маркова 

Френкева 
Не 
участва 

  

5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов +   
7. Джемиле Мехмедова 

Махмудова 
+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   
1
0. 

Иво Борисов Димитров +   

1
1. 

Иво Бориславов Илиев +   

1
2. 

Иво Иванов Хаджииванов Не 
участва 

  

1
3. 

Калоян Руменов Монев +   

1
4. 

Миле Димитров Милев Не 
участва 

  

1
5. 

Михаил Милев Гигов +   

1
6. 

Музаффер Мустан Хамид +   

1
7. 

Наско Стоилов Анастасов +   

1
8. 

Неждет Мехмедов Хасанов Не 
участва 

  

1
9. 

Пейчо Добрев Георгиев Не 
участва 

  

2
0. 

Пламен Иванов Братованов +   

2
1. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

2
2. 

Радиана Ангелова 
Димитрова 

+   

2
3. 

Радостин Георгиев Киров Не 
участва 

  

2
4. 

Румен Адриянов Славев +   
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2
5. 

Селиме Касимова 
Карагьозова 

Не 
участва 

  

2
6. 

Симеон Асенов Захариев +   

2
7. 

Станка Владова Ангелова +   

2
8. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

2
9. 

Стоянка Иванова Курдова +   

3
0. 

Стоян Костадинов Стоянов Не 
участва 

  

3
1. 

Тодор Симеонов Крушевски +   

3
2. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

3
3. 

Янка Трифонова Георгиева +    

 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 859 
 

Община Разград е собственик на имот – частна общинска 
собственост, представляващ поземлен имот №61710.504.116 по 
кадастралната карта на гр.Разград, находящ се на ул.”Добровска”53, 
съгласно АОС №409 /10.11.2008г. и построените в него 2 жилищни 
сгради и една обслужваща сграда. С Решение №173 по протокол 
№10/20.05.2008г. на Общински съвет Разград теренът е преотреден 
за социални дейности и е дадено разрешение в имота да се построи 
Център за настаняване от семеен тип, чрез който ще се предоставят 
социални услуги за деца в риск.  В изпълнение на Решението 
през 2009г. са изградени  сградите и същите са предоставени за 
разкриването на Център за настаняване от семеен тип, чрез който 
се предоставят социални услуги за деца в риск.   
  В настоящия момент имотът се използва за социална услуга в 
общността, което го определя като имот с обществено 
предназначение и налага статутът му да бъде променен от частна в 
публична общинска собственост. 

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8 и 
чл.22, ал.1 от ЗМСМА; чл.3, ал.2, т.3  и чл.6, ал.2 от Закона за 
общинската собственост; чл.3, ал.1 от  Наредба №2 за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 
собственост на Общински съвет Разград, Общински съвет Разград, 
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след поименно гласуване, с 23 гласа „ЗА”, „против” – няма, 
„въздържали се” – няма, 

 
Р Е Ш И: 

 
1. Обявява имот – частна общинска собственост по АОС 

№409/10.11.2008г., представляващ поземлен имот №61710.504.116 
с площ 2907,00кв.м. по кадастралната карта на гр. Разград, находящ 
се на ул.”Добровска”53, и построените в него жилищна сграда №1 
със ЗП – 314,00кв.м.; жилищна сграда №2 със ЗП – 316,00 кв.м. и  
обслужваща сграда , включваща гаражи със ЗП – 73,00 кв.м. и 
работилница със ЗП – 26,00 кв.м.,  за имот – публична общинска 
собственост. 

2. Възлага на кмета на Община Разград да организира 
отразяване на  промяната в регистрите за частна и публична 
общинска собственост. 

3.  Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на 
Община Разград и Областния управител на Област Разград в 7-
дневен срок от приемането му. 

Настоящето решение подлежи на оспорване  в срока по АПК 
пред Административен съд Разград. 
 

СТАТИЯ 18 
 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева - 
Стефанова   – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Съгласие за  прокарване на трасета по парцеларни 
планове  за Захранващ водопровод и електропровод  за имот № 
61710.18.173, собственост на Юлияна Боянова Минчева - Зюхтю,  
преминаващи през общински поземлени имоти – път ІV клас и 
полски пътища в землището на гр. Разград, община Разград.  

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Заповядайте госпожо Таракчиева. 

 
Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 
Уважаеми г-н Председател, 
Госпожи и господа общински съветници, 

Юлияна Боянова Минчева - Зюхтю е подала заявление до 
Общински съвет Разград , с което иска  да й бъде дадено съгласие 
за прокарване на захранващ водопровод и въздушен електропровод 
през общински поземлени имоти. Заявлението с вх. № 
533/16.11.2010 г. на Общински съвет – Разград е препратено до 
Община Разград. Юлияна Боянова Минчева - Зюхтю е поискала да 
се допусне изработването на проект за подробен устройствен план 
/ПУП/ - план за застрояване в земеделска земя – нейна собственост.           
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Изготвен е проект за ПУП –  план за застрояване за имот №  
61710.18.173 по кадастралната карта на гр. Разград, собственост на 
Юлияна Боянова Минчева - Зюхтю и парцеларни  планове – трасета  
за захранващи имота водопровод   и въздушен електропровод. С 
проекта в горепосоченият имот се предвижда да се построи 
„Птицеферма”. С проекта се  предвижда трасето за водопровода да 
се изгради като отклонение от общата водопроводна мрежа като 
преминава през 3 броя общински имоти, със съответните номера,  с 
обща дължина 882,78 м. – представляващи полски пътища, а 
трасето на електропровода 20кV – също отклонение от общата 
мрежа започна от ж.р. стълб на ЕП 20кV "Свинекомплекс", намиращ 
се в поземлен имот № 61710.34.172 /в сервитута на четвъртокласен 
път - общинска собственост/ и преминава през имот общинска 
собственост, представляващ полски път. Ел.захранването е 
въздушно и е с дължина 230.13 м., в т.ч. 161,89 м е в 
четвъртокласния път.  
 Предвид гореизложеното предлагам проект за вашето 
решение: Дава  съгласие за прокарване на захранващ водопровод  
и въздушен електропровод на Юлияна Боянова Минчева - Зюхтю  ,  
в землището на  гр. Разград, община Разград , през общински 
поземлени имоти, представляващи:  
полски пътища в землището на гр.Разград - 882,78 м. –  дължина на 
трасето за водопровода  и с дължина на трасето за въздушния 
електропровод – 230.13 м.. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви. Колеги, тази докладна записка бе разгледана в 
ПК по устройство и развитие на територията, транспорт на 
Общината. Г-н Илиев, моля да ни запознаете с решението на 
комисията. 
 
 Г-н Иво Илиев – Председател на ПК 
 Със 7 гласа „ЗА”, 1 – „против” и  2 – „въздържали се”, 
докладната беше подкрепена.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към 

вносителя.  
Няма. Мнения и предложения. Няма. Процедура гласуване 

поименно. Моля, гласувайте. 
 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
28. 12. 2010 г. – поименно гласуване 
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№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържа
л се” 

     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
2. Божинел Василев Христов +   
3. Валентин Колев Вълчев отсъства   
4. Валентина Маркова 

Френкева 
Не 
участва 

  

5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов +   
7. Джемиле Мехмедова 

Махмудова 
+   

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   
1
0. 

Иво Борисов Димитров +   

1
1. 

Иво Бориславов Илиев +   

1
2. 

Иво Иванов Хаджииванов +   

1
3. 

Калоян Руменов Монев +   

1
4. 

Миле Димитров Милев Не 
участва 

  

1
5. 

Михаил Милев Гигов +   

1
6. 

Музаффер Мустан Хамид +   

1
7. 

Наско Стоилов Анастасов +   

1
8. 

Неждет Мехмедов Хасанов Не 
участва 

  

1
9. 

Пейчо Добрев Георгиев Не 
участва 

  

2
0. 

Пламен Иванов Братованов +   

2
1. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

2
2. 

Радиана Ангелова 
Димитрова 

+   

2
3. 

Радостин Георгиев Киров Не 
участва 

  

2
4. 

Румен Адриянов Славев +   

2 Селиме Касимова Не   
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5. Карагьозова участва 
2
6. 

Симеон Асенов Захариев +   

2
7. 

Станка Владова Ангелова +   

2
8. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

2
9. 

Стоянка Иванова Курдова +   

3
0. 

Стоян Костадинов Стоянов Не 
участва 

  

3
1. 

Тодор Симеонов Крушевски +   

3
2. 

Хами Ибрахимов Хамиев +   

3
3. 

Янка Трифонова Георгиева +    

 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 860 
 

Изготвен е проект за ПУП –  план за застрояване за имот №  
61710.18.173 по кадастралната карта на гр. Разград, собственост на 
Юлияна Боянова Минчева - Зюхтю и парцеларни  планове – трасета  
за захранващи имота водопровод   и въздушен електропровод. С 
проекта в горепосоченият имот се предвижда да се построи 
„Птицеферма”. 
           С проекта се  предвижда трасето за водопровода да се 
изгради като отклонение от общата водопроводна мрежа - 
водопровод Е 200, като преминава през 3 броя общински имоти – 
61710.19.91; 61710.18.169 и  61710.18.65 с обща дължина 882,78м – 
представляващи полски пътища, а трасето на електропровода 20кV 
– също отклонение от общата мрежа започва от ж.р. стълб на ЕП 
20кV "Свинекомплекс", намиращ се в поземлен имот № 
61710.34.172 /в сервитута на четвъртокласен път - общинска 
собственост/ и преминава през имот 61710.18.65,  общински имот, 
представляващ полски път. Ел.захранването е въздушно и е с 
дължина 230.13 м., в т.ч. 161,89 м е в четвъртокласния път.  

Юлияна Боянова Минчева - Зюхтю е подала заявление до 
Общински съвет Разград , с което иска  да й бъде дадено съгласие 
за прокарване на захранващ водопровод и въздушен електропровод 
през общински поземлени имоти. Заявлението с вх. № 
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533/16.11.2010 г. на Общински съвет – Разград е препратено до 
Община Разград. 

В конкретния случай, съгласно представените проекти, трасета 
на водопровода и електропровода преминават по  полския път, и не 
попадат в обхвата на ограничителната строителна линия на пътя.
  

Предвид  гореизложеното, както и на основание чл.21, ал.1, т.8 
от ЗМСМА, чл.30, ал.3 от Правилника за прилагане на Закона за 
опазване на земеделската земя  /ППЗОЗЗ, Общински съвет Разград, 
след поименно гласуване, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, 
„въздържали се” – няма, 

Р  Е  Ш  И  : 
 

             1. Дава  съгласие за прокарване на захранващ водопровод  
и въздушен електропровод на Юлияна Боянова Минчева - Зюхтю  ,  
в землището на  гр. Разград, община Разград , през общински 
поземлени имоти, представляващи:  

 61710.19.91; 61710.18.169 и  61710.18.65 полски пътища в 
землището на гр.Разград - 882,78м –  дължина на трасето за 
водопровода;  

61710.34.172 път ІV клас- извън обхвата на пътя и 61710.18.65  
– полски  път, общинска собственост  в землището на гр. Разград- 
230.13 м. дължина на трасето за въздушния електропровод. 
            2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 
Община Разград и Областния управител на Област Разград  в 7-
дневен срок от приемането му. 
 Настоящето решение подлежи на обжалване по реда на АПК 
пред Административен съд гр. Разград. 

СТАТИЯ 19 
 

 Докладна записка от Кина Дякова – зам. кмет на Община 
Разград 
 Относно: Участие на Община Разград в обявена процедура за 
безвъзмездно финансиране по схема BG161РО001/1.1-10/2010 
„Подкрепа за създаване и промотиране на иновативни културни 
събития”, ОПРР. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Заповядайте госпожо Дякова. 
 
 Г-жа Кина Дякова - зам. кмет на Община Разград 
 Уважаеми господин Председател, 
 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

В момента е отворена схема за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ „Подкрепа за създаване и промотиране на 
иновативни културни събития” по Приоритетна ос1: „Устойчиво и 
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интегрирано градско развитие”, по Оперативна програма 
„Регионално развитие”. Срокът за подаване на предложенията е до 
07.01.2011 г.. Схемата е пилотна и позволява за първи път да бъде 
финансирано значимо  иновативно културно събитие, което през 
проекта да бъде създадено и проведено 2 пъти за период от 24 
месеца. Община Разград е допустим бенефициент по схемата за 
предоставяне на безвъзмездна финансова помощ, чийто минимална 
сума е 210 526, 32 лв., а максималната е 526 315,79 лв. В проекта са 
упоменати допустимите дейности за финансиране по поканата и вие 
ги имате записани във вашите докладни: Организиране и 
провеждане на иновативни културни събития и прилагане на добри 
практики, с цел обогатяване на културния живот и повишаване на 
привлекателността на населените места в агломерационните ареали 
и изграждане на местната идентичност; Дейности за обществено 
осведомяване, промотиране и реклама на провежданите иновативни 
културни събития; Дребно мащабни инфраструктурни дейности, 
свързани с организацията и провеждането на иновативното културно 
събитие; Осигуряване на подходящо оборудване и обзавеждане, 
свързано с организираните събития, закупуване на технически 
съоръжения и оборудване /сцени, ограждения, озвучителна, 
осветителна и видео техника, мултимедия, екрани и др./ 

Община Разград подготвя проектно предложение с наименование 
„Разград – градът е сцена”. То предвижда организирането, 
промотирането и провеждането на културно събитие, представляващо 
синтез от различни изкуства и насочено към всички слоеве на местната 
общност. Събитията и изявите по време на тези дни ще са разнородни 
по своята същност, но ще бъдат обединени от идеята за непреходните 
стойности на изкуството. Целта е изкуството да отиде при хората, 
поради което изявите ще се случват в  различните квартали на Разград. 
 Задължително условие е предложението  да бъде придружено от 
Решение на съответния Общински съвет за кандидатстване с проекта, 
по който да бъде осигурен 5 % собствен принос и за провеждане на 
съответното събитие.  

В тази връзка предлагам на вашето внимание решение: 
Общинския съвет да даде съгласие Община Разград да кандидатства 
по схемата и да приеме общинско съфинансиране 5 % от общата 
стойност.  

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви госпожо Дякова. Тази докладна записка бе 

разгледана в 3 наши постоянни комисии. Г-н Атанасов, моля да ни 
запознаете с решението на ПК по култура, културно – историческо 
наследство и духовни ценности. 

 
  Г-н Георги Атанасов – Председател на ПК 



 169

Уважаеми колеги, на свое заседание комисията по култура 
разгледа докладната записка и с 6 гласа „ЗА” подкрепя проекта за 
решение.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Госпожо Димитрова, моля да ни запознаете с решението на ПК 
по европейска интеграция и международно сътрудничество. 
 
 Г-жа Радиана Димитрова – Председател на ПК 
 От общо присъствали 8 общински съветника, 8 подкрепиха 
проекта за решение.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Госпожо Ангелова, моля да ни запознаете с решението на ПК 
по бюджет, финанси и икономическа политика. 
 
 Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 
 Проекта за решение по тази докладна записка беше подкрепен 
и от комисията по бюджет с 10 гласа „ЗА”, без „против” и без 
„въздържали се”. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. 
Мнения и предложения? Няма. Процедура по гласуване. Моля, 
гласувайте.  
 

Общинският съвет взе следното  
 

РЕШЕНИЕ 
№ 861 

 
Отворена е схема за предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ BG161PO001/1.1-10/2010 „Подкрепа за създаване 

и промотиране на иновативни културни събития” по Приоритетна 
ос1: „Устойчиво и интегрирано градско развитие”, Oперация 1.1: 
„Социална инфраструктура” по Оперативна програма „Регионално 
развитие”. Срокът за подаване на предложенията е до 07.01.2011 г. 

Община Разград е сред допустимите бенефициенти. Размерът 
на  

безвъзмездната финансова помощ за всеки отделен проект е 95% 
от стойността на проекта, като кандидатът трябва да осигури 
финансов принос в размер на 5 %. За отделните проекти, които 
могат да бъдат финансирани, важат следните размери на 
минимална и максимална обща стойност: 

� минимална сума на проекта: 210 526,32 лв. 
� максимална сума на проекта: 526 315,79 лв. 
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Възможностите за участие на Община Разград са с  проект 
„Разград – градът е сцена”. Дейностите, предвидени за 
изпълнение са свързани с организирането, промотирането и 
провеждането на културно събитие, представляващо синтез от 
различни изкуства и насочено към всички слоеве на местната 
общност. Събитията и изявите по време на тези дни ще са 
разнородни по своята същност, но ще бъдат обединени от идеята 
за непреходните стойности на изкуството. Целта е изкуството да 
отиде при хората, поради което изявите ще се случват в  
различните квартали на Разград. Културното събитие трябва да е 
проведено задължително два пъти в периода на изпълнение на 
проекта. 
 Предварителните разчети за стойността на проекта са за 
около 500 000 лв. 
 Съгласно насоките за кандидатстване, всяко проектно 
предложение трябва да бъде придружено от Решение на 
съответния Общински съвет за кандидатстване с проекта, по който 
ще бъде осигурен 5 % собствен принос и за провеждане на 
съответното събитие в период до 1 година след приключване на 
дейностите по проекта. 
 Във връзка с гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 
23 от ЗМСМА, Общински съвет Разград, с 21 гласа „ЗА”, „против” – 
няма, „въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И : 
 

1. Общински съвет Разград дава съгласие Община Разград 
да кандидатства по схема за безвъзмездна финансова помощ  
BG161PO001/1.1-10/2010 „Подкрепа за създаване и промотиране 

на иновативни културни събития” ОПРР с проект „Разград – 

градът е сцена”. 
2. Приема общинско съфинансиране 5 % от общата 

стойност на проекта по т.1. 
3. Общински съвет Разград декларира, че предвиденото в 

проекта събитие ще се провежда в период минимум до 1 година 
след приключване на проектните дейности. 

4. Възлага на кмета на Община Разград да подготви 
необходимата документация за кандидатстване по отворената 
схема. 
 Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ 
дневен срок от приемането му. 

СТАТИЯ 20 
 

Докладна записка от Кина Дякова -  зам. - кмет на Община 
Разград 
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Относно: Подновяване на наемни правоотношения за отдаден 
под наем жилищен имот – частна общинска собственост. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Госпожо Дякова, заповядайте. 

 
Г-жа Кина Дякова -  зам. - кмет на Община Разград 
Уважаеми господин Председател, 
Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 Настоящата докладна касае подновяването на наемни 
правоотношения за отдаден под наем жилищен имот – частна 
общинска собственост. Към настоящия момент е изтекъл срока на 
договора за наем в рамките на десетте години между наемателя 
Цонка Иванова Стоянова и Община Разград.  Същата е подала 
молба за продължаване срока на договора, която е разгледана от 
Комисията по чл. 3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград за 
условията и реда за установяване жилищните нужди на граждани, 
настаняване под наем. Комисията е установила, че наемателката 
отговаря на условията за подновяване на наемните 
правоотношения. Съгласно Закона и Наредба № 17 Общинския 
съвет може да поднови наемните правоотношения с молителката 
след изтичане на 10 годишния срок.  
 Предлагам на вашето внимание да се подновят наемните 
правоотношения с Цонка Иванова Стоянова.  
 И да допълня това, което липсва, обикновено се задава като 
въпроси: Обитаемата площ на жилището е 59 кв.м., наема е 49. 78 
лв. на месец. Първия договор е сключен през 1979 година като 
жилището тогава е било ведомствено и жената е работела в Детска 
ясла №3, която вече не съществува. В момента е пенсионерка по 
болест, със състояние – след прекаран мозъчно – съдов инцидент – 
мозъчен инфаркт.   

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Благодаря Ви госпожо Дякова. Колеги, тази докладна записка е 
разгледана в 2 постоянни комисии. Г-н Гигов, моля да ни запознаете 
с решението на ПК по социална политика, трудова заетост и 
здравеопазване. 
 
 Г-н Михаил Гигов – Председател на ПК 
 С 5 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”, комисията 
подкрепя проекта за решение. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Захариев, моля да ни запознаете с решението на ПК по 
управление на общинската собственост, приватизация и 
следприватизационен контрол. 
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 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 
 Уважаеми колеги, с 9 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали 
се”, комисията подкрепя проекта  за решение. 

 
Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси. Няма. Мнения 

и предложения. Няма. Процедура гласуване поименно. Моля, 
гласувайте. 

 
 
 

 
 

С П И С Ъ К 
на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
28. 12. 2010 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържа

л се” 
     
1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
2. Божинел Василев Христов +   
3. Валентин Колев Вълчев отсъства   
4. Валентина Маркова 

Френкева 
Не 
участва 

  

5. Георги Димитров Георгиев +   
6. Георги Маринов Атанасов +   
7. Джемиле Мехмедова 

Махмудова 
Не 
участва 

  

8. Добринка Иванова Монева +   
9. Добрин Станчев Добрев +   
1
0. 

Иво Борисов Димитров Не 
участва 

  

1
1. 

Иво Бориславов Илиев +   

1
2. 

Иво Иванов Хаджииванов +   

1
3. 

Калоян Руменов Монев +   

1
4. 

Миле Димитров Милев Не 
участва 

  

1
5. 

Михаил Милев Гигов +   
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1
6. 

Музаффер Мустан Хамид +   

1
7. 

Наско Стоилов Анастасов +   

1
8. 

Неждет Мехмедов Хасанов Не 
участва 

  

1
9. 

Пейчо Добрев Георгиев Не 
участва 

  

2
0. 

Пламен Иванов Братованов +   

2
1. 

Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

2
2. 

Радиана Ангелова 
Димитрова 

+   

2
3. 

Радостин Георгиев Киров Не 
участва 

  

2
4. 

Румен Адриянов Славев Не 
участва 

  

2
5. 

Селиме Касимова 
Карагьозова 

Не 
участва 

  

2
6. 

Симеон Асенов Захариев +   

2
7. 

Станка Владова Ангелова +   

2
8. 

Стоян Димитров Ненчев отсъства   

2
9. 

Стоянка Иванова Курдова +   

3
0. 

Стоян Костадинов Стоянов +   

3
1. 

Тодор Симеонов Крушевски +   

3
2. 

Хами Ибрахимов Хамиев Не 
участва 

  

3
3. 

Янка Трифонова Георгиева +   

 
Общинският съвет взе следното  

 
РЕШЕНИЕ 

           № 862 
 

 С договор от 20.12.2000 г. в общинско жилище, находящо се в 
гр. Разград, ж.к.”Орел”, бл.9, вх. Б, ап.12 е настанена Цонка Иванова 
Стоянова. 
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 Поради изтичане срока за настаняване е подадена молба от 
наемателя с вх.№ 94-Ц-47.1/ 26.11.2010 г. за подновяване на 
наемните правоотношения. Молбата е разгледана от комисията по 
чл.3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград за условията и 
реда за установяване жилищните нужди на граждани, настаняване 
под наем и продажба на общински жилища, която е преценила, че 
наемателят отговаря на условията на чл.5, ал.1 за настаняване под 
наем в общински жилища. На основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 
от ЗМСМА, чл.46, ал.4 от ЗОС и чл.18, ал.4 от Наредба № 17 на 
Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба 
на общински жилища, Общинският съвет, след поименно гласуване, 
с 21 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 
 

Р Е Ш И: 
 

1. Подновява наемното правоотношение с Цонка Иванова 
Стоянова /едночленно семейство/ - наемател на общинско жилище 
в гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.9, вх.Б, жилище № 12 /двустаен 
апартамент/. 
 2. Поради настъпили промени в жилищната нужда, съгласно 
предвидените в чл.13 от Наредба 17 норми за жилищно 
задоволяване, на наемателя при възможност да бъде предоставена 
за ползване гарсониера. При липса на свободна такава да се 
приложат разпоредбите на чл.13, ал.5 от Наредба 17. 

3. Възлага на кмета на Община Разград да издаде 
настанителна заповед за 3 /три/ години на наемателя по точка 1 и 
сключи договор за отдаване под наем. 

4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 
Община Разград и Областен управител на Област Разград, в 7-
дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК 
пред Административен съд гр. Разград. 

 
СТАТИЯ 21 

 
Докладна записка от Кина Дякова –  зам. кмет на Община 

Разград 
Относно:  Разрешаване на изключения от минималния брой на 

ученици в паралелка . 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
 Имате думата госпожо Дякова. 
 
 Г-жа Кина Дякова –  зам. кмет на Община Разград 
 Уважаеми господин Председател, 
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 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 
Настоящата докладна касае разрешение от финансиращия 

орган за изключения от минималния брой на ученици в паралелка. 
До кмета на общината е получено искане от директора на ОУ „Ив. С. 
Тургенев” за утвърждаване на маломерна паралелка в VІ б клас. В 
писмото  е посочена и причината – намаляване броя на учениците 
от 18 на 13 поради заминаването на 5 ученика за чужбина заедно 
със семействата си. Съгласно разпоредбите на Наредба  № 7 от 
29.12.2000 г. на МОН за определяне броя на паралелките и групите 
и броя на учениците и на децата в паралелките и в групите  на 
училищата, детските градини и обслужващите звена , изключения от 
минималния брой ученици се допуска с разрешение на 
финансиращия орган. 

С писмо до кмета на общината от началника на РИО- Разград 
се подкрепя искането  на директора на ОУ „Ив. С. Тургенев” за 
функционирането на паралелка под минималния брой ученици с 
мотив, че сливането на паралелки през учебната година би довело 
до нарушение на нормативната база, а постоянното движение на 
учениците може да доведе и до увеличаване на техния брой. 

Във връзка с гореизложеното и посоченото и декларирано 
желание на Директорката за утвърждаването на тази паралелка и 
също така посочената причина – намаляване броя, както и 
финансирането, което ще се осигурява в рамките на делегирания 
бюджет, предлагам на вашето внимание   да бъде утвърдена такава 
паралелка.  

Моля за извинение и моля да внесете известни поправки: Във 
втория абзац, след „изключения от минималния брой ученици” да се 
добави „се допуска” с разрешение на финансиращия орган. 

И в основанията, след „ЗМСМА” да се чете Чл.11, ал.1, т.2, 
ал.2, ал.4, ал.7  от Наредба № 7. 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. Колеги тази докладна записка беше разгледана 
в ПК по образование и наука. Г-жо Монева, заповядайте да ни 
запознаете с решението на комисията. 

 
 Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 
 Колеги днес се проведе заседание на постоянна та комисия, 

всички присъстваха на заседанието и с 9 гласа „За” беше подкрепен 
проекта за решение. 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви. Колеги въпроси, мнения, предложения. 
Процедура гласуване. Моля гласувайте. 

 
Общинският съвет взе следното  
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РЕШЕНИЕ 
№ 863 

 
Постъпило е мотивирано искане от директора на ОУ „Ив.С. 

Тургенев” за утвърждаване на маломерна паралелка в VІ б клас. В 
писмото  е посочена и причината – намаляване броя на учениците 
от 18 на 13 като финансирането се осигурява в рамките на 
делегирания  бюджет  на училището. 

Искането е подкрепено и от началника на РИО – Разград. 
Съгласно чл.11 ал.1, т. 2 и 3 и ал. 2 от Наредба  № 7 /29.12.2000 г. 
на МОН изключения от минималния брой на учениците, но не по-
малко от 10 в паралелка се допускат  с разрешение на 
финансиращия орган. 

Във връзка с гореизложеното, на основание чл.17 ал.1 т.3 , 
чл.21  ал.1 т.23  от ЗМСМА и чл.11  ал.1, т.2, ал.2, ал.4, ал.7 от 
Наредба № 7 от 29.12.2000 г. на МОН за определяне броя на 
паралелките и групите и броя на учениците и на децата в 
паралелките и в групите  на училищата, детските градини и 
обслужващите звена , и във връзка с мотивирано искане от 
директора на ОУ ”Ив. С. Тургенев”, Общински съвет Разград с 23 
гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

Р  Е  Ш  И : 
 

1. Разрешава изключение от минималния брой на учениците в 
паралелки в ОУ”Ив. С. Тургенев” VІ б клас с 13 ученика. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 
Община Разград и  Областния  управител на Област Разград, в 7-
дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК 
пред Административен съд Разград. 
 

ПО ТОЧКА ВТОРА 
 

 Разглеждане на Решение № 820 по Протокол № 45 от 
проведено заседание на Общински съвет – Разград на 30.11.2010 г., 
върнато за ново обсъждане  от Областен Управител на Област 
Разград. 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Колеги, аз при разглеждането на Наредба № 14 Ви уведомих, 
че с приемането на т.4 в  чл.21, ал.1 ние отстранихме 
несъответствието според Областният Управител, което правеше 
нашето решение незаконосъобразно. 
 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 
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 Питане от общинския съветник Пейчо Добрев  Георгиев. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Г-н Георгиев, имате думата. 
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, 
ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 

Уважаеми г-н Бояджиев, 
Като продавач Община Разград е подписала с „Максима 

България” ЕООД два договора за покупко – продажба на имоти. 
1.Договор № 131 от 09.04.2008г. 
Наред със задължението за плащане на продажната цена, въз 

основа на Решение №920 на Общински съвет, Община Разград, в 
договор № 131 от 09.04.2008г. са въведени и няколко допълнителни 
задължения на купувача, едно от които е: 

- да участва в публично-частно партньорство с Община 
Разград, като предостави експертни услуги и финансиране в размер 
на 22 000лв. за изграждане на две компютърни зали в гр. Разград 
съгласно чл. 12 от договора. 
 - купувачът е длъжен да осигури финансиране на участието си 
в публично-частно партньорство в срок до 6 месеца от влизане в 
сила разрешение за строеж за изграждане на търговския комплекс. 
 2. На 29.02.2008г. е подписан Договор между Община Разград 
и „Максима България” ЕООД за покупко-продажба на общински 
нежилищен имот, невключен в имуществото на общинско търговско 
дружество, който се използва за стопански цели чрез конкурс. 
Купувачът по договор от 29.02.2008г. има четири основни 
задължения едното от които е: 

- да участва в публично-частно партньорство с Община 
Разград, като предостави експертни услуги и финансиране в размер 
на 100 000лв. за изграждане на интернет зала в гр. Разград, чл.9, 
ал.4 от Договора: 
 - купувачът е длъжен да осигури финансиране на участието си 
в публично-частно партньорство в срок до 6 месеца от влизане в 
сила разрешение за строеж за изграждане на хипермаркета. 
 В тази връзка и на основание чл.42, т.4 от Правилника за 
организацията и дейността на ОбС  са и моите въпроси: 
 1. Изпълнен ли е ангажимента на „Максима България” ЕООД 
по двата договора публично-частно партньорство с Община 
Разград? 
 2. Ако е изпълнен – къде са двете компютърни зали и една 
интернет зала  в Разград? 
 3. Ако не е изпълнен – какви са причините за това, кога ще 
бъде изпълнен, какви са вижданията на Община Разград за 
изпълнението на този ангажимент? 
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 Това е моето питане към г-н Бояджиев. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви, г-н Георгиев. 
 Г-н Кмете, имате думата. 

  
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Уважаеми г-н Георгиев, 
 Ще се наложи едно допълнително уточнение да направя, че на 
базата на тия два договора, в изпълнение на каузите, които са 
заложени в тях са сключени нови два договора, които са 
осъществени на публично-частното  партньорство. Тези задължения 
за които Вие говорите са фиксирани и детайлизирани в 
последващите два договора, но Ви уведомявам за следното: 
 Съгласно чл.12 от Договор № 131, за който Вие питате 
„Максима България” ЕООД София се задължава да изпълни 
поетите предложения  за  публично-частно партньорство с 
финансиране на Община Разград в размер на 22 000 лв. за 
компютърни зали в момента на влязло в сила разрешение за строеж. 
Задължението за финансиране е изпълнено с получаването на 
горепосочената сума по набирателна сметка на Община Разград в 6 
месечния срок от издаване на разрешението за строеж, което е с 
№59 от 13.04.2009г. 
 Второ срока за изпълнение по задълженията съгласно чл.9, 
ал.4, т.в, от договор за покупко-продажба сключен от 29.02.2008г., 
който Вие цитирате, изтича 6 месеца от момента на получаване на 
влязло в сила разрешение за строеж за изграждане на хипермаркет 
с местоположение ул.”Добруджа” №12, квартал № 179, УПИ 2 по 
плана на гр. Разград. 
 Поради факта, че „Максима България” е получила влязло в 
сила разрешение за строеж на 5.11.2010 г., към настоящия момент 
все още не е изтекъл 6 месечния срок по чл.9 от гореспоменатия 
договор. Но независимо от всичко има заявено желание 
включително и документирано , с което те заявяват, че ще преведат 
тези 100 000лв. като задължение по договора за осъществяване на 
публично-частното  партньорство. 
 Съгласно договореностите средствата по договора за 
публично-частно   партньорство ще бъдат реализирани до края на 
месец април следващата 2011 година. Забавата по реализацията на 
публично-частното  партньорство по Договор № 131 от 09.04.2008 г., 
който Вие цитирате е поради заявеното желание на „Максима 
България” за замразяване на строителството и поставянето му под 
въпрос на цялостната му реализация. По този въпрос бе 
ангажирано вниманието два пъти и на ОбС, който се произнесе с 
решения, които не позволиха спирането на изпълнението и едва 
тази година през месец ноември започна реалното строителство на 
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тези два хипермаркета, които трябва да завършат до края на месец 
март. 
 Реално дейността по изпълнение на двата договора започна 
през месец ноември 2010, а публично-частното  ще бъде 
реализирано до края на м. април. Ако ме питате за детайлизацията 
в единия договор и с Ваше желание един от обектите, който беше 
записан беше училище „Тургенев”, сега не сте директор на училище 
„Тургенев” ако искате да го сменяме ГПЧЕ трудно ще стане. Другите 
11 000 лв. са за регионалната библиотека. Може би там трябва да 
се помисли, това е вече ангажимент на изпълнителната власт, 
защото по друг проект нашата регионална библиотека само преди 
десетина дни получи много сериозно подкрепление от такава 
специализирана техника и на практика функционират вече две 
такива компютърни зали. 
Другото предложение, което е за 100 000лв.то включва на практика 
цялостното изграждане, оборудване на помещение, има визия на 
общинската администрация и най-вероятно това ще бъде 
завършено през първото или може би през част от второто 
тримесечие на 2011г. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви, г-н Бояджиев. 
 Г-н Георгиев, имате възможност за два допълнителни въпроса. 
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, 
ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
 Да. Аз ще се възползвам от възможността да задам 
допълнителни въпроси. Добре е, че ще има нов компютърен 
кабинет в ОУ „Тургенев”. Аз не разбрах за интернет залата къде ще 
бъде, поне за сега не съм го прочел, но не го и казахте, само 
казахте, че имате виждане. 
 
 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
 Виждане на общинска администрация е това да бъде в 
ЖК.”Орел”, това е голяма инфраструктура с над 12 000, близо 
12 000 реално живущи и там ще бъде ситуирана компютърната 
конфигурация, която ще ангажира инвестиции за 100 000 лв. 
 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, 
ЗНС, ССД, ДП, БДС Радикали” 
 Благодаря Ви за отговорите. 
 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Благодаря Ви и аз. 
 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА 
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ТЕКУЩИ 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС  
 Две съдебни процедури. Едната е относно заведено дело по 
решение на ОбС на сдружение с нестопанска цел „Горите в 
местност „Пчелина””, решението на административния съд: Оставя 
без разглеждане на жалбата и прекратява, като недопустимо 
производство по административно дело № 90 от описа на 
Административен съд Разград. 
 Следващото беше оспорено решение на Административен съд 
Разград от „Алкатур”, касаещо четири неприети критерии също 
съответно е започнала процедурата по отговаряне на жалбата. 
 Пред Вас е и отчета и статуса на проектната дейност на 
Община Разград за последния период. Всички постъпили материали 
съгласно нашия правилник са раздадени. Пожелавам Ви весели 
новогодишни празници, спорна и щастлива 2011 г. 

Поради изчерпване на дневния ред в 18,30 часа закривам 
заседанието на Общински съвет Разград. 

Желая ви  приятна вечер. 
 
 
 
 
 
 
       ПРЕДСЕДАТЕЛ: /П/ Не се чете 
                                               / Д. Добрев / 
 
 
       СЕКРЕТАР: /П/ Не се чете 
                                    / Ст. Курдова / 


